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Büyükşehir'in Sultanları Deplasmanda Geçit Vermedi

Manisa Büyükşehir Belediyesi Kadın Voleybol Takımı, Yeşilyurt Spor Kulübü
 deplasmanında ev sahibine geçit vermedi. Çekişmeli geçen maçta hakem hatalarına rağmen Büyükşehir'in Sultanları sezonun son deplasmanından 
galibiyetle ayrıldı.Manisa Büyükşehir Belediyespor Bayan Voleybol Takımı, Bayanlar Voleybol 1. Ligi normal sezonunun son maçında deplasmanda Yeşilyurt 
Spor Kulübü'nün konuğu oldu. Yeşilyurt Spor Salonu'nda oynanan mücadelede temsilcimiz, rakibine şans tanımadı. Rakibine yalnızca bir set veren Manisa 
Büyükşehir Belediyespor, sahadan 3-1 galip ayrıldı. Takımda yüzler gülerken Baş Antrenör Burhan Şaik Canbolat, play-off'a odaklandıklarını söyledi.

YUNUSEMRE 

1 PUAN İLE DÖNDÜ

       Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırkağaç 
ilçesi Muzaffer Tezcan Caddesi'nde asfalt 
çalışması başlattı. Yaklaşık 5 kilometrelik yol, 
sıcak asfaltla birlikte vatandaşların konforlu, 
güven içerisinde ulaşım yapmalarına imkân 
sağlayacak.  10'da

  Toplumun her kesimini ilgilendiren her türlü konuda yeni 
projeleri ardı ardına hayata geçiren Şehzadeler Belediyesi, 
'Şehzadeler Hep Yanınızda' projesi kapsamında yeni 
projesi olan Evde Bakım Hizmetini hayata geçirdi. 10'da

Ahmetli'de İtfaiye Eğitimleri Sürüyor

      Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi 
Başkanlığı Ahmetli Amirliği ekipleri, Hükümet 
Konağı'nda görevli personeller ve Anadolu Lisesi 
öğrencilerine yangından korunma ve yangın 
sonrasında yapılaması gereken konular hakkında 
teorik ve uygulamalı bilgiler verdi.     8'de

Kırkağaç'ta asfaltlama devam ediyor

Şehzadeler Belediyesi Hep Yanınızda

Afrin Kahramanına Ziyaret
Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi Engelliler ve Kadın 

Hakları Komisyonu, Afrin'de bölücü hainlere yönelik çarpışmada 
gazi olan Yunus Emre Işık'ı evinde ziyaret ederek, geçmiş olsun 
dileklerini ilettiler.     2'de

Yunusemre Çevreci Nesiller Yetiştiriyor
Yunusemre 
Belediyesi, 

çevreci 
nesiller 

yetiştirmek 
amacıyla 

öğrencilere 
2018 yılında 

da geri 
dönüşümün 

önemini 
anlatıyor. 

S 7'de

Başkan Çelik'ten 30 yıllık Oda Başkanına ziyaret

      Kongreleri yapılan 

esnaf odaları 

Başkanlarını ziyaret 

eden Şehzadeler 

Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik, 30 yıldır 

aralıksız olarak Manisa 

Terziler Odası 

Başkanlığı görevini 

yürüten ve                   geçtiğimiz günlerde yapılan kongreyle yeniden Başkanlık görevine 

seçilen Naci Kömüldaş ve yönetimine hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. S 4'de

Manisa'nın Trafiği Akıllı Kavşaklar İle Rahatlayacak
Manisa Büyükşehir 

Belediye Başkanı Cengiz Ergün, 
il merkezinde bazı kavşaklarda 
uygulanmaya başlanan ve 
ilçelerde de uygulanması için 
planlamaları yapılan akıllı kavşak 
uygulaması hakkında brifing aldı. 

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, il merkezindeki trafik 
akışının rahatlamasına yönelik 
çalışmalarına devam ederken, 
Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Ulaşım 
Dairesi Başkanlığında yapılan 
brifing ile Fatih Köprülü Kavşağı'nda uygulamaya başlanılan akıllı kavşak projesi hakkında bilgi aldı.S 3'de

Engelliler Komisyonu Akhisar'da Toplandı
Manisa Büyükşehir 

Belediye Meclisi Engelliler ve Kadın 
Hakları Komisyonu, Akhisar'da sivil 
toplum kuruluşu temsilcileri ile bir 
araya geldi.Manisa Büyükşehir 

Belediye Meclisi Engelliler ve Kadın 
Hakları Komisyonu, Şubat ayı 

toplantısını Akhisar'da 
gerçekleştirdi. Komisyon Başkanı 

Süleyman Kahramanlar ve 
komisyon üyeleri Hatice Gözeten, 
Ahmet Cülen, Muhittin Yıldız ve 
Hikmet Çağan, ilk olarak Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Akhisar 

Koordinasyon İşleri Müdürlüğünü 
ziyaret etti. S 3'de

YUNUSEMRE'DE GERÇEĞİNİ ARATMAYAN TATBİKAT

      Yunusemre Belediyesi personeli, deprem anında 
neler yapılması gerektiğini uygulamalı olarak öğrendi. 
Gerçeğini aratmayan tatbikatta yaralılara anında 
müdahale edil irken; çıkan yangın da anında 
söndürüldü.                                                 S 9'da

DEPLASMANDAN 

Bölgesel Amatör Lig'de (BAL) mücadele eden 
Yunusemre Belediyespor, ligin 21. haftasında 
deplasmanda karşılaştığı Çiğli Belediyespor ile 
golsüz berabere kaldı.

Yunusemre Belediyespor, Çiğli Belediyespor ile 
k a r ş ı l a ş t ı .  Ç i ğ l i  B e l e d i y e s i  A t a t ü r k 
Stadyumu'nda gerçekleşen müsabaka 0 - 0 
berabere bitti. 

Oldukça çekişmeli geçen maçtan gol sesi 
çıkmayınca Yunusemre Belediyespor, 
deplasmandan 1 puan ile döndü. 
Ligin 22. haftasını Yunusemre Belediyespor 
Bay geçeceği için herhangi bir maç 
yapmayacak. Yunusemre Belediyespor ligin 
23. haftasında ise, Modafen Spor ile kendi 
evinde oynayacak.

SÖZ VERDİK YAPTIK

      Manisa Büyükşehir Belediyesinin Mimar Sinan Bulvarı üzerinde Merkez Efendi ve Hafsa Sultan Mahallelerini birbirine 
bağlayan yolda başlattığı yaya üst geçidi yapım çalışmaları tamamlandı ve düzenlenen törenle vatandaşların 

kullanımına açıldı.     5'de
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Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik, 28 Ocak tarihinde 

yapılan kongre ile Bakkallar Odası 

Başkanlığına yeni seçilen Saffet 

Taşkıncan ve yönetimine hayırlı 

olsun ziyaretinde bulundu. Bakkal 

esnaflarını şehir için önemli bir yere 

sahip olduğunu ifade eden Başkan 

Çelik “Her Mahalle, her sokakta olan 

bakkal esnafımız bizim gören 

gözümüz, duyan kulağımızdır” dedi

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik, Bakkallar Odası 

Başkanlığı görevine yeni seçilen 

Saffet Taşkıncan ve yönetimine 

tebrik ziyaretinde bulundu. Manisa' 

da ki esnaf odaları içerisinde en çok 

üyeye sahip olan odalardan birinin 

Bakkallar Odası olduğunu ifade 

eden Başkan Çelik “Kongrelerini 

tamamlamış olan Odalarımızın 

ziyaretlerine devam ediyoruz. Hem 

yeni seçilen Başkanlarımızı ziyaret 

ediyor, hem de yönetimleri ile 

tanışarak onlara başarı dileklerimizi 

iletiyoruz.Bu çerçevede bugün 
de Bakkallar Odamızı ziyaret 
ediyoruz. Bakkallar Odası her 
mahallede, her sokakta en 
fazla üyesi olan önemli bir 
odamız. Dolayısı ile halkın 
nabzını en iyi şekilde tutan 
esnaflarımız bakkallardır. 
Birlikte görev yaptığımız 
Peker Mahalle Muhtarımız 
Saffet Taşkıncan ve ekibi 
geçtiğimiz ay yapılan 
kongrede Bakkallar Odası 
yönetimine seçildiler.Başkan ve 

yönetimini tebrik ediyorum. 

Şehzadeler Belediyesi olarak biz 

Sivil Toplum kuruluşlarımız ve 

Odalarımız ile bugüne kadar güzel 

bir iletişim içerisinde olduk.

 Ben inanıyorum ki bundan 

sonrada aynı şekilde iletişimimizi 

sürdüreceğiz. Biz Esnafımızı 

önemseyen onları gören 

gözlerimiz, işiten kulağımız 

hisseden duyularımız olarak kabul 

eden bir belediyeyiz. Bu şehirde 

birlikte yaşıyoruz. Bu nedenle 

şehrimizin geleceğine birlikte karar 

vermeliyiz. Bu nokta da her sokak 

ta temsilcisi bulunan Bakkal 

esnafımız bizim için ayrı bir önem 

ifade etmektedir. Bu güne kadar ki 

birlikteliğimiz ve işbirliğimiz 

bundan sonra da artarak devam 

edecektir. Bakkallar Odası 

Başkanlığı görevine seçilen Saffet 

Taşkıncan ve yönetimine başarılar 

diliyorum” dedi.

“BAKKAL ESNAFININ 
SORUNLARININ ÇÖZMEK 

İÇİN ÇALIŞACAĞIZ”
M a n i s a '  d a  y a p ı l a n  O d a 

seçimlerinde Başkanlık değişiminin 

ilk olarak Bakkallar Odasında 

yaşandığını ifade eden Bakkallar 

Odası Başkanı Saffet Taşkıncan

 “Yönetim kurulu üyelerimiz ve tüm 

esnaflarımız adına değerli Belediye 

Başkanımıza bu nazik ziyaretleri 

nedeni ile çok teşekkür ediyorum. 

Şahsen 4 yıldız sizinle birlikte 

M a h a l l e  M u h t a r ı  o l a r a k 

çalışmaktayım. Bu süre zarfında ne 

zaman bir sıkıntımız olduysa her 

zaman yanımızda oldunuz. 28 Ocak 

tarihinde yapılan Bakkallar Odası 

seçimlerinde arkadaşlarımız ile 

birlikte Oda yönetimine talip olduk. 

Esnaflarımızın da destekleri ile 

Manisa' da merkezde değişim 

yaşanan ilk oda Bakkallar Odası 

oldu. Bakkallar Odasının yeni 

y ö n e t i m i  o l a r a k  e l i m i z d e n 

geldiğince esnaflarımız içi bir şeyler 

yapmanın  gayre t i  i çer is inde 

olacağız. 

Esnafla r ım ız ın  so run la r ı  ve 

sıkıntıları ile ilgileneceğiz. İnşallah 

bu sorunların üstesinden yerel 

yönetimlerimiz ile birlikte geleceğiz. 

Sizlerin her konuda bizlere destek 

vereceğinize olan inancımız tamdır” 

dedi.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Çevre Koruma 
ve Kontrol Daire Başkanı 
Ertuğrul Yıldırım, Akhisar 
şehir çöplüğüyle ilgili 
basında yer alan iddiaların 
ardından alana giderek 
açıklamalarda bulundu. 
Büyükşehir Belediyesi'nin 
çevre sorunlarının önüne 
geçebilmek adına önemli 
yatırımlar gerçekleştirdiğini 
belirten Daire Başkanı 
Ertuğrul Yıldırım, “Alanda 
uzun yıllardır dökülen 
çöplerden dolayı sürekli 
yangın oluşması nedeniyle 
bunu önlemek için günlük 
üst örtü toprağı yapılması 
gerekli. Bunu da Akhisar'da 
bulunan hafriyatları 
ihtiyacımız dahilinde ve 
Zabıta kontrolünde çöp 
sahasına alarak çöplerin 
üzerini kapatıyoruz. 
Söylemek istediğim tek şey, 
çevre sorunu siyasi bir 
sorun değildir” dedi. 

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Çevre 
Koruma ve Kontrol 
Daire Başkanı Ertuğrul 
Yıldırım, Akhisar 
basınında yer alan, Akhisar 
çöplüğü ile ilgili 
açıklamalara yanıt verdi. 
Akhisar Koordinatörü 
Doğan Ensivri ile birlikte 
şehir çöplüğüne giderek 
konuyla ilgili açıklama 
yapan Çevre Koruma ve 
Kontrol Daire Başkanı 
Ertuğrul Yıldırım,

“Manisa'nın sorunlarını 
kendi sorunlarını bilen 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız bu sorunları 
iyileştirmek için sürekli 
yeni atılımlar yaptıkça 
birilerinin hoşuna 
gitmeyen olaylar oluyor. 
Bu tarz açıklamalar, 
iznimiz dışında tel çit 
kesilerek alana girenler iyi 
bilsinler ki Büyükşehir tüm 
karalamalara rağmen 
görevini tam anlamıyla 
yapıyor ve yapmaya da 
devam edecek” dedi.
30 Yıldır Kullanılıyor
 Akhisar'daki 
çöplük alanının Akhisar 
Belediyesi tarafından 
yaklaşık 30 yıldır 
kullanıldığını dile getiren 
Daire Başkanı Ertuğrul 
Yıldırım, “Manisa'nın 
Büyükşehir olmasının 
ardından alan 2015'ten 
sonra bize devroldu. Biz 
de herhangi bir önlemi 
olmayan, sürekli yanan ve 
herkesin rahatça girip 
çıkabildiği bir alanı 
tamamen çitle çevirip 24 
saat kontrol altında tutulan 
bir alan haline getirdik. 
Son iki yıldır da yangın 
riskinin bile ortadan 
kalktığı bir duruma 
çevirmeye çalışıyoruz” 
diye konuştu. ,

74 Vahşi Depolama 
Alanından 68 Tanesi 

Kapatıldı
 Uzunburun Katı 
Atık ve Bertaraf Tesisi'nin  

açıldığını hatırlatan Daire 
Başkanı Ertuğrul Yıldırım,
“İlk olarak 5 ilçeyi 
kapsayan bir tesisimizdi. 
Biz yine Büyükşehir 
Belediye Başkanımızın 
talimatıyla Manisa'nın 17 
ilçesindeki çöpleri 
bertaraf edeceğiz. 74 
tane vahşi depolama 
alanlarının çoğunu 
kapatmış durumdayız. Şu 
anda 6 tane çöplük açık 
halde. Bu 6 çöplükte 
Uzunburun'daki kapasite 
artışının bitmesiyle 
birlikte kapatılıp, 
Uzunburun Katı Atık ve 
Bertaraf Tesisi'nin tüm 
atıkların bertaraf 
edileceği entegre bir tesis 
halini alacak” dedi. 
2 0 1 8  S o n u n d a 
Kullanıma Kapatılacak 
Akhisar çöplüğünün çok 
eskiden beri kullanılıyor 
olması nedeniyle sürekli 
yanan çöplük oluştuğunu 
belirten Daire Başkanı 
Yıldırım, “Sinek, koku, 
yangın ve benzeri 
durumların oluşmaması 
adına bunun günlük üst 
örtü toprağının yapılması 
gerekli. Akhisar'da 
bulunan hafriyatları 
ihtiyacımız dahilinde ve 
Zabıta kontrolünde 
buradaki çöp sahasına 
alarak çöplerin üzerini 
kapatıyoruz. Borulama 
sistemimiz de yapılıyor. 
İçindeki metanı çekip 
elektrik enerjisi 
üreteceğiz.

Afrin Kahramanına Ziyaret
Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi Engelliler ve Kadın Hakları Komisyonu, Afrin'de 
bölücü hainlere yönelik çarpışmada gazi olan Yunus Emre Işık'ı evinde ziyaret 
ederek, geçmiş olsun dileklerini ilettiler.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Engelliler ve 

Kadın Hakları 
Komisyonu, Afrin gazisi 

Yunus Emre Işık'ı ziyaret 
etti. Ziyarette Manisa 
Büyükşehir Belediye 

Meclis Üyesi ve Akhisar 
Koordinatörü Doğan 

Ensivri ile birlikte 
Engelliler ve Kadın 
Hakları Komisyonu 
Başkanı Süleyman 

Kahramanlar, komisyon 
üyeleri Hatice Gözeten, 
Ahmet Cülen ve Muhittin 

Yıldız yer aldı. 

Hastanede tedavi 
gördükten sonra evinde 
dinlenen Yunus Emre 

Işık'a ve ailesine geçmiş 
olsun dileklerini ileten 
Büyükşehir Belediye 
Meclis üyeleri, Işık'a 

Türk Bayrağı hediye etti. 
Işık ailesine ve Afrin 
kahramanına Manisa 
Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz 
Ergün'ün selamlarını da 
ileten komisyon üyeleri, 

geçmiş olsun 
dileklerinde bulundular.

Büyükşehir'den Akhisar'a Müjde
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, 17 ilçeden toplu taşıma kooperatiflerinin başkanları ve 
temsilcileri ile bir araya geldiği toplantıda, Akhisar ilçesinin trafiğini rahatlatmak amacıyla akıllı kavşak 
sinyalizasyon sistemlerinin hayata geçirileceğini açıkladı. Başkan Ergün, Akhisar ilçesi içerisindeki 9 
kavşaktan 6'sının akıllı kavşak olacağını müjdeledi.

 İl genelinde 
ulaşımda dönüşüm 
noktasında hayata 
geçirilen çalışmaları 
değerlendirmek üzere, 17 
ilçeden 30 kooperatifin 
başkanı ve temsilcileri ile 
bir araya gelen Manisa 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün, 
gündeme ilişkin 
değerlendirmelerin 
ardından, Akhisar ilçesini 
mutlu edecek bir 
gelişmeyi daha 
kamuoyuyla paylaştı.
Akhisar ilçesi içerisinde 
yaşanan trafik sıkışıklığı 
sorununu bildiklerini ve 
vatandaşlardan bu 
konuyla ilgili talepleri 
aldıklarını aktaran Başkan 
Ergün,

Akhisar'da 6 kavşağın akıllı 
kavşağa dönüştürülmesi için 
çalışmaları başlattıklarını 
ifade etti. Başkan Ergün, 
“Akhisar içerisinden geçen 9 
kavşak var. Bunlardan, 6 
tanesinde muazzam sıkıntı 
yaşanıyor. Akhisar'a bir 
müjde vereyim. 15 Mayıs'ta 
bitmek üzere, bu 6 kavşağı 
da akıllı kavşak 
sinyalizasyon sistemi 
kuracağız. Cadde şu anda, 
Karayolları sorumluluğunda. 
Protokol yoluyla bu 
uygulamayı hayata 
geçireceğiz. Trafik 
sıkışıklığının yanı sıra, 
emisyon oranlarının ve 
karbon salınımının azalması 
ve hatta yakıt giderlerinin de 
azalması söz konusu 
olacak. Akhisar'a hayırlı 
olsun” diye konuştu.

Başkan Çelik 'Bakkal esnafı bizim gören gözümüz, hisseden duyularımızdır'

Çevre Sorunu Siyasi Bir Sorun Değil

Bu da bir iki aylık süre 
içerisinde gerçekleşecek 
bir olay. 2018 yılının 
sonunda bu alan inşallah 
tamamen kullanıma 
kapanıp rehabilitasyon 
işlemlerine başlanmış bir 
alan olacak” diye konuştu.  
H a f r i y a t  A r a ç l a r ı 
Endüstriyel Atık Taşıyan 
Araçlarla Karıştırılmış
 Akhisar çöplüğüyle 
ilgili yapılan açıklamaya 
üzüldüğünü aktaran Daire 
Başkanı Ertuğrul Yıldırım, 
“Gelen hafriyat araçları da 
endüstriyel atık taşıyan 
araçlarla karıştırılmış. Ben 
yine de ilçe başkanımızın 
o söylemini kulak ardı 
etmeyip bununla ilgili 
gerekli çalışmaları 
başlatacağım.

 Kim sorumluysa bunun gerekli 
cezai müeyyideleri 
gerçekleştirilip, kirlilik ivedi bir 
şekilde önlenmiş olacak. 
Burada söylemek istediğim tek 
şey, çevre sorunu siyasi bir 
sorun değildir. İlçe başkanımız 
kaç senedir burada yaşıyor 
bilmiyorum ama herhalde ilk 
defa çöplüğe geldi. Önceki 
halini de bilmediği için şu anki 
halini çok kötü bir durum gibi 
lanse ediyor. Ondan ricam 
çevre ile ilgili sorunlarla 
ilgilenmek istiyorsa buyursun 
gelsin, bize hem 
tecrübelerinden bilgi versin, 
hem de çevre kirliliği eğer ki 
oluyorsa görüldüğü gibi biz 
kirliliği bertaraf ediyoruz, 
olduğunu düşünüyorsa beraber 
tespit edelim, kirliliğe birlikte 
çözüm bulalım” diye konuştu.

MANİSA Büyükşehir Belediyesi 
Ulaşım Dairesi Başkanlığı 
ekipleri, Ahmetli Halk Eğitim 
Merkezi önüne, öğrencilerin 
güvenliği için hız kesici kasisi ve 
sürücülerin dikkatini çekmesi için 
okul geçidi levhalarını monte etti. 
Trafikte yaya ve sürücü güvenliği 
için çeşitli çalışmalar yapan 
Ulaşım Dairesi Başkanlığı Trafik 
Hizmetleri Şube Müdürlüğü 
ekipleri,bu kez de Ahmetli 
ilçesinde öğrencilere yönelik bir 
düzenleme yaptı. Öğrencilerin 
yoğun olarak kullandıkları Halk 
Eğitim Merkezi Müdürlüğü önüne, 
öğrencilerin giriş çıkış saatlerinde 
trafik kazası yaşanmasın ve 
sürücülerin daha dikkatli 
davranmaları için hız kesici kasis 
ve okul geçidi levhalarını monte 
etti. Ekipler, trafikte güvenlik 
seviyesinin arttırılması için 
çalışmaların sürdürüleceğini 
belirtti. 

Bu Çalışma da Öğrenciler İçin

Demircili Kadınlar Manisa'da
Manisa Büyükşehir 

Belediyesinin başarıyla sürdürdüğü 
“Haydi Kadınlar Manisa'ya” projesi 
kapsamında, Demirci Halk Eğitim 
Merkezi'nde kurs gören kadınlar 
Manisa'yı gezdi. Şehrin tarihi ve 
turistik güzelliklerinin yanı sıra 
Manisa Büyükşehir Belediyesinin 
dev projelerini de yakından görme 
imkanı bulan kadınlar, Manisa 
Büyükşehir Belediyesine ve Başkan 
Cengiz Ergün'e teşekkür etti.Demirci 
Halk Eğitim Merkezi'nde kurs gören 
kadınlar, Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin “Haydi Kadınlar 
Manisa'ya” projesi kapsamında 
Manisa'ya geldi. Manisa Büyükşehir 
Belediyesi tarafından kendilerine 
tahsis edilen otobüslerle Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Demirci 
Koordinasyon İşleri Müdürlüğü 
önünden uğurlanan kadınlar, 

Manisa'nın tarihi ve turistik yerlerinin yanı sıra 
Manisa Büyükşehir Belediyesinin dev projelerini 
yakından görme fırsatı buldu.Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin kadınların el emeği ürünlerini sergileme 
ve satma imkanı tanıdığı Hanımeli Pazarı'nı da gezen 
Demircili kadınlar, Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün'e kadınlara sağladığı imkan 
nedeniyle teşekkür ettiler. Gönüllü Rehber Canan 
Çağlayan Akyüz eşliğinde gün boyu tarihi mekanları 
da gezen kadınlar, Atatürk Kent Parkı ziyaretinin 
ardından ilçelerine döndüler.

Dündar Çiloğlu Onkoloji Hastanesi yapımı 
hızla devam ediyorÖnemli projelere imza atarak başarılı 

çalışmalarına hızla devam eden 

Manisa Celal Bayar Üniversitesinde, 

Hafsa Sultan Hastanesi yanındaki 

alana hayırsever Manisalı iş adamı 

Dündar Çiloğlu tarafından yaptırılan 

Dündar Çiloğlu Onkoloji 

Hastanesinin, 28 Eylül 2017 tarihinde 

düzenlenen törenle temeli atılarak 

inşaatına başlanmıştı. Kısa bir süre 

önce inşaatı yapan taşeron firma ile 

çıkan anlaşmazlık nedeniyle duran 

inşaat çalışmaları, firma değişikliği 

yapılmasının ardından tekrar başladı.

İnşaatın durması ile ilgili değişik 

söylentilerin gerçeği yansıtmadığını 

ifade eden MCBÜ Rektörü Prof. Dr. 

A. Kemal Çelebi,inşaatın taşeron 

firma değişikliği nedeniyle geçici 

olarak durduğunu söyledi.  
Oturma alanı 1388, toplam 
kapalı alanı 5148 metrekare olan 
inşaatta, bodrum dâhil 4 kat 
yangın yönetmeliğine ve 
engelliler için erişebilirlik 
standartlarına uygun olarak 
yapılıyor. Hastanede 6 tanesi 
engelli olmak üzere 20 hasta 
odası, 12 doktor ve hemşire 
odası, 9 poliklinik odası, aynı 
anda 27 hastanın tedavi 
görebileceği kemoterapi odası ve 
palyatif hasta bakım servisi 
olacak. Dündar Çiloğlu Onkoloji 
Hastanesi'nin 2018 yılı içinde 
faaliyete geçmesi için, çalışmalar 
tüm hızıyla devam ediyor.

Minik Semazenlerden Hafta Sonu Şöleni Manisa 
Büyükşehir 
Belediyesinin minik 
semazenleri, Manisa 
Semazenler Derneği 
işbirliğiyle mest eden 
bir gösteriye imza attı.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin aylık kültür ve sanat 
etkinlikleri kapsamında Manisa 
Semazenler Derneği'nin işbirliğiyle 
'Manisa'da Sema' adlı sema gösterisi 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Fatih 
Sergi Salonu'nda gerçekleştirildi. 
Çalınan ilahiler eşliğinde sema 
gösterilerini gerçekleştiren Manisa 
Büyükşehir Belediyesinin minik 
semazenleri, vatandaşların büyük 
beğenisini kazandı. Gösterileriyle 
herkesi büyüleyen minik semazenler, 
vatandaşların ilgi odağı olurken, bazı 
vatandaşlar da gösteriyi cep 
telefonlarıyla kaydederek anı 
ölümsüzleştirdi.

BAŞARILI WUSHUCULARDAN

 BAŞKAN ÇERÇİ'YE TEŞEKKÜR 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, 
Antalya'da gerçekleştirilen 15 Temmuz darbe 
girişiminde şehit olan Polis Memuru Muhammed 
Oğuz Kılınç, anısına düzenlenen şampiyonada 
dereceye giren başarılı wushucuları ağırladı. 

Katıldığı şampiyonalarda madalyaları toplayan 
Yunusemre Belediyespor, Antalya'da minik-
yıldızlar, gençler ve büyükler olarak üç etap 
halinde gerçekleştirilen şampiyonada da başarı 
elde etti. Şampiyona sonrası Manisa'ya dönen 
başarılı sporcular, Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi'yi ziyaret ederek kupa sevincini 
paylaştı. Ziyarette sporculara Spor İşleri Müdürü 
Cengiz Şişmanlar ve Wushu Antrenörü Yusuf 
Çetinkaya'da eşlik etti.  Sporcuların elde ettiği 
başarılarla guru duyduklarını kaydeden Başkan 
Çerçi, sporculara başarılarının devamını diledi. 
Başkan Çerçi yaptığı açıklamada, “Belediyespor 
b ü n y e m i z d e k i  s p o r c u l a r ı m ı z  T ü r k i y e 
şampiyonalarında başarıdan başarıya koşuyor.
Geçtiğimiz günlerde Antalya'da gerçekleştirilen 
şampiyonada Wushu sporcularımız başarılı 
sonuçlar elde etti. Sporcularımız bizleri de ziyaret 
ederek onurlandırdılar. 

Başarılı 
sporcularımızı ve 
antrenörlerimizi 

başarılarından dolayı 
kutluyorum” dedi. 
Wushu Antrenörü 

Yusuf Çetinkaya ise, 
sporcuların 

başarıdan başarıya 
koştuğunu 

vurgularken 
desteklerini hiçbir 

zaman esirgemeyen 
Belediye Başkanı 

Çerçi ve Yunusemre 
Belediyespor 

Başkanı Arif Alkan'a 
teşekkür etti. Başkan 
Çerçi günün anısına 
başarılı sporculara 

spor malzemesi 
hediye etti. 
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Yunusemre Belediyesi ilçedeki 
ihtiyaç sahiplerinin yardımına 
koşmaya devam ediyor. 

Yunusemre Belediyesi Karaali 
Mahallesi'nde yaşayan ve elektrik 
kontağından çıkan yangın sonucu 
evleri büyük zarar gören, eşyaları 
ise kullanılmaz hale gelen Denli 
ailesine de sahip çıktı. 

Yaşadığı mağduriyeti Yunusemre 
Belediyesi Sosyal Yardım İşleri 
Müdürlüğü'ne bildiren aileye 
yardım elini uzatan belediye 
ekipleri, yanan evi temizleyerek, 
hayırsever vatandaşlar tarafından 
belediyeye bağışlanan eşyaları, 
Denli ailesine teslim etti. 

 Evde tamirat ve tadilat yapacak 
olan belediye ekipleri evi yeniden 
oturulabilir hale getirecek.

 AİLENİN EVİ TEMİZLENEREK 
EŞYALARI YENİLENDİ 

Aileyi ziyaret eden Sosyal Yardım 
İşleri Müdürü Ahmet Mustafa Süzer, 
sıkıntılarını dinledi.Belediye olarak 
zor günler el ele aşılır şiarıyla 
hareket ettiklerini kaydeden Süzer 
konuya ilişkin yaptığı açıklamada,  
“Denli ailemizin başına kötü bir olay 
gelmiş. 
Evi yanan, eşyaları kullanılamaz 
hale gelen aile müdürlüğümüze 
başvurdu. Yapılan incelemeler 
s o n r a s ı n d a  a i l e m i z i n  e v i 
temizlenerek eşya yardımında 
bulunuldu. Tamirat ve tadilat 
ekibimiz yangında zarar gören 
y e r l e r i  o n a r a c a k .  B e l e d i y e 
Başkanımız Dr. Mehmet Çerçi, 
s o s y a l  y a r d ı m  ç a l ı ş m a l a r ı 
konusunda oldukça duyarlı. Bizler 
de  başkanımız ın  ta l im at la r ı 
doğrultusunda çalışmalarımızı 

sürdüreceğiz. Denli ailesinin 
mağduriyetini bir nebze de olsa 

azaltmak bizleri mutlu ediyor” diye 
konuştu. 

“ALLAH BAŞKANIMIZDAN 
RAZI OLSUN”

Yaşadığı zor günleri Yunusemre 
Belediyesi'yle atlattıklarını dile 

getiren Necla Denli ise belediyeye 
teşekkür etti. Denli duygularını şu 

sözlerle ifade etti: “Elektrik 
kontağından kaynaklanan 

yangında evimiz büyük zarar 
gördü, eşyalarımız yandı. 

Yunusemre Belediyesi Sosyal 
Yardım İşleri Müdürlüğü'ne 
başvuruda bulunduk. Sağ 

olsunlar ekibimiz önce evimizde 
temizlik çalışması yaptı, eşya 

yardımında bulundu. Allah 
Yunusemre Belediye Başkanımız 
Dr. Mehmet Çerçi'den razı olsun. 

Çok teşekkür ederiz” dedi

Yunusemre Belediyesi, Karaali Mahallesi'nde çıkan yangın sonucu evleri büyük 
zarar gören ve eşyaları kullanılamaz hale gelen Denli ailesine yardım elini uzattı. 

Belediye ekipleri, ailenin evini temizleyerek eşyalarını yeniledi. Manisa Büyükşehir Belediyesi, il 
merkezindeki trafik akışının 
rahatlamasına yönelik çalışmalarına 
devam ederken, Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün, 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Ulaşım Dairesi Başkanlığında 
yapılan brifing ile Fatih Köprülü 
Kavşağı'nda uygulamaya başlanılan 
akıllı kavşak projesi hakkında bilgi 
aldı.
 Brifingde Ulaşım Dairesi Başkanı 
Mümin Deniz, Bilgi İşlem Dairesi 
Başkanı Metin Memiş, Zabıta 
Dairesi Başkanı Aydoğan İra ve 
firma yetkilileri hazır bulundu. 
Ulaşım Dairesi Başkanı Mümin 
Deniz, brifing öncesinde yaptığı 
konuşmasında,
 “Ulaşım Dairesi Başkanlığımız 
Manisa merkezde Gediz Kavşağı, 
Kanuni Köprülü Kavşağı, Fatih 
Köprülü Kavşağı, Laleli'de bulunan 
Lale Kavşağı ve Devlet Hastanesi 
önünde bulunan altyapısını 
tamamladığımız kavşakta akıllı 
kavşak sistemlerimizi kurduk.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Kırkağaç ilçesi Muzaffer 
Tezcan Caddesi'nde asfalt 
çalışması başlattı. Yaklaşık 5 
kilometrelik yol, sıcak asfaltla birlikte 
vatandaşların konforlu, güven 
içerisinde ulaşım yapmalarına 
imkân sağlayacak. 

İl genelinde başlattığı asfalt hamlesi 
ile vatandaşların huzur ve güven 
içerisinde ulaşımlarını sağlayan 
Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Kırkağaç ilçesinde de asfalt 
çalışmalarına devam ediyor. 
Kırkağaç ilçesi Muzaffer Tezcan 
Caddesi'nde, Yol Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanlığı ekipleri, sıcak 
asfalt çalışmalarına başladı. 

Çalışmaları Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Kırkağaç Koordinatörü 
Ethem Karasoy yerinde inceledi. 
Mevcut yolun mahaller arasında 
bağlantı yolu olduğunu ve sıkça 
kullanıldığını ifade eden Karasoy, 
“Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz Ergün'ün 
talimatları ile ilçemizde en güzel 
hizmetleri hayata geçiriyoruz. 

Yol Yapım ve Onarım Dairesi 
Başkanlığı ekiplerimiz, çalışmalarına 
başladı ve en kısa zamanda 
tamamlayacaklardır. Yolun 
tamamlanmasıyla birlikte yolun 
konforu ve güvenliği daha da 
artacaktır. İlçe halkımıza hayırlı olsun” 
diye konuştu.

MANİSA Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, il genelinde toplu 
taşımada dönüşüm yapılan 30 kooperatifin başkanı ve temsilcilerinin katılımıyla bir 
toplantı düzenledi. Toplantıda konuşan Başkan Ergün, 30 Büyükşehir Belediyesi 
arasında ulaşım master planlarını tamamlayan 4-5 ilden biri olduklarını vurguladı. 
Ergün ayrıca, Manisa ilindeki 1088 mahallenin 1056'sına toplu taşıma hizmetinin 

verildiğinin altını çizdi ve ulaşım noktasında hüner gerektiren işlerin hayata geçirildiğini 
söyledi.

  Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün, 17 ilçede toplu taşımada 
dönüşüm kapsamında hizmet veren 
kooperatiflerin başkanları ile yemekli bir 
toplantı düzenledi. Atatürk Kent Parkı 
Kanyon Kafe'deki toplantıya Başkan 
Ergün'ün yanı sıra Ulaşım Daire 
Başkanı Mümin Deniz, MANULAŞ 
Genel Müdürü Mehmet Özgür Temiz, 
Toplu Taşıma Şube Müdürü Himmet 
Güneş ile birlikte;  Soma Motorlu 
Taşımacılar Kooperatifi, 155 Nolu 
Manisa Özel Halk Otobüsleri 
Kooperatifi, Akhisar Şehiriçi Kooperatifi, 
19 Nolu Kooperatif, SS176 Kooperatifi, 
29 Özsalihli Kooperatifi, Gölmarmara 
Kooperatifi, Özlem Seyahat, Kula 
Motorlu Taşıtlar Kooperatifi, 65 Nolu 
Tütünkent Kooperatifi, 24 Nolu Salihli 
Kooperatifi, 66 Nolu Sarıgöl Kooperatifi, 
141 Nolu Özel Halk Otobüsleri 
Kooperatifi, Cenkyeri Kooperatifi, 13 
Nolu Ahmetli Minibüsçüler Kooperatifi, 
172 Nolu Kırkağaç Karakurt Kooperatifi, 
Turgutlu Mahalleleri Kooperatifi, Akhisar 
Mahalleleri Motorlu Taşıtlar Kooperatifi, 
163 Nolu Şehzadeler Kooperatifi, 17 
Nolu Turgutlu Şehiriçi Kooperatifi, 57 
Nolu Gördes Kooperatifi, 10 Nolu 
Kooperatif, Salihli Mahalleleri Yolcu 
Taşıma Kooperatifi, Alaşehir Turizm 
Yolcu Taşımacılığı Kooperatifi, 145 Nolu 
Kooperatif, 60 Alaşehir Mahalleleri 
Kooperatifi, Pelitalan Kooperatifi, 132 
Genç Servisçiler Kooperatifi, 146 Nolu 
Ozanca Motorlu Taşımacılar 
Kooperatifi'nin başkan ve temsilcileri 
katıldı. 

Ulaşım Dairesi'nden Toplu Taşıma 
Sunumu

 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

Ulaşım Dairesi Başkanı Mümin Deniz, 
toplantıda bir sunum gerçekleştirdi. 17 
ilçede toplu ulaşımda dönüşüm 
kapsamında yapılan faaliyetleri ilçe ilçe, 
mahalle mahalle aktaran Deniz, ulaşım 
rotasyonları, günlük seferler, toplu taşıma 
araç sayıları, günlük yolcu taşıma 
kapasiteleri hakkında bilgiler verdi. 
Deniz'in sunumlarının arasında kooperatif 
temsilcileri de söz alarak, dönüşümden 
duydukları memnuniyetlerini dile getirdi ve 
taleplerini de aktardılar.

30 Büyükşehir'de İlin Tamamında 
Dönüşümü Sağlayan İlk Belediyeyiz 

 
 Toplantıda son olarak Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, konuşma yaptı. Kooperatif 
başkanları ve temsilcileri bir arada 
olmaktan duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek konuşmasına başlayan Başkan 
Ergün, “3 yıl önce başlayan ulaşım 
master planlarını tamamlayan 3-4 ilden 
biriyiz. Yaklaşık 1 buçuk senelik bir 
çalışma sonucunda master planları ortaya 
çıktı.Sahadan verileri elde etmeden, 
master planlarını uygulayamıyorsunuz. 
Sizlerin de verdiği destekle 30 tane 
Büyükşehir Belediyesi arasında ilin 
tamamının sınırları içerisinde bu 
dönüşümü başaran ilk belediye, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi oldu. Bizim için 
gurur verici. 

Büyükşehir'le 1088 Mahallenin 1056'sına Toplu Ulaşım 
 

Daire Başkanımıza, çalışanlarımızı ve 
sizlere teşekkür ediyorum” diye konuştu.17 
İlçede Dönüşüm Sağlandı

Başkan Ergün, konuşmasında il 
genelindeki toplu taşıma hakkındaki en yeni 
bilgileri de konuklarıyla paylaştı. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi ve kooperatiflerin 
işbirliği ile, il genelindeki hüner gerektiren bir 
işi başardıklarını belirten Başkan Ergün, 
“1088 mahallenin 1056'sına toplu taşıma 
hizmeti veriyoruz. Bunu aile çatısı altında, 
sizlerin de desteğiyle yapmak çok önemli” 
diye konuştu.
Ergün, “Manisa'da Akıllı Kavşakların 
Sayısı Artacak”
 Manisa Büyükşehir Belediyesi 
tarafından yürütülen akıllı kavşak 
sinyalizasyon sistemleri hakkında 
açıklamalarda bulunan Başkan Ergün, 
Gediz Kavşağı, Eski Garaj Kavşağı, YSE 
Kavşağı, Lale Kavşağı'nda akıllı kavşak 
sinyalizasyon sistemlerinin aktif olduğunu 
belirterek, pazartesi günü itibariyle Devlet 
Hastanesi Kavşağı'nın da faaliyete 
geçeceğini söyledi. Merkezdeki akıllı 
kavşakların sayısını 2 aylık bir çalışma ile 
arttıracaklarını açıklayan Başkan Ergün, 
“Manolya Meydanı, Evkur Kavşağı, Kenzi 
ve Halil Yurtseven Kavşağı, Moris Şinasi 
Kavşağı, Şelale Plaza kavşağı da akıllı 
sisteme geçmesi için talimat verdim. 2 ay 
içerisinde bunları da hayata geçireceğiz” 
dedi. Başkan Ergün, Akhisar'da da akıllı 
kavşak uygulamaları yapacaklarını 
müjdeledi.

Durak Sayılarını Arttıracağız
 Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, toplu taşımacıları ilgilendiren diğer bir önemli konu 
olan duraklar hakkında da bilgi verdi. İl genelinde bin adetlik 
durak talebi olduğunu bildiren Başkan Ergün, önümüzdeki 
günlerde gerçekleşecek ihale ile ihtiyaçları karşılama 
noktasında olacaklarını söyledi. 

Başkan Ergün, “Ulaşımda gerçekleştirdiğimiz önemli 
çalışmalar ve hayata geçen dönüşüm projesindeki 
destekleriniz ve çalışmalarınız için teşekkür ediyorum. Sağ 
olun var olun” diye konuştu.

Manisa'nın Trafiği Akıllı Kavşaklar İle Rahatlayacak
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, il merkezinde bazı kavşaklarda uygulanmaya 

başlanan ve ilçelerde de uygulanması için planlamaları yapılan akıllı kavşak uygulaması hakkında brifing aldı. 

Bu akıllı kavşak sistemlerini 
de trafik kontrol merkezimizde 
görüntü, bilgisayar donanımlarıyla, 
sayım ve planlaması ile birlikte 
takip ve kontrolü gerekiyor. Aynı 
zamanda programsal müdahale 
edilmesi gereken bir sistem. Bu 
sistemi kavşaklarda kurarak 
uygulamaya başladık” dedi. 

“Akıllı kavşaklar sırasıyla 
hizmete başlayacak”
Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün, yapılan 
sunumun ardından Manisa'daki 
trafik akışını rahatlatmaya yönelik 
çalışmalara devam ettiklerini 
belirterek, “Manisa'nın şehir içi 
trafik sorununa büyük ölçüde 
çözüm yaratan

Devlet Bahçeli Köprülü Kavşağı'nı 
kısa zaman önce açarak hizmete 
sunduk. Bununla birlikte 
vatandaşların yoğun olarak 
kullandıkları ve günün belli 
saatlerinde yoğunluk yaşanan 
Fatih, Kanuni, Devlet Hastanesi ve 
Gediz Kavşağı'nda akıllı kavşak 
projelerimizi sürdürüyoruz. Fatih 
Köprülü Kavşağı'nda başlattığımız 
akıllı kavşak projemizi Pazartesi 
günü itibari ile de Devlet Hastanesi 
Kavşağı'nda uygulamaya 
başlayacağız. Sonrasında etap 
etap kavşaklarda sistemlerimiz 
devreye alınarak Manisa'nın trafik 
sıkışıklığına yönelik 
çalışmalarımıza devam edeceğiz” 
dedi. 

Engelliler Komisyonu Akhisar'da Toplandı
Manisa Büyükşehir Belediye 

Meclisi Engelliler ve Kadın Hakları 
Komisyonu, Akhisar'da sivil toplum 
kuruluşu temsilcileri ile bir araya 
geldi.

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi 
Engelliler ve Kadın Hakları Komisyonu, Şubat 
ayı toplantısını Akhisar'da gerçekleştirdi. 
Komisyon Başkanı Süleyman Kahramanlar ve 
komisyon üyeleri Hatice Gözeten, Ahmet 
Cülen, Muhittin Yıldız ve Hikmet Çağan, ilk 
olarak Manisa Büyükşehir Belediyesi Akhisar 
Koordinasyon İşleri Müdürlüğünü ziyaret etti. 

Büyükşehir Belediye Meclis Üyesi ve 
Akhisar  Koord inatörü Doğan Ensivr i 
tarafından ağırlanan komisyon üyeleri, 
ilçedeki engelli ve kadın dernekleri hakkında 
bilgi aldı.

Engelli Temsilcilerini Dinlediler
Koordinasyon Merkezi ziyaretinin ardından 
Engelli ve Kadın Hakları Komisyonu, Türkiye 
Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri 
Derneği Akhisar Şubesi'ni ziyaret etti. Burada 
Akhisar Şube Başkanı Celaleddin Çabuk 
tarafından karşılanan komisyon üyeleri, 
engelli dernek temsilcilerin sorunlarını 
dinledi. Buradaki toplantıya Akhisar Engelliler 
Kent Konseyi Başkanı Yeliz Dedeoğlu, 
Türkiye Engelliler Konfederasyonu Üyesi 
Fikret Türk, En-Der Başkanı Mücahit Şahin, 
Beyaz Yunus Derneği Başkanı Orhan Ejder, 
Down Sendromlular Derneği Başkan 
Yardımcısı Nevin Çolakoğlu katıldı.

 Komisyon üyeleri, toplantının ardından 
Akhisar Belediye Başkanı Salih Hızlı ve 

Akhisar Bakım ve Rehabilitasyon 
Merkezi'ni de ziyaret ederek, Akhisar 

temaslarını noktaladı.

Kırkağaç'ta asfaltlama devam ediyor DENLİ AİLESİNİN YÜZÜ YUNUSEMRE'YLE GÜLDÜ

Şehzadeler Belediyesi Hep Yanınızda
Toplumun her kesimini ilgilendiren her türlü konuda yeni projeleri ardı ardına 

hayata geçiren Şehzadeler Belediyesi, 'Şehzadeler Hep Yanınızda' projesi 

kapsamında yeni projesi olan Evde Bakım Hizmetini hayata geçirdi. Belediye 

bünyesinde oluşturulan bir ekip, belirlenmiş periyotlarla ihtiyaç sahibi vatandaşların 

evlerine giderek ev temizliği ve ihtiyaçlar noktasında vatandaşlara destek olacak.

Şehzadeler Belediyesi, yaptığı sosyal 

içerikli projelerle vatandaşlarının 

yanında olmaya devam ediyor. 

Şehzadeler Hep Yanınızda projesi 

kapsamında, Evde Bakım Hizmetlerini 

hayata geçiren Şehzadeler Belediyesi, 

Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü 

bünyesinde oluşturulan ekiple engelli, 

kimsesiz ve ihtiyaç sahibi vatandaşlara 

destek oluyor. Şehzadeler Belediye 

Başkanı Ömer Faruk Çelik, evde bakım 

hizmetleri kapasımdan, bir ekip ile 

birlikte Peker Mahallesinde yalnız 

yaşayan 70 yaşında ki Fatma Gülfidan'ı 

evinde ziyaret etti. Yapılan ziyarette 

Başkan Çelik'e Başkan Yardımcısı 

Ahmet Songüler, Peker Mahalle Muhtarı 

Saffet Taşkıncan ve Kültür ve Sosyal 

İşler Müdürü Enes Karataş' ta eşlik 

ettiler.

“ŞEHZADELER' DE HİÇ KİMSE 

YALNIZ DEĞİLDİR”

Şehzadeler'de hiçbir vatandaşın yalnız 

olmadığını ifade eden Şehzadeler 

Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik 

“Şehzadeler Belediyesi Hep Yanınızda 

projesi ile bugüne kadar hemşerilerimizi 

hiç yalnız bırakmadık. 

Bugünde yani başlattığımız proje 

kapsamında Peker Mahallemizde 

ikamet eden ve yalnız yaşayan Fatma 

Teyzemizi evinde ziyaret ediyoruz.  

Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğümüze 

bağlı ekiplerimiz belli periyotlarla 

buraya gelerek, evin ihtiyaçlarını, 

tertibini, temizlik ve düzenini temin 

edecekler. Sosyal ve ekonomik 

durumları olmayan yaşlı ve engellilerimizin 

bakımlarını Şehzadeler Belediyesi olarak biz 

üstleniyoruz. Şehzadelerimizde yaşayan hiçbir 

vatandaşımız yalnız değildir. Kimsesi olmayan yaşlı, 

engelli ve ekonomik durumu iyi olmayan 

vatandaşlarımız için Şehzadeler Belediyesi var diyor, 

ihtiyaç ve eksikliklerini belediye olarak biz temin 

ediyoruz. 

    Bu durum da olan vatandaşlarımız belediyemize 

başvurabilirler. Ekonomik durumları olmayan, engelli 

ve yaşlı olan vatandaşlarımıza evde bakım 

hizmetimizi vermeye devam edeceğiz.

 Bu güzel projemizin hayata geçmesinde emeği 

geçen tüm mesai arkadaşlarımıza teşekkür 

ediyorum. Şehzadeler' de hiç kimse yalnız değildir” 

dedi.
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Geçtiğimiz günlerde Kredi ve 

Yurtlar Kurumu Manisa İl 

Müdürlüğü görevine yeni atanan 

İl Müdürü Semih Coşkun, 

Şehzadeler Belediye Başkanı 

Ömer Faruk Çelik'i makamında 

ziyaret etti. Başkan Çelik, 

Coşkun'a yeni görevinde 

başarılar diledi.

Şehzadeler Belediye Başkanı 

Ömer Faruk Çelik, Kredi ve Yurtlar 

Kurumu Manisa İl Müdürlüğü 

görevine yeni atanan Semin 

Coşkun'u makamında misafir etti. 

Coşkun'a yeni görevinde başarılar 

dileyen Başkan Çelik “KYK İl 

Müdürlüğü görevine yeni atanarak 

ziyaretimize gelen değerli İl 

Müdürümüz Semih Coşkun 

kardeşimize bu nazik ziyaretleri 

nedeni ile çok teşekkür ediyorum. 

Uzun yıllardır yakından tanıdığımız 

sevdiğimiz bir arkadaşımızın 

böylesine önemli bir göreve gelmiş 

olması bizleri son derece mutlu 

etmiştir..

Cumhurbaşkanımızı Recep Tayyip 

Erdoğan'ın belediyecilik vizyonundan 

ilham alarak yaptığımız 

projelerimizin, hizmetlerimizin 

semeresini alıyoruz. Mesai 

mevhumu gözetmeksizin şehrimizin, 

ülkemizin gelişmesi adına çalışmalar 

yapıyoruz. 

Çocuklarımız, gençlerimiz, 

kadınlarımız kısacası toplumun tüm 

kesimleri için çalışıyoruz. 

Çalışmalarımızı yaparken; bir yana 

eşyayı yani yapılaşmayı,  diğer yana 

da insanı yani sosyal projeleri 

koyduk.

Bütün projelerimizde insana hizmeti 

merkezimize koyduk. Şu anda 18 

tane sosyo-kültürel merkezimiz var. 

Hedefimiz bu sayısı seçimlere kadar 

26'ya çıkarmak. Yine kentte konut 

sorununu ortadan kaldıracak 10 bin 

500 konut projemiz tüm hızıyla 

devam ediyor. Yine kentsel dönüşüm 

projemiz onay için gün sayıyor. 

Kısacası kentimizin geleceği için 

çalışıyor, vatandaşımızın güzel bir 

şehirde yaşamasını amaçlıyoruz” 

dedi. 

BİLEN'DEN BAŞKAN ÇERÇİ'YE 

HİZMET TEŞEKKÜRÜ
Belediye Başkanı Çerçi'nin ardından 
söz alan AK Parti Manisa Milletvekili 
İsmail Bilen de konuşmasına Afrin'de 
şehit düşen askerlerimizin ailelerine

Kongreleri yapılan esnaf odaları Başkanlarını ziyaret eden Şehzadeler 

Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, 30 yıldır aralıksız olarak Manisa 

Terziler Odası Başkanlığı görevini yürüten ve geçtiğimiz günlerde yapılan 

kongreyle yeniden Başkanlık görevine seçilen Naci Kömüldaş ve 

yönetimine hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Başkan Çelik, Coşkun'u makamında ağırladı

Değerli Semih Coşkun 

kardeşimizin başarılı bir şekilde 

görevini layığı ile yerine 

getireceğine yürekten inanıyorum. 

Çünkü geçmiş dönemlerde hangi 

görevlerde bulunduysa o görevleri 

en iyi şekilde yerine getirdiğini çok 

iyi biliyoruz.. Kredi ve Yurtlar 

Kurumunda güzel işlere imza 

atacaktır. 

Kendisini bir arkadaşı ve bu şehrin 

bir Belediye Başkanı olarak değerli 

KYK İl Müdürümüzün yanında ve 

destekçisi olacağız” dedi.

Kendisini misafir eden Başkan 

Çelik'e teşekkür eden KYK İl 

Müdürü Semih Coşkun, 

Şehzadeler Belediyesi ile birçok 

ortak projeye imza atacaklarını 

ifade etti.

Başkan Çelik'ten 30 yıllık Oda Başkanına ziyaret

Her gün farklı bir esnaf odasını ziyaret 

eden Şehzadeler Belediye Başkanı 

Ömer Faruk Çelik'in son durağı Manisa 

Terziler Odası oldu. 30 yılıdır aralıksız 

bir şekilde Manisa Terziler Odası 

Başkanlığını görevini sürdüren ve 

geçtiğimiz günlerde yapılan kongre ile 

yeniden başkan seçilen Naci Kömüldaş 

ve yönetimini ziyaret ederek hayırlı 

olsun dileklerini iletti. 

“30 YILLDIR BAŞKANLIK GÖREVİNİ 

BAŞARI İLE SÜRDÜRÜYOR”

Terziler Odası Başkanı Naci 

Kömüldaş'ın 30 yıldır Terziler Odası 

Başkanlığı görevini başarı ile 

sürdürdüğünü belirten Şehzadeler 

Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik 

“Geçtiğimiz günlerde yapılan kongreyle 

güven tazeleyerek yeniden Başkanlık 

görevine seçilen Naci Kömüldaş 

ağabeyimize ve yönetimini tebrik ediyor 

ve başarılar diliyorum.Naci ağabeyimiz 

Oda Başkanı olmasının yanı sıra bizim 

değer verdiğimiz değerli bir 

büyüğümüzdür. Terziler Odası 

Başkanlığı görevinde de 30 yılı geride 

bırakmıştır. 30 yıllık bir tecrübe ve 

birikimi var. Bu 30 yıllık süre gerçekten 

sevilen ve sayılan bir kişi olduğunun 

göstergesidir. Rabbim sağlık içerisinde 

daha nice yıllar boyunca hizmet etmeyi 

nasip etsin.

  Şehzadeler Belediyesi olarak bizim 

esnaf ve sanatkârımız ile çok güzel bir 

diyaloğumuz var. Onları kendimizden 

bir parça olarak görüyoruz. Esnaf 

dostu bir belediye olarak 

hemşerilerimizin hizmetinde olmaktan 

büyük bir gurur duyuyoruz. Bugüne 

kadar her zaman Naci ağabeyimiz ve 

üyelerinin yanında olduk. Bundan 

sonra da aynı şekilde yanlarında 

olmaya devam edeceğiz” dedi.

“ŞEHZADELER'İN GÜZEL 

HİZMETLERİNİ GÖRÜYORUZ”

Ziyaret nedeni ile Şehzadeler Belediye 

Başkanı Ömer Faruk Çelik' e teşekkür 

eden Terziler Odası Başkanı Naci 

Kömüldaş “Bu nazik ziyaretleri dolayısı 

ile değerli Belediye Başkanımız Ömer 

Faruk Çelik'e çok teşekkür ediyorum. 

Bizim Ömer Faruk Çelik ile 

Başkanlığın ötesinde bir bağımız var. 

Kendisini uzun zamandır tanıyor ve 

seviyoruz. 

Şehzadeler Belediyesinin yapmış 

olduğu güzel hizmetleri hep birlikte 

görüyor ve beğeniyoruz. Terziler Odası 

olarak esnaflarımız tüm sorunları ile 

ilgili olarak Belediyemiz ile her zaman 

ortak çalışma halinde olacak ve 

çözümü noktasında birlikte hareket 

edeceğiz” dedi.

Yunusemre Belediyesi, bu kez sivil 

toplum kuruluşu temsilcileriyle buluştu. 

Şehir Buluşmaları kapsamında 

gerçekleştirilen programda konuşan 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 

Mehmet Çerçi, yönetimde 4. yılı geride 

bırakmaya hazırlanırken; vaadettikleri 

projelerin birçoğunu hayata geçirmenin 

gururunu yaşadıklarını söyledi. Gecede 

Türk Ordusunun Afrin'de yürüttüğü 

operasyonda şehit düşen askerler 

unutulmadı. 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 

Mehmet Çerçi Şehir Buluşmaları'nın 3. 

toplantısında sivil toplum kuruluşu 

temsilcileriyle bir araya geldi. 

Anemon Otel'de gerçekleştirilen 

toplantıya AK Parti Manisa Milletvekilleri 

Murat Baybatur ve İsmail Bilen, AK Parti 

İl Başkanı Berk Mersinli, AK Parti 

Yunusemre İlçe Başkanı Fatih Katıöz, 

Belediye Başkan Yardımcıları, Belediye 

Meclis Üyeleri ve sivil toplum kuruluşu 

temsilcileri katıldı.

 Toplantı öncesi Türk Ordusu'nun 

Afrin'de yürüttüğü Zeytin Dalı 

Operasyonu'nda şehit düşen 

askerlerimiz için Yunusemre Kent 

Konseyi Başkanı Halil Arslan Kur'an-ı 

Kerim okudu. 

ODAKLI BİR ANLAYIŞLA 

ÇALIŞIYORUZ”

 “BU GÜNLERİ DE ATLATACAĞIZ”

Toplantıda açılış konuşmasını yapan 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, konuşmasına Zeytin 
Dalı Operasyonu'nda şehitlerimizi 
anarak başladı. Türkiye'nin zor 
dönemden geçtiği bu günlerde birlik ve 
beraberliğin önemine dikkat çeken 
Başkan Mehmet Çerçi,
“Milletimizin başı sağ olsun, ordumuz 
muzaffer olsun. Haberleri, süreci 
yakından takip ediyoruz. Büyük bir 
mücadelenin içerisindeyiz. Türkiye'nin 
geleceği tehdit ediliyor. Biz yedi 
düvelle, Ortadoğu'nun geleceğini 
tehdit edenlerle mücadele ediyoruz. 
Bizi bin yıldır rahat bırakmadılar, 
bırakmayacaklar. Bizler de yine 
ordusuyla, milletiyle birlik içerisinde 
bunun da üstesinden geleceğiz. Çok 
daha güçlenerek bu mücadeleden de 
çıkacağız. Mazlumların, yetimlerin 
duası bizlerle beraber. Biz adalet ve 
merhameti inşa etmiş bir milletiz. 
Mazluma karşı silah çeken bir millet 
hiçbir zaman olmadık” diye konuştu.

“MERKEZİMİZE İNSANİ HİZMETİ 

KOYDUK” 
Yönetimde 4 yılı geride bırakmaya 
hazırlanırken hayata geçirdikleri 
projeler hakkında bilgi veren Başkan 
Çerçi yaptığı konuşmada, “Yeni 
kurulan bir belediye olarak bugün 
geldiğimiz noktada güzel projeler 
yapmanın, birçok köklü belediyeyi 
gölgede bırakmanın haklı gururunu 

BAŞKAN ÇERÇİ ŞEHİR BULUŞMALARI KAPSAMINDA  başsağlığı;yaralanan askerlere de 

geçmiş olsun dileklerini ileterek 

başladı. 
“Bu coğrafya zor bir coğrafya” diyen 
Bilen Türkiye'nin gelişerek, 
çalışarak, üreterek ilerleyişini 
sürdüreceğini söyledi. Belediye 
Başkanı Mehmet Çerçi'yle 
parlamentoda 2 dönem birlikte 
çalıştıklarını aktaran İsmail Bilen, 
yaptığı hizmetlerin takdire şayan 
olduğuna vurgu yaptı. Bilen 
konuşmasında şu ifadelere yer 
verdi: “Allah yar ve yardımcısı 
olsun. Vadettiği hizmetleri yerine 
getirmeye gayret ediyor. Ekibiyle, 
sizlerle birlikte şehri daha 
yaşanabilir bir hale getirmek adına 
yaptığı çalışmalara bizler de destek 
veriyoruz. Ankara'da projelerine 
destek olmak için çalışıyoruz.

 30-35 yıldır siyaset yapıyorum. 

Engelli arkadaşlarımıza akülü araç 

bulamazdık. Şimdi Allah'a şükürler 

olsun ki belediyelerimiz de onların 

hayatını kolaylaştırmak için 

çalışıyor. Yeni kurulan Yunusemre 

Belediyesi bunu başarıyla yapıyor. 

Örnek çalışmalara imza atıyor. 

Toplu konut projeleri, kentsel 

dönüşüm projeleri bunlara en güzel 

örnek. Sadece bu çalışmalar bile 

başlı başına alkışı hak ediyor.”

“KÜÇÜK ŞEHRİN BÜYÜK 

BAŞKANI”

AK Parti İl Başkanı Berk Mersinli de 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 

Mehmet Çerçi'ye teşekkür ederek, 

“Ben başkanımıza küçük şehrin 

büyük projeler yapan başkanı 

diyorum. Toplumun her kesimini 

birleştiren bir belediye başkanı var 

karşımızda. Bir ilçede böyle 

vizyonel bir başkan olması mutluluk 

verici. Başkanımızın projelerini 

tamamlama oranı yüzde yüz on 

beştir. Büyükşehire baktığımızda 

vaadettiklerinin yüzde 20'sini 

yaptığını görüyoruz. Büyükşehirde 

AK Partili bir başkan seçtiğinizde bu 

şehrin sıkıntıları da ortadan 

kalkacaktır. Kendisine tekrar çok 

teşekkür ediyorum” dedi. 

STK'LAR TALEP VE İSTEKLERİNİ 

İLETTİ 

Manisa Şairler ve Ozanlar Derneği 

Başkanı Aşık Osman Feryadi de 

Zeytin Dalı Operasyonu ve 

askerlerimiz için yazdığı “Zeytin 

Dalı” isimli şiirini okudu. Program 

sivil toplum kuruluşları 

temsilcilerinin dilek temennileriyle 

sona erdi. 

STK'LARLA BULUŞTU

ÖZEL AKHİSAR HASTANESİNDE 
YENİ RADYOLOJİ UZMANI GÖREVE BAŞLADI
'Sağlıkta Kalite' ilkesiyle hizmetlerine hızla devam eden Özel 
Akhisar Hastanesi, yeni Radyoloji Uzmanı Dr. Mete Şahin'le 
birlikte MR, BT, Renkli Doppler, Ultrason, Mammografi ve 
Kemik Ölçümü alanlarında hizmet verecektir.

Özel Akhisar Hastanesine gelmesiyle ilgili konuşan Uzm. Dr. 

Mete Şahin, “Özel Akhisar Hastanesi'nde çalışma 

arkadaşlarımla olmaktan çok mutluyum, çalışma 

arkadaşlarımızla birlikte Akhisar ve bölge halkına radyolojik 

çözümlerimizle en iyi hizmeti vermek için elimizden geleni 

yapacağız.” dedi.

Uzm. Dr. Mete Şahin;
1970 yılında Sivas'ta doğan Uzm. Dr. Mete Şahin, GATA 
mezunudur. İhtisasını GATA Radyoloji Anabilim Dalında  
tamamlamıştır. Zorunlu hizmetini Erzurum Aşkale ilçesinde 
tamamladıktan sonra Girne Asker Hastanesi (KKTC), Manisa 
Asker Hastanesi, Manisa Gediz Tıp Merkezi, Akhisar Özel 
Doğuş Hastanesi'nde görev yapmıştır. Bugünden itibaren Özel 
Akhisar Hastanesi Radyoloji Biriminde hizmet vermeye 
başlamıştır.

YUNUSEMRE'DE GERÇEĞİNİ ARATMAYAN TATBİKAT
Yunusemre Belediyesi personeli, deprem 
anında neler yapılması gerektiğini 
uygulamalı olarak öğrendi. Gerçeğini 
aratmayan tatbikatta yaralılara anında 
müdahale edilirken; çıkan yangın da 
anında söndürüldü.

Olası bir deprem anında yaşanan 
sıkıntıları en aza indirmek, personelin bu 
konuda bilinçlendirilmesi ve binadan 
tahliyesinin sağlanması amacıyla 
eğitimler veren Yunusemre Belediyesi, 
eğitim sonrası deprem tatbikatı yaptı. 
Tatbikat, Belediye İnsan Kaynakları ve 
Eğitim Müdürlüğü İş Sağlığı ve Güvenliği 
Birimi koordinesinde İl Afet ve Acil Durum 
Müdürlüğü (AFAD), İl Sağlık Müdürlüğü 
Acil ve Afetlerde Sağlık Hizmetleri 
Başkanlığı Ekipleri (UMKE)'nin katılımları, 
Manisa Amatör Telsizciler ve Arama 
Kurtarma Derneği (MAT), Arama 
Kurtarma Derneği'nin (AKUT) desteğiyle 
gerçekleşti. 

Tatbikatta çalan sirenle birlikte 
belirlenen alanda kendilerini 
korumaya alan personeller, sirenin 
susmasıyla birlikte binalar, tahliye 
sorumluları eşliğinde boşaltıldı. 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi ve tüm personel, güvenli alan 
olarak belirlenen Yunuspark bahçesinde 
toplandı.

KRİZ MASASI OLUŞTURULDU 
Afet sonrası gerekli idarenin sağlanması 
amac ıy la  Yunuspark  i ç i nde  K r i z 
Başkanlığı oluşturdu. Belediye Başkan 
Yardımcısı İdris Avşar'ın başkanlığını 
yürüttüğü kriz masasında süreç an an 
takip edildi. Senaryo gereği yaralılara 
anında müdahale edilirken; çıkan yangın 
da  an ında  söndürü ldü .  Be led iye 
Şantiyesinde de enkaz altında kalan 
işç i ler  AKUT ve AFAD taraf ından 
kurtarıldı. Başkan Çerçi de yaşananları 
kriz masasından takip etti. Gerçeğini 
aratmayan tatbikat sonrasında personele 
seslenen Belediye Başkan Yardımcısı 
İdris Avşar, “Unutulmamalıdır ki ilimiz fay 
hattı üzerinde. Daha önce de depremler 
yaşamıştık. Bu anlamda önemli bir 
tatbikat... Allah belediyemize böyle afetler 
yaşatmasın. Ancak deprem anında ne 
yapmamız gerektiği de hayati önem 
taşıyor” dedi. 

DEPREM ÜLKEMİZİN GERÇEĞİ 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi de deprem gerçeğine dikkat çekerek 
şunları söyledi: “Deprem ülkemizin 
gerçeği. Tarihte i l imizde de yıkıcı 
depremlerin olduğunu unutmamak 
gerekiyor.
 İ lg i l i  b i r imimiz,  tüm bir imlerdeki 
personelimize bu konuda eğitim vermişti. 
Şimdi de tatbikatta bu bilgileri uyguladık. 
Organizasyonda katkıda bulunan bütün 
arkadaşlarımıza teşekkür ediyorum.”

YUNUSEMRE'DEN UNCUBOZKÖY'DE YOL ÇALIŞMASI 
Yunusemre Belediyesi, Uncubozköy 
Mahallesi'nde yol yapım çalışması 
gerçekleştiriyor. 

Yunusemre Belediyesi ilçede yol 
genişletme ve yapım çalışmalarını 
sürdürüyor. Manisa Adliyesi'nin 
güneyinde, daha önce sürücü 
kurslarının kullandığı alanda yol 
genişletme çalışması yapan Fen İşleri 
Müdürlüğü ekipleri, alanda hummalı bir 
çalışma yürütüyor. Çalışmaları yerinde 
inceleyen Belediye Fen İşleri Müdürü 
Fuat Balcı konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Alanın mülkiyeti Manisa 
Büyükşehir Belediyesi'ndeydi.

Büyükşehir Belediyesi bu alanı satınca inşaat ruhsatı Büyükşehir Belediyesi 
tarafından verilen müteahhit firma inşaata başlamak için belediyemize müracaat etti. 
Özellikle Adliye ve Manisa Celal Bayar Üniversitesi Uncubozköy Kampüsü tarafına 
olan trafik akışının inşaattan dolayı kesilme durumu söz konusu. Alınan meclis kararı 
gereği genişliği 18 metrenin üzerinde olan yolların bakımı Büyükşehir Belediyesi'ne bu 
rakamın altında olan yolların bakımı ise ilçe belediyesine aittir. Bu alanda 12 metre 
olduğu için bu yolun yapımını belediyemiz yapıyor. Bununla ilgili Büyükşehir 
Belediyesi ve ilgili firma tarafından bizlere talepte bulunulunca çalışmalarımıza 
başladık” dedi. 

Çocuklar Cengiz Amcalarının Hediyesini Çok Sevdi

Manisalı çocuklar Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'ün karne hediyesini çok 
sevdi. Başkan Ergün'ün karne 
hediyesi olarak Şubat ayı 
boyunca ücretsiz yapılan Atatürk 
Kent Park içerisindeki Zipline, 
1453 Parkuru ve İp Parkurlarını 
8 bin 672 çocuk ziyaret ederek 
karne hediyesinin keyfini çıkardı. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
tarafından şehre kazandırılan 
Atatürk Kent Parkı içerisinde 
bulunan Zipline, 1453 Parkuru 
ve İp Parkurları, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'ün 2017-2018 eğitim 
öğretim yılının ara tatilinde karne 
hediyesi olarak Şubat ayı 
boyunca 6-15 yaş arası 
çocuklara ücretsiz sunuldu. 
Şubat ayı sonuna kadar 
herhangi bir ücret ödemeden 
oyun gruplarından yararlanabilen 
çocuklar,hem Atatürk Kent 
Parkı'nın hem tatilin hem de 
Başkan Ergün'ün hediyesinin 
keyfini çıkardı. Şubat ayı 
boyunca Zipline, 1453 Parkuru 
ve İp Parkurlarını 8 bin 672

çocuk ziyaret etti. Ulu Önder 
Mustafa Kemal Atatürk'ün izinde, 
çocuklara en güzel hizmetleri 
verebilmek adına ne gerekiyorsa 
yaptıklarını söyleyen Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün,“Manisa 
Büyükşehir Belediyesi olarak en 
büyük hedeflerimizden bir tanesi, 
çocuklarımıza güzel bir gelecek 
ile yaşanılabilir bir Manisa 
bırakmak. Bu nedenle 
çocuklarımızın arkadaşları ile 
birlikte güzel vakit geçirmeleri, 
gülüp eğlenebilmeleri en çok 
bizleri mutlu ediyor” diye konuştu.
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Yazıların hukuki sorumluluğu yazarlarına aittir.

Gazete ücreti : 2TL  Abonelik Ücreti:  6  Aylık 50TL  Yıllık 100 TL

Lise öğrencisi verdiği kiloları ile dikkat çekiyor
Manisada aşırı kiloları nedeniyle günlük yaşamında sıkıntılar yaşamaya başlayan 

lise son sınıf öğrencisi Begüm Bayar(17), azmiyle doğal yöntemlerle yaptığı spor ve 

egzersizlerle 6 ayda 40 kilo verdi.

Sınıf arkadaşları içerisinde alay söz konusu olan Begüm  Bayar parklarda doğal 

yöntemle yaptığı spor ile kilo vermeyi başardı. Arkadaşları ise Begüm Bayar'ın  kilo 

vermiş durumunu görünce şaşkınlıklarını gizleyemediler.

Begüm  Bayar kilo verme süreci hakkında 
bilgiler verdi. Bayar   “Diyete başlama 
sebebim öncelikle çok fazla kiloluydum. 
Kilolarım rahatsız ediyordu. Sınıf 
arkadaşlarımın içerisinde mahcup 
oluyordum. Arkadaşlarım  arasında alay 
söz konusu oluyordu. Herhangi bir 
mağazaya gittiğimde üstüme yaşımdan 
çokça büyük kıyafetler almak zorunda 
kalıyordum. Kendi yaşıtımın insanı 
değildim.  Bende böylelikle diyetisyene 
gidip bir uzman tarafından yardım alarak 
diyete başlamaya karar verdim. Spor çok 
yaptım yapmaya devam ediyorum.  6 ayda 
40 kile verdim. şuan halen kilo verme 
sürecim devam ediyor”  dedi.Begüm  
Bayar'ın arkadaşı   Mürüvvet Kavukcu  ise 
Begüm'ü  ilk gördüğünde  çok şaşırdığını 
söyledi.  Uzun süredir Bayar'ı  görmediğini 
söyleyen  Kavukcu arkadaşı  Begüm'ün bu 
kadar kısa sürede kilo  verdiğini kendisinin 
çok şaşırdığını aktardı.

Beslenme ve Diyet Uzmanı  diyetisyen  

Ceyna Uysal Kilo problemi olan kişiler 

öncelikle herhangi bir hekime veya 

diyetisyene başvurmaları gerektiğini 

Sağlıklı besin adı altında satılan  ürünlerin 

alınmaması gerektiğini söyledi  ve 

sözlerine şöyle devam etti;  

“Kilo problemi olan kişiler öncelikle 

herhangi bir hekime veya diyetisyene 

başvurması gerekiyor. Kendi yaptıkları 

programlar da kas kayıpları yanlış 

beslenme yada doğru bildikleri yanlışları 

orta çıkarmış oluyoruz. Mutlaka birinin 

desteği olursa hem iletişim anlamında hem 

motivasyon anlamında ona bir destek 

sağlamış oluyoruz. 

Kişinin kesinlikle beslenmeyi öğrenmesi 

lazım. Sağlıklı besin adı altında satılan 

bazı ürünler kişi için yanlış olabilir  yada 

kişiye zarar verebilir. O yüzden beslenme 

kişiye özeldir. Mutlaka diyetisyen kontrolün 

de olursa bütün bölgesel yağlanmaları 

giderme yada motivasyon anlamda da bir 

destek sağlanmış olunur” şeklinde  

konuştu. HABER:KENAN YÜCEEL

Cimnastikte Mersin'de Büyükşehir Rüzgarı Esti 
Manisa Büyükşehir Belediyespor'da bir başarı da Cimnastik branşında geldi. Türkiye 

Cimnastik Federasyonu (TCF) tarafından düzenlenen Cimnastik Türkiye Şampiyonası'nda 

Manisa Büyükşehir Belediye Spor Jimnastik Takımı, 15-17 yaş grubunda Türkiye Şampiyonu 

olurken, 15-17 Yaş Tek Bayanlarda ise Nil Deniz Bal, Türkiye şampiyonu olmayı başardı. 

Türkiye Cimnastik 

Federasyonu (TCF) 

tarafından 

düzenlenen 

Cimnastik Türkiye 

Şampiyonası, sona 

erdi.  Mersin 

Cimnastik Salonu'nda 

düzenlenen 

organizasyona, 

artistik, ritmik, 

trampolin ve aerobik 

branşlarında 444 

sporcu katıldı.  , 

Mersin'de düzenlenen Aerobik Türkiye 

Şampiyonası'nda Manisa Büyükşehir 

Belediye Spor Cimnastik Takımı'nda 15-17 

Yaş Tek Erkeklerde, Metehan Özsoy  Türkiye 

2'incisi  olurken,  Tek Bayanlarda Nil Deniz 

Bal, Türkiye 1'incisi, Ayşe Begüm Onbaşı, 

Türkiye 2'incisi oldu. 15-17 Yaş Çiftlerde ise 

Metehan Özsoy- Büşra Çiçek, Türkiye 

3'üncülüğü derecesini elde ettiler. Ayşe 

Begüm Onbaşı, Seren Solak ve Nil Deniz 

Bal'dan oluşan 15-17 Yaş Trio Takımı ise 

Türkiye 3'üncülüğü derecesini elde ettiler. 

ise Türkiye 3'üncülüğü derecesini elde ettiler. 

15-17 Yaş Grubunda Türkiye Şampiyonu 

Olduk 

Manisa Büyükşehir Belediye Spor Jimnastik 

Takımı,  15-17 Yaş Grubunda ise Türkiye 

Şampiyonu oldu.

 Ayşe Begüm Onbaşı, Seran Solak, Nil Deniz 

Bal, Sude Sözcü ve Büşra Çiçek'ten oluşan  

15-17 Yaş Grubu Takımı, rakiplerini geride 

bırakarak Türkiye Şampiyonu oldu ve önemli 

bir başarıya imza attı. 

Manisa Büyükşehir Belediye Spor Jimnastik 

Takımımızın Mersin'de Kazandığı Dereceler 

15-17 Yaş Tek Erkek: Metehan Özsoy  

(Türkiye 3'cüsü) 

15-17 Yaş Tek Bayan: Nil Deniz Bal (Türkiye 

1'incisi) 

15-17 Yaş Tek Bayan: Ayşe Begüm Onbaşı 

(Türkiye 2'incisi) 

15-17 Yaş Çift: Metehan Özsoy- Büşra Çiçek 

(Türkiye 3'üncüsü) 

15-17 Yaş Trio: Ayşe Begüm Onbaşı- Seren 

Solak- Nildeniz Bal (Türkiye 2'incisi) 

15-17 Yaş Grup: Ayşe Begüm Onbaşı- Seren 

Solak- Nil Deniz Bal- Sude Sözcü- Büşra 

Çiçek ( Türkiye 1'incisi) 

Ahmetli'de İtfaiye Eğitimleri Sürüyor
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

İtfaiye Dairesi Başkanlığı Ahmetli Amirliği 
ekipleri, Hükümet Konağı'nda görevli 
personeller ve Anadolu Lisesi 
öğrencilerine yangından korunma ve 
yangın sonrasında yapılaması gereken 
konular hakkında teorik ve uygulamalı 
bilgiler verdi.

İtfaiye Dairesi Başkanlığı Ahmetli Amirliği 
ekipleri, kullandıkları araç gereç ve 
teçhizatı tanıtmak ve olası yangın 
durumları karşısında yapılması 
gerekenleri öğretmek amacıyla Ahmetli 
Hükümet Konağı'nda

görevli personeller ve Anadolu Lisesi 
öğrencilerine yönelik olarak etkinlik 
düzenledi. Dünya standartlarının 5 ila 7 dakika 
arasında değişen yangına müdahale hızını 
standartların altına inerek 3 ile 5 dakikaya 
düşüren Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 
Dairesi Başkanlığı'nın verdiği teorik eğitimleri 
can kulağı ile dinleyen katılımcılar, uygulama 
eğitimi ile de olası yangın durumunda 
yapılması gereken davranışlar ve uzak 
durulması gereken durumları öğrendi. Ahmetli 
İtfaiye Amirliği'nin bilgilendirici eğitimlerinin 
devam edeceği öğrenildi. 

Grup Başkanvekili Usta'dan Başkan Ergün'e Ziyaret
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, MHP Grup Başkanvekili 
Erhan Usta'yı makamında ağırladı. Manisa'da düzenlenen bir konferansa 
katılmak üzere Manisa'ya geldiğini dile getiren MHP Grup Başkanvekili Erhan 
Usta, Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün'e çalışmalarında 
başarılar diledi.

MHP Grup Başkanvekili Erhan Usta, Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün'e ziyarette bulundu. Ziyarette 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Aytaç Yalçınkaya, 
Genel Sekreter Yardımcıları Yılmaz Gençoğlu ve Mustafa Genç, 

Büyükşehir Belediye Meclisi MHP Grup Başkanvekili Mehmet 
Güzgülü, MHP İl Başkanı Erkan Öztürk, Ülkü Ocakları İl Başkanı 

Mehmet Balaban ile ilçe başkanlarının da hazır bulundu. 
Manisa'da düzenlenen bir konferansa katılmak üzere Manisa'ya 

geldiğini dile getiren MHP Grup Başkanvekili Erhan Usta, 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün'e 

çalışmalarında başarılar diledi. Ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getiren Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün 

ise, Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin il genelinde 
gerçekleştirdiği projeler hakkında bilgiler verdi. Başkan Ergün, 

ziyaretin sonunda Grup Başkanvekili Erhan Usta'ya günün 
anısına hediye takdim etti

Kula Jeoparkı'nın Tanıtım ve Yön Levhaları 

Yenilendi                   Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'ün girişimleriyle 
kurulan Jeopark Belediyeler 
Birliği, Kula'nın turizm değeri 
olan tarihi, kültürel ve doğal 
güzelliklerine ulaşımı 
kolaylaştırmak ve ziyaretçileri 
bilgilendirmek amacıyla yön 
ve bilgilendirme levhalarını 
yeniledi. Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Kula Belediyesi ve 
Salihli Belediyesi işbirliğinde 
faaliyet gösteren Jeopark 
Belediyeler Birliği, Türkiye'nin 
ilk ve tek UNESCO sertifikalı 
Kula Jeoparkı'nın yol 
güzergâhlarındaki yön ve 
bilgilendirme levhalarını 
yeniledi. Kula'nın giriş, çıkış 
ve merkezi yerlerinde bulunan 
yön ve  bilgilendirme levhaları 
sayesinde Kula Jeoparkı'na 

gelen yerli ve yabancı 
turistlerin kentin tarihi ve 
turistik yerlerine daha 
rahat ulaşabilmesi 
amacıyla yenilenen 
levhalar turizm hizmetine 
sunuldu. Çalışmalar 
kapsamında; Divlit Volkan 
Konisi, Ofiyolitik Melanj 
Alanı, Çakırca Bazalt 
Sütunları, Şist Kaya 
Mezarları ve Sandal Divlit 
Volkan Konisi için yeni 
yönlendirme ve 
bilgilendirme levhaları 
takıldı.

Söz Verdik Yaptık
Manisa Büyükşehir Belediyesinin Mimar Sinan Bulvarı üzerinde Merkez 
Efendi ve Hafsa Sultan Mahallelerini birbirine bağlayan yolda başlattığı 

yaya üst geçidi yapım çalışmaları tamamlandı ve düzenlenen törenle 
vatandaşların kullanımına açıldı. Yolun yaya trafiği açısından tehlikeli 

olduğunu belirten Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, “Söz verdik 
yaptık. Mimar Sinan Yaya Üst Geçidi Manisalı vatandaşlarımıza hayırlı 

uğurlu olsun” dedi.   

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından 
yapılan ve Merkez Efendi Mahallesi ile Hafsa 
Sultan mahallesini birbirine bağlayan Mimar Sinan 
Yaya Üst Geçidi düzenlenen törenle açıldı.Açılışa, 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri 
Aytaç Yalçınkaya, MASKİ Genel Müdürü Yaşar 
Coşkun, Teftiş Kurulu Başkanı Ahmet Türkgüler, 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Yılmaz Gençoğlu, Mustafa Genç, MHP 
İl Başkanı Erkan Öztürk, Manisa Ülkü Ocakları 
Başkanı Mehmet Balaban, Büyükşehir Belediyesi 
Daire Başkanları, Manisa Pazarcılar Odası Başkanı 
Halim Şener, Yunusemre Belediyesi MHP'li Meclis 
üyesi Hüseyin Köroğlu, mahalle muhtarları, iş 
adamları ve vatandaşlar da katıldı. Okunan 
duaların ardından Başkan Ergün protokol üyeleri ile 
birlikte açılış kurdelesini kesti.

Güle Güle Kullanın
“Haydi Kadınlar Manisa'ya” projesi kapsamında 
Salihli, Turgutlu, Akhisar ve Kula'dan gelen kadınlar 
da açılışta Başkan Ergün'e yoğun ilgi gösterdi. 
Açılış kurdelesinin kesilmesinden sonra, üst geçitte 
incelemelerde bulunan Başkan Ergün, “burası bir 
sürat yolu. Dolayısıyla yaya trafiği açısından tehlike 
arz eden bir yoldu.
 Herhangi üzücü bir olaya mahal vermemek ve 
vatandaşlarımızın güvenle karşıdan karşıya 
geçmelerini sağlamak adına üst geçit yapma sözü 
vermiştik ve yaptık. Modern bir üst geçidi Manisa'ya 
kazandırdığımız için mutluyum. Vatandaşlarımız 
artık güvenli bir şekilde ulaşım sağlayacaklar. 
Hayırlı uğurlu olsun, güle güle kullansınlar” dedi. 
Üst geçidi kullanmaya başlayan vatandaşlar da 
Başkan Ergün'e teşekkür etti.

 

Paşaköy'ün Üst Yapısında Özenli Çalışma
Kentin ihtiyaçları noktasında 

yatırımlarını bir bir hayata geçiren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Saruhanlı'nın 

Paşaköy Mahallesi'nde yürütülen alt yapı 
çalışmasının ardından üst yapı 

çalışmalarına hızla devam ediyor. MASKİ 
tarafından içme suyu hattından yağmur 
suyu hattına kadar alt yapısı yenilenen 

Paşaköy Mahallesi'nde, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi tarafından özenle üst yapı 

çalışmaları gerçekleştiriliyor. 
MASKİ Genel Müdürlüğü'nün Saruhanlı 

Paşaköy Mahallesi'nde yürüttüğü alt yapı 
çalışmasının ardından Manisa Büyükşehir 

Belediyesi tarafından mevcut mahallede üst 

Mevsim şartlarına rağmen özenle sürdürülen çalışmayla Paşaköy Mahallesi 
daha güzel bir görünüm kazanacak. Yürütülen çalışmaları inceleyen Saruhanlı 
Koordinasyon Şube Müdürü Ali Aybars Özbilgin, içme suyu hattından yağmur suyu 
hattına kadar Paşaköy'ün MASKİ tarafından alt yapısının yenilendiğini belirterek “ 
Paşaköy Mahallesi'nde önemli bir yatırımda sona gelindi. İlk olarak mahallemizin alt 
yapısını yeniledik. Ardından da kilit parke çalışmasına başladık. Vatandaşlarımız yazın 
tozdan, kışın çamurdan kurtulacak” dedi.

Başkan Ergün'den Dünya Kadınlar Günü Mesajı
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, 8 Mart Dünya Kadınlar Günü dolayısıyla bir mesaj 

yayınladı. Tüm kadınların gününü kutlayan Başkan Ergün, “Evladını, eşini bu vatan için şehit veren kahraman 
kadınlarımızın gününü de ayrıca kutluyor, ellerinden öpüyorum” dedi.

8 Mart Dünya Kadınlar Günü dolayısıyla bir 
mesaj yayınlayan Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün, mesajında 
şunlara yer verdi; “Bugün 8 Mart Dünya 
Kadınlar Günü'nü kutluyoruz. Kadının 
toplumdaki yerini ve önemini anlamak, 
anlatmak ve cinsiyet eşitliğine dikkat 
çekilmesi açısından bu önemli günleri en iyi 
şekilde idrak etmemiz gerektiği 
kanaatindeyim. Dünyanın birçok gelişmiş 
ülkesinde kadınlar her alanda söz 
sahibiyken, ne yazık ki ülkemizde 3. sayfa 
haberlerinde kadınlarımıza yönelik şiddet, 
taciz ve tecavüz olaylarını büyük bir 
üzüntüyle okuyoruz. Bu önemli gün 
vesilesiyle tüm bu olumsuzlukların son 
bulması en büyük temennimdir. Şiddetin 
son bulması ve kadının toplumsal alanda 
eşit olduğu gerçeğini genç nesillere 
anlatmak için Manisa Büyükşehir Belediyesi 
olarak üzerimize düşeni fazlasıyla yerine 

. İlçelerimizde, kırsal mahallelerimizde ve 
kıraathanelerde kadın-erkek eşitliği ve şiddet 
faktörünün yanı sıra kadın sağlığı üzerine eğitim 
seminerleriyle önemli farkındalık oluşturduk ve 
oluşturmaya devam ediyoruz. İslam dünyasının ışığı, 
son peygamber Hz. Muhammed'in “Cennet anaların 
ayakları altındadır.” ve Cumhuriyetimizin kurucusu, 
büyük lider Mustafa Kemal Atatürk'ün “Ey kahraman 
Türk kadını! Sen yerlerde sürünmeye değil, omuzlar 
üzerinde yükselmeye layıksın.” 

sözleri bizlere bu konuda ışık olmalıdır. Bu duygularla 
kadının erkekten, erkeğin kadından üstün olmadığı 
gerçeğini tam manasıyla idrak edeceğimiz, kötü 
haberler duymayacağımız mutlu ve huzurlu bir yaşam 
içinde geçirilen ülke hayaliyle tüm kadınlarımızın 8 
Mart Dünya Kadınlar Günü'nü kutluyorum. Evladını, 
eşini bu vatan için şehit veren kahraman 
kadınlarımızın da gününü ayrıca kutluyor, ellerinden 
öpüyorum.”
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Selçuk Özdağ'a Avrasya Ödülü
AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, 

Avrasya Ekonomik İlişkiler Derneği (EkoAvrasya) 

tarafından düzenlenen "Avrasya Hizmet Ödülleri 

2018" programında Avrasya Hizmet Ödülü verildi. 

Özdağ ödülünü Makedonya Cumhuriyeti Devlet 

Bakanı Prof. Dr. Adnan Kahil'den aldı.

Avrasya Ekonomik İlişkiler Derneği 
(EkoAvrasya) tarafından düzenlenen 2018 
Avrasya Hizmet Ödülleri sahiplerini buldu. Milli 
Kütüphane Konferans Salonu'nda gerçekleşen 
ödül töreninde AK Parti Manisa Milletvekili 
Doç. Dr. Selçuk Özdağ'a Avrasya Hizmet 
Ödülü verildi. Özdağ'ın yanısıra Bilim, Sanayi 
ve Teknoloji Bakanı Faruk Özlü, Makedonya 
Cumhuriyeti Devlet Bakanı Prof. Dr. Adnan 
Kahil, Cumhurbaşkanı Başdanışmanı Yalçın 
Topçu, Türkiye Kişinev Büyükelçisi Hulusi 
Kılıç, Kazakistan Büyükelçisi Abzal 
Saparbekuly, TÜRKSOY Genel Sekreteri Prof. 
Dr. Düsen Kaseinov, Keçiören Belediye 
Başkanı Mustafa Ak, AK Parti Adana 
Milletvekili Necdet Ünüvar, KKTC Güzelyurt 
Belediye Başkanı Mahmut Özçınar, 
EkoAvrasya Yönetim Kurulu Başkanı Hikmet 
Eren ve STK ve medya temsilcilerinin 
katılımıyla gerçekleşen programda Avrasya 
ekonomisine katkılarından dolayı hizmet ödülü 
alan Bilim, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Faruk 
Özlü'ye ödülünü Cumhurbaşkanı 
Başdanışmanı Yalçın Topçu takdim etti. 

TÜRKLER BARIŞ VE KARDEŞLİK İNŞA 
ETTİ

Türklerin tarihte kurduğu büyük devletlerin 

yaşadıkları coğrafyalarda barış, kardeşlik ve 

huzuru tesis ettiğini hatırlatan Özdağ,

bugün bölgemizde ve ülkemizde yaşanan 

gelişmeler karşısında Türkiye olarak tarihten 

gelen sorumluluğun gereklerini harfiyen 

uyguladığının altını çizdi. Kıbrıs, Musul, 

Kerkük, Afganistan, Bosna gibi gönül 

coğrafyamızın Türkiye için büyük önem 

taşıdığını kaydeden Özdağ, ebedi devlet kuran 

milletlerden birinin Türkler olduğunu ifade 

ederek, büyük devletlerin büyük ekonomilerle 

ve ordularla ayakta kaldığını söyledi.

Türkiye'nin yer altı, yer üstü ve enerji 

kaynaklarıyla stratejik bir öneme sahip 

olduğunu kaydeden Özdağ, "Doğu Akdeniz´de 

bize ihtiyacınız var. İster İsrail olarak, ister 

Güney Kıbrıs olarak Türkiye´ye ihtiyacınız var. 

. Onlara sesleniyorum, buradan geçeceksiniz 
başka çareniz yok. Ürettiğiniz, çıkarttığınız 
doğal gazları, Türkiye üzerinden Avrupa´ya 
pazarlayacaksınız. Tankerlerle 
pazarlayamazsınız´´ diye konuştu.
TÜRKİYE HER ŞEYE RAĞMEN EMİN 
ADIMLARLA KALKINIYOR
"Türkiye, ne zaman büyüdüyse vesayetçiler 
ve darbeciler devreye girdi. Ekonomimize 
zarar verip, kültürel savrulmalarımızı sağladı" 
diyen Özdağ, Türkiye´nin dünyada itibarlı bir 
devlet olmak için her şeye rağmen emin 
adımlarla yürüdüğünü vurguladı. 

Adnan Menderes, Turgut Özal ve 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan´ın 

Türkiye için altına imza attıkları atılımlara 

atıfta bulunan Özdağ, Türkiye´nin orta ölçekli 

bir ülke olmaktan, sadece bölgesinde söz 

sahibi bir aktör olmaktan çıkıp, dünya 

ölçeğinde bir aktör olmak için çalıştığını ve 

bunun için de önemli mesafeler katettiğinin 

altını çizdi.

Selçuk Özdağ'dan basına saldırıya tepki

AK Parti Manisa Milletvekili Doç. 

Dr. Selçuk Özdağ, Turgutlu'da 

Manisa Büyükşehir Belediyesi 

tarafından yaptırılan battı-çıktı ve 

yağmurlama suyu hattı kazı 

çalışmasında yaşanan göçükte 1 

işçinin yaralanması ve 

sonrasında yaşanan hadiseleri 

haber yapmak isteyen basın 

mensuplarının uğradığı saldırıyı 

kınadı. 

Turgutlu'da Manisa Büyükşehir 

Belediyesi tarafından yaptırılan 

battı-çıktı ve yağmurlama suyu 

hattı kazı çalışmasında yaşanan 

göçük hadisesini haberleştirmek 

isteyen basın mensuplarının 

uğradığı saldırıyı. AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ kınadı. Tepkisini 

Manisa'nın Köprübaşı ilçesinde 

Demokrat Gazeteciler ve 

Yazarlar Derneği ile Köprübaşı 

Belediyesi işbirliğinde 

düzenlenen “Terörle Mücadelede 

Basının Önemi” isimli panelde 

dile getiren Özdağ, yaşanan 

hadisede basın mensuplarına 

saldıranlara karşı hukukun 

gereğini yapması gerektiğini 

savundu.

AK Parti Manisa Milletvekili Doç. 

Dr. Selçuk Özdağ'ın saldırı 

olayını ve basına engeli kınadığı 

ifadeleri şöyle; 

“Turgutlu'da bir köprü çalışması 

devam ediyor ve dolayısıyla 

trafik sıkışıklığı meydana 

geliyor. O çalışmada trafikte 

seyir eden diğer 

vatandaşlarımızla saatlerce 

trafik kuyruğunda beklemek 

zorunda kalıyoruz. O 

çalışmanın devam ettiği 

mahalde yine hadise yaşandı 

ve bir işçimiz toprağın, göçüğün 

altında mahsul kaldı. Bunu bir 

gazeteci arkadaşımız 

fotoğraflayıp haber yapmak 

isterken sert bir müdahaleyle 

karşılaşmış. Daha sonra bir 

başka gazeteci arkadaşımız 

yine haberleştirmek istemiş o 

basın mensubu da aynı sert bir 

müdahaleyle karşılaşmış. Her 

iki gazeteciye de saldıranları 

esefle kınıyorum. Gazeteciler 

hür olmalı ve özgür bir şekilde 

mesleklerini icra etmelidirler. 

Kişiler yanlış yapmışlarsa özür 

dilemeyi bilmelidirler. O nedenle 

firma yetkililerini özür dilemeye 

davet ediyorum. Basın 

mensupları da bu konu 

hakkında sessiz kalmayarak 

gündeme taşımalıdırlar. 

Gerekeni de hem hukuk, hem 

medya hem de kamuoyu 

yapmalı.”

AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, 

Turgutlu'da Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından 

yaptırılan battı-çıktı ve yağmurlama suyu hattı kazı 

çalışmasında yaşanan göçükte 1 işçinin yaralanması ve 

sonrasında yaşanan hadiseleri haber yapmak isteyen basın 

mensuplarının uğradığı saldırıyı kınadı. 

Selçuk Özdağ'dan çiftçiye emeklilik müjdesi

AK Parti Manisa Milletvekili 
Doç. Dr. Selçuk Özdağ'dan 
çiftçilere önemli müjde! Özdağ 
yapmış olduğu açıklamayla 
prim borcu olduğu için emekli 
olamayan çiftçilerin Ziraat 
Bankası'ndan komisyonsuz ve 
teminatsız kredi kullanarak 
emekli olabileceklerini bildirdi. 
Sosyal Güvenlik Kurumu ile 
Ziraat Bankası arasında borcu 
olan Bağ-Kur'lu çiftçilerin 
emekliliğine imkân sağlayacak 
kredi işbirliği protokolünün 
imzalandığını belirten Özdağ, 
“Yıllardan beri Çiftçilerimizin 
özlem duydukları hususu 
hayata geçirmiş olmanın 
bahtiyarlığını yaşıyoruz” dedi.

Manisa'nın önemli bir tarım 

kenti olduğunu kaydeden AK 

Parti Manisa Milletvekili Doç. 

Dr. Selçuk Özdağ, “Özellikle 

Manisa'nın yerli eşrafından 

genel çoğunluktaki 

vatandaşlarımızın tarım kenti 
olması münasebetiyle çiftçilikle 
uğraşıyorlar. Çiftçi 
vatandaşlarımız ziyaretlerine 
uğradığımızda prim borcundan 
dolayı emekli olamadığını 
kaydediyor ve bu hususta 
yardımcı olmamızı talep 
ediyorlardı. 
Bu konuda önemli bir çalışma 
yürütülerek prim borcu olduğu 
için emekli olamayan 
vatandaşlarımız için Ziraat 
Bankası'ndan komisyonsuz ve 
teminatsız kredi kullanarak 
emekli olabilme imkanı getirildi. 
AK Parti iktidarı toplumsal 
talepleri hiçbir zaman kulak 
arkası yapmamıştır. Her zaman 
için toplumsal talepleri 
değerlendirilebilecek bir unsur 
olarak görerek 
vatandaşlarımızı mutlu etme 
yolunda çok önemli 
uygulamaları hayata 
kazandırmıştır” dedi.

ÇİFTÇİNİN KULLANDIĞI 
MAZOTUN YARISI 

DEVLETTEN

“İnsanlarımızı huzurlu ve mutlu 

kılmak için kanuni nizam 

içerisinde yapmış olduğumuz 

uygulamalara bugüne kadar 

olduğu gibi bundan sonra da 

yapmaya devam edeceğiz” 

diyerek sözlerine devam eden 

Özdağ, “Bilindiği üzere mazot 

desteği ilk defa AK Parti 

iktidarları döneminde 2003 

yılında başlamış 2005 yılında 

da gübre desteğini yine çiftçi 

kardeşlerimize doğrudan 

vermiştik.

Şimdi yine Tarım 

Bakanlığımızın yürüttüğü 

başarılı çalışmalara bir yenisi 

daha eklenerek çiftçilerimizin 

kullandığı mazotun yarısı 
ödenmeye başlanacak.
Tarın kalkınmanın ve 

güçlü ülke olmanın önemli 
sacayaklarından o nedenle 
tarıma, tarımsal kalkınmaya 
ve çiftçilerimize desteğimiz 

devam edecek” diye 
konuştu.  

KREDİ ÇEKMEK İSTEYEN 
ÇİFTÇİYE 48 AY VADELİ 

KREDİ

Çiftçiler 48 ay vade ile kredi 

çekecek. Emeklilik için kredi 

kullanmak isteyen sigortalı 

çiftçilerin geçmişteki kredi 

siciline bakılmayacak. 

Protokol 3 ay için geçerli 

olacak. Karşılıklı mutabakat 

sağlanması halinde 2 kez 

uzatılabilecek. Türkiye'de 

708 bin Tarım Bağ-Kur'lu 

sigortalı, 682 bin tarım Bağ-

Kur'lu emekli bulunuyor. 

Ziraat bankasından çekmiş 

olduğu kredi ile emekli olan 

çiftçilerin kredi ödemeleri 

otomatik olarak emekli 

maaşlarından kesilecek ve 

bu işlemlerden komisyon 

alınmayacak.

Şehzadeler Belediyesi Mart ayı meclisi toplandı
Şehzadeler Belediyesi Mart ayı 

Belediye Meclis toplantısı 

geçtiğimiz akşam Kültür 

Merkezi Belediye Meclis 

salonunda yapıldı. Şehzadeler 

Belediye Başkanı Ömer Faruk 

Çelik'in başkanlığında yapılan 

Meclis toplantısında 23 madde 

görüşülerek karara 

bağlanırken, Yeni Mahmudiye 

Mahallesinin isminin, verilen 

önerge ile Çerkez Mahmudiye 

olarak değiştirilmesi oy birliği ile 

kabul edildi.Şehzadeler 

Belediyesi Mart ayı Belediye 

Meclis toplantısı geçtiğimiz 

akşam, Kültür Merkezi Belediye 

Meclis Salonunda gerçekleşti. 

Toplamda 23 Maddenin 

görüşüldüğü Belediye Meclis 

toplantısında, Yeni Mahmudiye 

Mahalle Muhtarlığının 

dilekçesine istinaden verilen

bir önerge ile Yeni Mahmudiye Mahallesinin isminin Çerkez Mahmudiye olarak değiştirilmesi oy 

birliği ile kabul edildi. Akpınar Mahallesinde yapılması planlanan İlk Okul binası için Belediyeye ait 

olan bir arsanın İl Milli Eğitim Müdürlüğüne bedelsiz tahsis edilmesi konusu tüm gurupların oyları 

ile kabul edildi. Gündem maddelerinin görüşülmesinin ardından söz alan AK Parti Grup 

Başkanvekili İbrahim Onaylı, Hollanda meclisinin almış olduğu söz Ermeni soy kırımını 

tanımasının sert bir dille eleştirerek Hollanda'yı kınadı.

TOKİ BAŞKANI TURAN YUNUSKENT'TE İNCELEMELERDE BULUNDU
Yunusemre Belediyesi'nin dev 
toplu konut hamlelerinden 5.500 
Konutluk Akgedik Yunusken 
Toplu Konut Projesi'nde 
çalışmalar tüm  hızıyla devam 
ediyor. Başbakanlık Toplu Konut 
İdaresi (TOKİ) ortaklığıyla 
yürütülen projeleri yerinde 
inceleyen TOKİ Başkanı 
Mehmet Ergün Turan, 
çalışmalar hakkında 
yetkililerden bilgi aldı.  
Akgedik'te Türkiye'ye örnek bir 
yaşan alanı oluştuğunu 
kaydeden Turan, " Akgedik, 
kurumumuzun 30 yıllık 
tecrübesinin de yansıdığı, çok 
güzel, farklı bir yaşam alanı 
olacak" dedi. 

Manisa'da konut sorununa 
neşter vuracak 5.500 Konutluk 
Akgedik Yunuskent Projesi'nde 
çalışmalar hummalı bir şekilde 
devam ediyor. Başbakanlık 
Toplu Konut İdaresi (TOKİ) 
ortaklığıyla yürütülen proje 
Türkiye'nin en prestijli projeleri 
arasında gösterilirken; projenin 
ilk etabında sona yaklaşılıyor. 
Yaklaşık bin 600 konuttan 
oluşan 2. etabında da bloklar 
hızla yükseliyor. Projedeki 
çalışmaları yerinde inceleyen 
TOKİ Başkanı Mehmet Ergün 
Turan, çalışmalar hakkında 
Yunusemre Belediye Başkan 
Yardımcısı Kılıç Kaya ve 
yüklenici firma yetkililerinden 
bilgi aldı. 

GÜZEL, FARKLI BİR YAŞAM 
ALANI 

Yunuskent'in Türkiye için örnek 
bir yerleşim alanı olacağına 
dikkat çeken TOKİ Başkanı 
Turan konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Türkiye'de benzeri 
olmayan demeyelim ama 
ilklerden bir tanesi. Buraya ilk 
gelip gezdiğimizde toprak ve 
kıraç kamuya ait bir araziydi. 

Sağ olsun Yunusemre 
Belediyemiz onların da büyük 
katkılarıyla beraber burada toplu 
konut yapıyoruz. Ham bir çorak 
araziden şuan da 2 bin 700'e 
yakın konuttan bin 100'ü bitme 
aşamasında. İnşallah bu yaz 
vatandaşlar oturmaya 
başlayacak. Diğer bin 600 
konutta inşallah önümüzdeki 
baharda tamamlanacak. Yine bu 
etabın devamında, toplu konut 
alanında 5 bin 500'e 
tamamlanacak konutlar.

 Bu yıl içerisinde bir paket ihale 
daha yapacağız. Bittiğinde hem 
Manisa'da yeni hem de toplu 
konut idaresinin son dönemde 
3-4 yıldır ortaya koyduğu daha 
düşük katlı yatay mimari ve 
yöresel bir tarz inşa edilecek bir 
model ortaya koyuldu. 
Türkiye'deki şehircilik 
anlayışına, toplu konut 
iradesinin bugüne kadar 30 yıllık 
tecrübesinin de yansıdığı, çok 
güzel,farklı bir yaşam alanı 
olarak hayata geçmiş olacak. 
Bunu şimdi gelip o çorak 
araziden gelip bu binaları gelip 
görmek bizlere ve ekip 
arkadaşlarımızı da mutluluk 
veriyor. Zaten biz buraya sık sık 
geliyoruz. Benim 7-8'inci gelişim 
bu" diye konuştu. 

BÖLGENİN ARTILARINI 
ANLATTI 

Projenin kente büyük bir avantaj 
getireceğine vurgu yapan 
Mehmet Ergün Turan şunları 
söyledi: "Manisa bir sanayi 
kenti. Doğal olarak sanayinin 
gelişimi için istihdam, iş yani 
insanlara da istihdamın 
oluşması için de konut 
gerekiyor.  OSB'nin yakınında 
konutları inşa ettik. Şehrin bir 
ucundan bir ucuna insanlar 
taşınmayacaklar. Çok modern 
bir yerde hem de ulaşılabilir 
fiyatlarla konut fiyatlarıyla 
insanlarımız birinci etapta konut 
sahibi oldu, ikinci, üçüncü etapta 
da olacak. Burası sadece 
OSB'de çalışan vatandaşlarımız 
için değil, farklı gelir grubuna 
sahip insanların bir arada 
yaşatacak bir muhit aynı 
zamanda. Bundan sonraki 
etaplarımızda orta gelir grubuna 
hitap edecek konutlar da 
üreteceğiz. Yine dar gelirli 
gruplarımız için konut üretmeye 
de devam edeceğiz. 

Çalışanların, işverenlerin, 
memurların herkesin bir arada 
yaşadığı bir semt merkezi olarak 
inşallah birkaç yıl içerisinde 
tamamıyla bitmiş olacak. 25-30 
bin nüfuslu burada tabiri caizse 
yeni bir kasaba, Anadolu'da ilçe 
ölçeğinde bir yer tamamlanmış 
olacak.” 

"BAŞKANIMIZIN EMEĞİ 
BÜYÜK" 

Yunusemre Belediyesi'nin 
toplu konut hamleleriyle 
bölgede büyük bir atılım 
yaptığını hatırlatan Mehmet 
Ergün Turan Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi'ye ve ekibine 
emeklerinden dolayı teşekkür 
etti. Turan yine Gürle'de 
hayata geçirilecek proje 
hakkında da bilgi verirken 
sözlerini şöyle tamamladı: 
“Bu konuda Manisa'da 
özellikle Yunusemre Belediye 
Başkanımız  Mehmet 
Çerçi'ye  teşekkür ediyorum. 
çalışmalarımızda, bağlantı 
yollarının açılmasında emeği 
büyük. Önümüzde öncü 
olarak devam ettiler. Şimdi 
bunu devam ettirirken, 
Akgedik'in hemen karşısında 
yer alan Gürle bölgesinde 
yeni bar arazi üzerinde 
çalışma var. 

Bunlar belki bizim 
dönemimizi, belediye 
başkanımızın dönemini de 
aşan şeyler olabilir ama 
Manisa için, kentin şehirciliği 
için çok önemli adımlardır. O 
proje devam ediyor. Biterse 
inşallah orada da yeni bir 
toplu konut alanı, biri muhit 
alanı inşa etmeye 
başlayacağız.”

YUNUSEMRE'DE AĞAÇLANDIRMA ÇALIŞMALARI DEVAM EDİYOR 
Daha yeşil bir ilçe için çalışan 
Yunusemre Belediyesi, ağaçlandırma 
çalışmalarına aralıksız devam ediyor. 
Belediye Park ve Bahçeler Müdürlüğü 
tarafından ilçenin farklı yerine 600 
meyve fidanı dikti. 

Kurulduğu günden bu yana doğaya 
önem veren Yunusemre Belediyesi, 
başlatmış olduğu Bir Milyon Fidan 
Toprakla Buluşuyor Projesinin yanı 
sıra ilçenin farklı noktalarında meyve 
ağaçlarını toprakla buluşturuyor. 
Üçpınar Mahallesi'nde 300, Ortaköy 
Mesire Alanı'nda 110 Yunusemre 

Belediyesi Şantiye Alanı'na da 
150 elma ve 10 şeftali fidanının 
dikimini yapan Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü ekipleri Celal Bayar 
Üniversitesi'ne de Prof. Dr. İlhan 
Varank Yerleşkesi'nde kullanılmak 
üzere 50 elma fidanı verdi. 

 Çalışmaya ilişkin bilgi veren Yunusemre Belediyesi Park Ve 
Bahçeler Müdürü Volkan Aydoğdu, konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Belediye Başkanımız Dr. Mehmet Çerçi 
ağaçlandırma çalışmalarına büyük önem veriyor. Bu kapsamda 
ilçemizde ağaçlandırma çalışmalarını sürdürüyoruz. Hibe olarak 
alınan yaklaşık 600 elma fidanımız vardı. Biz de bu fidanları 
ilçemizin farklı noktalarında toprakla buluşturduk.”

YUNUSEMRE'DE PARK VE BAHÇELER DÜZENLENİYOR
Yunusemre Belediyesi ilçenin park ve bahçelerinde çimlendirme ve çevre düzenleme 
çalışmaları yapıyor. 

'Yemyeşil Bir Yunusemre İçin' ilçede 
çalışmalarını aralıksız sürdüren 
Yunusemre Belediyesi, kentin belirli 
noktalarında çimlendirme ve çevre 
düzenlemesi çalışmaları 
gerçekleştiriyor. Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü ekiplerinin yaptığı 
çalışmalar vatandaşların takdirini 
kazanıyor. Çalışmalara ilişkin bilgi 
veren Park ve Bahçeler Volkan 
Aydoğdu konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Belediye Başkanımız Dr. 
Mehmet Çerçi'nin talimatları 
doğrultusunda ilçemizde çevre 
düzenlemesi ve çimlendirme 
çalışmalarımızı hızlandırdık. Bahar 
aylarına girerken ilçemizin yeşil ve 
rengarenk olması için mesai 
harcıyoruz. Belirli bir program 
dahilinde çalışmalarımıza devam 
edeceğiz” diye konuştu. 

75. Yıl Mahallesi'ndeki gerçekleştirilen çevre 
düzenlemesi beğeni toplarken mahalle 
sakinlerinden İbrahim Apaydın, Yunusemre 
Belediyesi'ne teşekkür etti. Yunusemre 
Belediyesi'nin çalışmalarından memnun 
olduklarını kaydedem Apaydın, “Belediye ekipleri 
mahallemizde hummalı bir çalışma yürütüyor.  
Yaz aylarında bu parklarda serin serin 
oturuyoruz. Yapılan çalışmalardan dolayı 
Yunusemre Belediye Başkanımız Dr. Mehmet 
Çerçi'ye çok teşekkür ederiz” dedi.

Üretim Sürüyor Yüzler Gülüyor Manisa Büyükşehir Belediyesinin özellikle kırsal bölgelerde üretimi geliştirmek, üreticinin 
gelirlerini arttırmak ve organik üretime katkı sağlamak adına hayata geçirdiği yüzde 75 hibe 

destekli seralarda üretim yapan vatandaşlar, ürünlerini pazarda tüketiciyle buluşturarak gelir elde ediyor. Demirci'de de seralarda üretim yapan vatandaşlar, destekleri nedeniyle Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün'e teşekkür etti.

Manisa Büyükşehir Belediyesinin kırsal 
kalkınmayı desteklemek amacıyla 
hayata geçirdiği projeler meyve 
vermeye başladı. Yüzde 75 Büyükşehir 
Belediyesi hibesiyle üreticiye sunulan 
seralarda da üreticilerin ektiği ürünler 
yetişmeye ve kazanç getirmeye 
başladı. Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin sera desteğinden 
yararlanan Demircili üreticiler, bu 
seralarda ürettikleri ürünlerini pazarda 
tüketiciyle buluşturmaya başladı. 
Üretici, ürünlerini satarak gelir elde 
ederken, tüketici de organik üretime 
ulaşmanın mutluluğunu yaşadı. Demirci 
vatandaşlar, Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün 

ve Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Kırsal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığına destekleri ve katkıları 
nedeniyle teşekkür etti.
Kırsaldan Kente Göç Önlenecek
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün öncülüğünde kırsal 
kalkınmaya yönelik hamlelerinin ve 
projelerinin devam edeceğini belirten 
Kırsal Hizmetler Dairesi Başkanı 
Bircan Gençoğlu, böylece kırsaldan 
kente göçün de önüne geçmiş 
olacaklarını söyledi. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Demirci 
Koordinasyon İşleri Müdürü Kazım 
Aysan da, Demircili üreticiler adına 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'e teşekkür etti.

YUNUSEMRE ÇEVRECİ NESİLLER YETİŞTİRİYOR
Yunusemre Belediyesi, çevreci 
nes i l l e r  ye t i ş t i rmek  amac ıy la 
öğrencilere 2018 yılında da geri 
dönüşümün önemini anlatıyor. 

Yunusemre Belediyesi ilçede 
öğrencilere geri dönüşümün önemini 
anlatmak, çevre koruma bilinci 
oluşturmak amacıyla okullarda geri 
dönüşüm eğitimlerini 2018 yılında da 
sürdürüyor. 
Konunun uzmanları tarafından 
verilen eğitimlerde ana sınıfı 
öğrencilerine atık yağ, ilkokul 
öğrencilerine geri dönüşüm, ortaokul 
öğrencilerine atık pil, lise 
öğrencilerine ise elektronik atık 
toplamanın doğa için önemi 
anlatılıyor. 

   Geri dönüşüm videolar, tanıtıcı 
filmler, eğitici oyunlar ve bilgi 
yarışmalarıyla bilgiler pekiştirilirken; 
öğrencilere konu ile ilgili kitapçık, 
çiçek tohumları, kırtasiye 
malzemeleri dağıtılıyor. Yaklaşık 4 
yıldan bu yana yaklaşık 10 bin 
öğrenciye ulaşan Yunusemre 
Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü 
yetkilileri, bu tür davranışların küçük 
yaşta edinileceğine dikkat çekiyor.
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Selçuk Özdağ'a Avrasya Ödülü
AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, 

Avrasya Ekonomik İlişkiler Derneği (EkoAvrasya) 

tarafından düzenlenen "Avrasya Hizmet Ödülleri 

2018" programında Avrasya Hizmet Ödülü verildi. 

Özdağ ödülünü Makedonya Cumhuriyeti Devlet 

Bakanı Prof. Dr. Adnan Kahil'den aldı.

Avrasya Ekonomik İlişkiler Derneği 
(EkoAvrasya) tarafından düzenlenen 2018 
Avrasya Hizmet Ödülleri sahiplerini buldu. Milli 
Kütüphane Konferans Salonu'nda gerçekleşen 
ödül töreninde AK Parti Manisa Milletvekili 
Doç. Dr. Selçuk Özdağ'a Avrasya Hizmet 
Ödülü verildi. Özdağ'ın yanısıra Bilim, Sanayi 
ve Teknoloji Bakanı Faruk Özlü, Makedonya 
Cumhuriyeti Devlet Bakanı Prof. Dr. Adnan 
Kahil, Cumhurbaşkanı Başdanışmanı Yalçın 
Topçu, Türkiye Kişinev Büyükelçisi Hulusi 
Kılıç, Kazakistan Büyükelçisi Abzal 
Saparbekuly, TÜRKSOY Genel Sekreteri Prof. 
Dr. Düsen Kaseinov, Keçiören Belediye 
Başkanı Mustafa Ak, AK Parti Adana 
Milletvekili Necdet Ünüvar, KKTC Güzelyurt 
Belediye Başkanı Mahmut Özçınar, 
EkoAvrasya Yönetim Kurulu Başkanı Hikmet 
Eren ve STK ve medya temsilcilerinin 
katılımıyla gerçekleşen programda Avrasya 
ekonomisine katkılarından dolayı hizmet ödülü 
alan Bilim, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Faruk 
Özlü'ye ödülünü Cumhurbaşkanı 
Başdanışmanı Yalçın Topçu takdim etti. 

TÜRKLER BARIŞ VE KARDEŞLİK İNŞA 
ETTİ

Türklerin tarihte kurduğu büyük devletlerin 

yaşadıkları coğrafyalarda barış, kardeşlik ve 

huzuru tesis ettiğini hatırlatan Özdağ,

bugün bölgemizde ve ülkemizde yaşanan 

gelişmeler karşısında Türkiye olarak tarihten 

gelen sorumluluğun gereklerini harfiyen 

uyguladığının altını çizdi. Kıbrıs, Musul, 

Kerkük, Afganistan, Bosna gibi gönül 

coğrafyamızın Türkiye için büyük önem 

taşıdığını kaydeden Özdağ, ebedi devlet kuran 

milletlerden birinin Türkler olduğunu ifade 

ederek, büyük devletlerin büyük ekonomilerle 

ve ordularla ayakta kaldığını söyledi.

Türkiye'nin yer altı, yer üstü ve enerji 

kaynaklarıyla stratejik bir öneme sahip 

olduğunu kaydeden Özdağ, "Doğu Akdeniz´de 

bize ihtiyacınız var. İster İsrail olarak, ister 

Güney Kıbrıs olarak Türkiye´ye ihtiyacınız var. 

. Onlara sesleniyorum, buradan geçeceksiniz 
başka çareniz yok. Ürettiğiniz, çıkarttığınız 
doğal gazları, Türkiye üzerinden Avrupa´ya 
pazarlayacaksınız. Tankerlerle 
pazarlayamazsınız´´ diye konuştu.
TÜRKİYE HER ŞEYE RAĞMEN EMİN 
ADIMLARLA KALKINIYOR
"Türkiye, ne zaman büyüdüyse vesayetçiler 
ve darbeciler devreye girdi. Ekonomimize 
zarar verip, kültürel savrulmalarımızı sağladı" 
diyen Özdağ, Türkiye´nin dünyada itibarlı bir 
devlet olmak için her şeye rağmen emin 
adımlarla yürüdüğünü vurguladı. 

Adnan Menderes, Turgut Özal ve 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan´ın 

Türkiye için altına imza attıkları atılımlara 

atıfta bulunan Özdağ, Türkiye´nin orta ölçekli 

bir ülke olmaktan, sadece bölgesinde söz 

sahibi bir aktör olmaktan çıkıp, dünya 

ölçeğinde bir aktör olmak için çalıştığını ve 

bunun için de önemli mesafeler katettiğinin 

altını çizdi.

Selçuk Özdağ'dan basına saldırıya tepki

AK Parti Manisa Milletvekili Doç. 

Dr. Selçuk Özdağ, Turgutlu'da 

Manisa Büyükşehir Belediyesi 

tarafından yaptırılan battı-çıktı ve 

yağmurlama suyu hattı kazı 

çalışmasında yaşanan göçükte 1 

işçinin yaralanması ve 

sonrasında yaşanan hadiseleri 

haber yapmak isteyen basın 

mensuplarının uğradığı saldırıyı 

kınadı. 

Turgutlu'da Manisa Büyükşehir 

Belediyesi tarafından yaptırılan 

battı-çıktı ve yağmurlama suyu 

hattı kazı çalışmasında yaşanan 

göçük hadisesini haberleştirmek 

isteyen basın mensuplarının 

uğradığı saldırıyı. AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ kınadı. Tepkisini 

Manisa'nın Köprübaşı ilçesinde 

Demokrat Gazeteciler ve 

Yazarlar Derneği ile Köprübaşı 

Belediyesi işbirliğinde 

düzenlenen “Terörle Mücadelede 

Basının Önemi” isimli panelde 

dile getiren Özdağ, yaşanan 

hadisede basın mensuplarına 

saldıranlara karşı hukukun 

gereğini yapması gerektiğini 

savundu.

AK Parti Manisa Milletvekili Doç. 

Dr. Selçuk Özdağ'ın saldırı 

olayını ve basına engeli kınadığı 

ifadeleri şöyle; 

“Turgutlu'da bir köprü çalışması 

devam ediyor ve dolayısıyla 

trafik sıkışıklığı meydana 

geliyor. O çalışmada trafikte 

seyir eden diğer 

vatandaşlarımızla saatlerce 

trafik kuyruğunda beklemek 

zorunda kalıyoruz. O 

çalışmanın devam ettiği 

mahalde yine hadise yaşandı 

ve bir işçimiz toprağın, göçüğün 

altında mahsul kaldı. Bunu bir 

gazeteci arkadaşımız 

fotoğraflayıp haber yapmak 

isterken sert bir müdahaleyle 

karşılaşmış. Daha sonra bir 

başka gazeteci arkadaşımız 

yine haberleştirmek istemiş o 

basın mensubu da aynı sert bir 

müdahaleyle karşılaşmış. Her 

iki gazeteciye de saldıranları 

esefle kınıyorum. Gazeteciler 

hür olmalı ve özgür bir şekilde 

mesleklerini icra etmelidirler. 

Kişiler yanlış yapmışlarsa özür 

dilemeyi bilmelidirler. O nedenle 

firma yetkililerini özür dilemeye 

davet ediyorum. Basın 

mensupları da bu konu 

hakkında sessiz kalmayarak 

gündeme taşımalıdırlar. 

Gerekeni de hem hukuk, hem 

medya hem de kamuoyu 

yapmalı.”

AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, 

Turgutlu'da Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından 

yaptırılan battı-çıktı ve yağmurlama suyu hattı kazı 

çalışmasında yaşanan göçükte 1 işçinin yaralanması ve 

sonrasında yaşanan hadiseleri haber yapmak isteyen basın 

mensuplarının uğradığı saldırıyı kınadı. 

Selçuk Özdağ'dan çiftçiye emeklilik müjdesi

AK Parti Manisa Milletvekili 
Doç. Dr. Selçuk Özdağ'dan 
çiftçilere önemli müjde! Özdağ 
yapmış olduğu açıklamayla 
prim borcu olduğu için emekli 
olamayan çiftçilerin Ziraat 
Bankası'ndan komisyonsuz ve 
teminatsız kredi kullanarak 
emekli olabileceklerini bildirdi. 
Sosyal Güvenlik Kurumu ile 
Ziraat Bankası arasında borcu 
olan Bağ-Kur'lu çiftçilerin 
emekliliğine imkân sağlayacak 
kredi işbirliği protokolünün 
imzalandığını belirten Özdağ, 
“Yıllardan beri Çiftçilerimizin 
özlem duydukları hususu 
hayata geçirmiş olmanın 
bahtiyarlığını yaşıyoruz” dedi.

Manisa'nın önemli bir tarım 

kenti olduğunu kaydeden AK 

Parti Manisa Milletvekili Doç. 

Dr. Selçuk Özdağ, “Özellikle 

Manisa'nın yerli eşrafından 

genel çoğunluktaki 

vatandaşlarımızın tarım kenti 
olması münasebetiyle çiftçilikle 
uğraşıyorlar. Çiftçi 
vatandaşlarımız ziyaretlerine 
uğradığımızda prim borcundan 
dolayı emekli olamadığını 
kaydediyor ve bu hususta 
yardımcı olmamızı talep 
ediyorlardı. 
Bu konuda önemli bir çalışma 
yürütülerek prim borcu olduğu 
için emekli olamayan 
vatandaşlarımız için Ziraat 
Bankası'ndan komisyonsuz ve 
teminatsız kredi kullanarak 
emekli olabilme imkanı getirildi. 
AK Parti iktidarı toplumsal 
talepleri hiçbir zaman kulak 
arkası yapmamıştır. Her zaman 
için toplumsal talepleri 
değerlendirilebilecek bir unsur 
olarak görerek 
vatandaşlarımızı mutlu etme 
yolunda çok önemli 
uygulamaları hayata 
kazandırmıştır” dedi.

ÇİFTÇİNİN KULLANDIĞI 
MAZOTUN YARISI 

DEVLETTEN

“İnsanlarımızı huzurlu ve mutlu 

kılmak için kanuni nizam 

içerisinde yapmış olduğumuz 

uygulamalara bugüne kadar 

olduğu gibi bundan sonra da 

yapmaya devam edeceğiz” 

diyerek sözlerine devam eden 

Özdağ, “Bilindiği üzere mazot 

desteği ilk defa AK Parti 

iktidarları döneminde 2003 

yılında başlamış 2005 yılında 

da gübre desteğini yine çiftçi 

kardeşlerimize doğrudan 

vermiştik.

Şimdi yine Tarım 

Bakanlığımızın yürüttüğü 

başarılı çalışmalara bir yenisi 

daha eklenerek çiftçilerimizin 

kullandığı mazotun yarısı 
ödenmeye başlanacak.
Tarın kalkınmanın ve 

güçlü ülke olmanın önemli 
sacayaklarından o nedenle 
tarıma, tarımsal kalkınmaya 
ve çiftçilerimize desteğimiz 

devam edecek” diye 
konuştu.  

KREDİ ÇEKMEK İSTEYEN 
ÇİFTÇİYE 48 AY VADELİ 

KREDİ

Çiftçiler 48 ay vade ile kredi 

çekecek. Emeklilik için kredi 

kullanmak isteyen sigortalı 

çiftçilerin geçmişteki kredi 

siciline bakılmayacak. 

Protokol 3 ay için geçerli 

olacak. Karşılıklı mutabakat 

sağlanması halinde 2 kez 

uzatılabilecek. Türkiye'de 

708 bin Tarım Bağ-Kur'lu 

sigortalı, 682 bin tarım Bağ-

Kur'lu emekli bulunuyor. 

Ziraat bankasından çekmiş 

olduğu kredi ile emekli olan 

çiftçilerin kredi ödemeleri 

otomatik olarak emekli 

maaşlarından kesilecek ve 

bu işlemlerden komisyon 

alınmayacak.

Şehzadeler Belediyesi Mart ayı meclisi toplandı
Şehzadeler Belediyesi Mart ayı 

Belediye Meclis toplantısı 

geçtiğimiz akşam Kültür 

Merkezi Belediye Meclis 

salonunda yapıldı. Şehzadeler 

Belediye Başkanı Ömer Faruk 

Çelik'in başkanlığında yapılan 

Meclis toplantısında 23 madde 

görüşülerek karara 

bağlanırken, Yeni Mahmudiye 

Mahallesinin isminin, verilen 

önerge ile Çerkez Mahmudiye 

olarak değiştirilmesi oy birliği ile 

kabul edildi.Şehzadeler 

Belediyesi Mart ayı Belediye 

Meclis toplantısı geçtiğimiz 

akşam, Kültür Merkezi Belediye 

Meclis Salonunda gerçekleşti. 

Toplamda 23 Maddenin 

görüşüldüğü Belediye Meclis 

toplantısında, Yeni Mahmudiye 

Mahalle Muhtarlığının 

dilekçesine istinaden verilen

bir önerge ile Yeni Mahmudiye Mahallesinin isminin Çerkez Mahmudiye olarak değiştirilmesi oy 

birliği ile kabul edildi. Akpınar Mahallesinde yapılması planlanan İlk Okul binası için Belediyeye ait 

olan bir arsanın İl Milli Eğitim Müdürlüğüne bedelsiz tahsis edilmesi konusu tüm gurupların oyları 

ile kabul edildi. Gündem maddelerinin görüşülmesinin ardından söz alan AK Parti Grup 

Başkanvekili İbrahim Onaylı, Hollanda meclisinin almış olduğu söz Ermeni soy kırımını 

tanımasının sert bir dille eleştirerek Hollanda'yı kınadı.

TOKİ BAŞKANI TURAN YUNUSKENT'TE İNCELEMELERDE BULUNDU
Yunusemre Belediyesi'nin dev 
toplu konut hamlelerinden 5.500 
Konutluk Akgedik Yunusken 
Toplu Konut Projesi'nde 
çalışmalar tüm  hızıyla devam 
ediyor. Başbakanlık Toplu Konut 
İdaresi (TOKİ) ortaklığıyla 
yürütülen projeleri yerinde 
inceleyen TOKİ Başkanı 
Mehmet Ergün Turan, 
çalışmalar hakkında 
yetkililerden bilgi aldı.  
Akgedik'te Türkiye'ye örnek bir 
yaşan alanı oluştuğunu 
kaydeden Turan, " Akgedik, 
kurumumuzun 30 yıllık 
tecrübesinin de yansıdığı, çok 
güzel, farklı bir yaşam alanı 
olacak" dedi. 

Manisa'da konut sorununa 
neşter vuracak 5.500 Konutluk 
Akgedik Yunuskent Projesi'nde 
çalışmalar hummalı bir şekilde 
devam ediyor. Başbakanlık 
Toplu Konut İdaresi (TOKİ) 
ortaklığıyla yürütülen proje 
Türkiye'nin en prestijli projeleri 
arasında gösterilirken; projenin 
ilk etabında sona yaklaşılıyor. 
Yaklaşık bin 600 konuttan 
oluşan 2. etabında da bloklar 
hızla yükseliyor. Projedeki 
çalışmaları yerinde inceleyen 
TOKİ Başkanı Mehmet Ergün 
Turan, çalışmalar hakkında 
Yunusemre Belediye Başkan 
Yardımcısı Kılıç Kaya ve 
yüklenici firma yetkililerinden 
bilgi aldı. 

GÜZEL, FARKLI BİR YAŞAM 
ALANI 

Yunuskent'in Türkiye için örnek 
bir yerleşim alanı olacağına 
dikkat çeken TOKİ Başkanı 
Turan konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Türkiye'de benzeri 
olmayan demeyelim ama 
ilklerden bir tanesi. Buraya ilk 
gelip gezdiğimizde toprak ve 
kıraç kamuya ait bir araziydi. 

Sağ olsun Yunusemre 
Belediyemiz onların da büyük 
katkılarıyla beraber burada toplu 
konut yapıyoruz. Ham bir çorak 
araziden şuan da 2 bin 700'e 
yakın konuttan bin 100'ü bitme 
aşamasında. İnşallah bu yaz 
vatandaşlar oturmaya 
başlayacak. Diğer bin 600 
konutta inşallah önümüzdeki 
baharda tamamlanacak. Yine bu 
etabın devamında, toplu konut 
alanında 5 bin 500'e 
tamamlanacak konutlar.

 Bu yıl içerisinde bir paket ihale 
daha yapacağız. Bittiğinde hem 
Manisa'da yeni hem de toplu 
konut idaresinin son dönemde 
3-4 yıldır ortaya koyduğu daha 
düşük katlı yatay mimari ve 
yöresel bir tarz inşa edilecek bir 
model ortaya koyuldu. 
Türkiye'deki şehircilik 
anlayışına, toplu konut 
iradesinin bugüne kadar 30 yıllık 
tecrübesinin de yansıdığı, çok 
güzel,farklı bir yaşam alanı 
olarak hayata geçmiş olacak. 
Bunu şimdi gelip o çorak 
araziden gelip bu binaları gelip 
görmek bizlere ve ekip 
arkadaşlarımızı da mutluluk 
veriyor. Zaten biz buraya sık sık 
geliyoruz. Benim 7-8'inci gelişim 
bu" diye konuştu. 

BÖLGENİN ARTILARINI 
ANLATTI 

Projenin kente büyük bir avantaj 
getireceğine vurgu yapan 
Mehmet Ergün Turan şunları 
söyledi: "Manisa bir sanayi 
kenti. Doğal olarak sanayinin 
gelişimi için istihdam, iş yani 
insanlara da istihdamın 
oluşması için de konut 
gerekiyor.  OSB'nin yakınında 
konutları inşa ettik. Şehrin bir 
ucundan bir ucuna insanlar 
taşınmayacaklar. Çok modern 
bir yerde hem de ulaşılabilir 
fiyatlarla konut fiyatlarıyla 
insanlarımız birinci etapta konut 
sahibi oldu, ikinci, üçüncü etapta 
da olacak. Burası sadece 
OSB'de çalışan vatandaşlarımız 
için değil, farklı gelir grubuna 
sahip insanların bir arada 
yaşatacak bir muhit aynı 
zamanda. Bundan sonraki 
etaplarımızda orta gelir grubuna 
hitap edecek konutlar da 
üreteceğiz. Yine dar gelirli 
gruplarımız için konut üretmeye 
de devam edeceğiz. 

Çalışanların, işverenlerin, 
memurların herkesin bir arada 
yaşadığı bir semt merkezi olarak 
inşallah birkaç yıl içerisinde 
tamamıyla bitmiş olacak. 25-30 
bin nüfuslu burada tabiri caizse 
yeni bir kasaba, Anadolu'da ilçe 
ölçeğinde bir yer tamamlanmış 
olacak.” 

"BAŞKANIMIZIN EMEĞİ 
BÜYÜK" 

Yunusemre Belediyesi'nin 
toplu konut hamleleriyle 
bölgede büyük bir atılım 
yaptığını hatırlatan Mehmet 
Ergün Turan Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi'ye ve ekibine 
emeklerinden dolayı teşekkür 
etti. Turan yine Gürle'de 
hayata geçirilecek proje 
hakkında da bilgi verirken 
sözlerini şöyle tamamladı: 
“Bu konuda Manisa'da 
özellikle Yunusemre Belediye 
Başkanımız  Mehmet 
Çerçi'ye  teşekkür ediyorum. 
çalışmalarımızda, bağlantı 
yollarının açılmasında emeği 
büyük. Önümüzde öncü 
olarak devam ettiler. Şimdi 
bunu devam ettirirken, 
Akgedik'in hemen karşısında 
yer alan Gürle bölgesinde 
yeni bar arazi üzerinde 
çalışma var. 

Bunlar belki bizim 
dönemimizi, belediye 
başkanımızın dönemini de 
aşan şeyler olabilir ama 
Manisa için, kentin şehirciliği 
için çok önemli adımlardır. O 
proje devam ediyor. Biterse 
inşallah orada da yeni bir 
toplu konut alanı, biri muhit 
alanı inşa etmeye 
başlayacağız.”

YUNUSEMRE'DE AĞAÇLANDIRMA ÇALIŞMALARI DEVAM EDİYOR 
Daha yeşil bir ilçe için çalışan 
Yunusemre Belediyesi, ağaçlandırma 
çalışmalarına aralıksız devam ediyor. 
Belediye Park ve Bahçeler Müdürlüğü 
tarafından ilçenin farklı yerine 600 
meyve fidanı dikti. 

Kurulduğu günden bu yana doğaya 
önem veren Yunusemre Belediyesi, 
başlatmış olduğu Bir Milyon Fidan 
Toprakla Buluşuyor Projesinin yanı 
sıra ilçenin farklı noktalarında meyve 
ağaçlarını toprakla buluşturuyor. 
Üçpınar Mahallesi'nde 300, Ortaköy 
Mesire Alanı'nda 110 Yunusemre 

Belediyesi Şantiye Alanı'na da 
150 elma ve 10 şeftali fidanının 
dikimini yapan Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü ekipleri Celal Bayar 
Üniversitesi'ne de Prof. Dr. İlhan 
Varank Yerleşkesi'nde kullanılmak 
üzere 50 elma fidanı verdi. 

 Çalışmaya ilişkin bilgi veren Yunusemre Belediyesi Park Ve 
Bahçeler Müdürü Volkan Aydoğdu, konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Belediye Başkanımız Dr. Mehmet Çerçi 
ağaçlandırma çalışmalarına büyük önem veriyor. Bu kapsamda 
ilçemizde ağaçlandırma çalışmalarını sürdürüyoruz. Hibe olarak 
alınan yaklaşık 600 elma fidanımız vardı. Biz de bu fidanları 
ilçemizin farklı noktalarında toprakla buluşturduk.”

YUNUSEMRE'DE PARK VE BAHÇELER DÜZENLENİYOR
Yunusemre Belediyesi ilçenin park ve bahçelerinde çimlendirme ve çevre düzenleme 
çalışmaları yapıyor. 

'Yemyeşil Bir Yunusemre İçin' ilçede 
çalışmalarını aralıksız sürdüren 
Yunusemre Belediyesi, kentin belirli 
noktalarında çimlendirme ve çevre 
düzenlemesi çalışmaları 
gerçekleştiriyor. Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü ekiplerinin yaptığı 
çalışmalar vatandaşların takdirini 
kazanıyor. Çalışmalara ilişkin bilgi 
veren Park ve Bahçeler Volkan 
Aydoğdu konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Belediye Başkanımız Dr. 
Mehmet Çerçi'nin talimatları 
doğrultusunda ilçemizde çevre 
düzenlemesi ve çimlendirme 
çalışmalarımızı hızlandırdık. Bahar 
aylarına girerken ilçemizin yeşil ve 
rengarenk olması için mesai 
harcıyoruz. Belirli bir program 
dahilinde çalışmalarımıza devam 
edeceğiz” diye konuştu. 

75. Yıl Mahallesi'ndeki gerçekleştirilen çevre 
düzenlemesi beğeni toplarken mahalle 
sakinlerinden İbrahim Apaydın, Yunusemre 
Belediyesi'ne teşekkür etti. Yunusemre 
Belediyesi'nin çalışmalarından memnun 
olduklarını kaydedem Apaydın, “Belediye ekipleri 
mahallemizde hummalı bir çalışma yürütüyor.  
Yaz aylarında bu parklarda serin serin 
oturuyoruz. Yapılan çalışmalardan dolayı 
Yunusemre Belediye Başkanımız Dr. Mehmet 
Çerçi'ye çok teşekkür ederiz” dedi.

Üretim Sürüyor Yüzler Gülüyor Manisa Büyükşehir Belediyesinin özellikle kırsal bölgelerde üretimi geliştirmek, üreticinin 
gelirlerini arttırmak ve organik üretime katkı sağlamak adına hayata geçirdiği yüzde 75 hibe 

destekli seralarda üretim yapan vatandaşlar, ürünlerini pazarda tüketiciyle buluşturarak gelir elde ediyor. Demirci'de de seralarda üretim yapan vatandaşlar, destekleri nedeniyle Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün'e teşekkür etti.

Manisa Büyükşehir Belediyesinin kırsal 
kalkınmayı desteklemek amacıyla 
hayata geçirdiği projeler meyve 
vermeye başladı. Yüzde 75 Büyükşehir 
Belediyesi hibesiyle üreticiye sunulan 
seralarda da üreticilerin ektiği ürünler 
yetişmeye ve kazanç getirmeye 
başladı. Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin sera desteğinden 
yararlanan Demircili üreticiler, bu 
seralarda ürettikleri ürünlerini pazarda 
tüketiciyle buluşturmaya başladı. 
Üretici, ürünlerini satarak gelir elde 
ederken, tüketici de organik üretime 
ulaşmanın mutluluğunu yaşadı. Demirci 
vatandaşlar, Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün 

ve Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Kırsal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığına destekleri ve katkıları 
nedeniyle teşekkür etti.
Kırsaldan Kente Göç Önlenecek
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün öncülüğünde kırsal 
kalkınmaya yönelik hamlelerinin ve 
projelerinin devam edeceğini belirten 
Kırsal Hizmetler Dairesi Başkanı 
Bircan Gençoğlu, böylece kırsaldan 
kente göçün de önüne geçmiş 
olacaklarını söyledi. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Demirci 
Koordinasyon İşleri Müdürü Kazım 
Aysan da, Demircili üreticiler adına 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'e teşekkür etti.

YUNUSEMRE ÇEVRECİ NESİLLER YETİŞTİRİYOR
Yunusemre Belediyesi, çevreci 
nes i l l e r  ye t i ş t i rmek  amac ıy la 
öğrencilere 2018 yılında da geri 
dönüşümün önemini anlatıyor. 

Yunusemre Belediyesi ilçede 
öğrencilere geri dönüşümün önemini 
anlatmak, çevre koruma bilinci 
oluşturmak amacıyla okullarda geri 
dönüşüm eğitimlerini 2018 yılında da 
sürdürüyor. 
Konunun uzmanları tarafından 
verilen eğitimlerde ana sınıfı 
öğrencilerine atık yağ, ilkokul 
öğrencilerine geri dönüşüm, ortaokul 
öğrencilerine atık pil, lise 
öğrencilerine ise elektronik atık 
toplamanın doğa için önemi 
anlatılıyor. 

   Geri dönüşüm videolar, tanıtıcı 
filmler, eğitici oyunlar ve bilgi 
yarışmalarıyla bilgiler pekiştirilirken; 
öğrencilere konu ile ilgili kitapçık, 
çiçek tohumları, kırtasiye 
malzemeleri dağıtılıyor. Yaklaşık 4 
yıldan bu yana yaklaşık 10 bin 
öğrenciye ulaşan Yunusemre 
Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü 
yetkilileri, bu tür davranışların küçük 
yaşta edinileceğine dikkat çekiyor.
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Yazıların hukuki sorumluluğu yazarlarına aittir.

Gazete ücreti : 2TL  Abonelik Ücreti:  6  Aylık 50TL  Yıllık 100 TL

Lise öğrencisi verdiği kiloları ile dikkat çekiyor
Manisada aşırı kiloları nedeniyle günlük yaşamında sıkıntılar yaşamaya başlayan 

lise son sınıf öğrencisi Begüm Bayar(17), azmiyle doğal yöntemlerle yaptığı spor ve 

egzersizlerle 6 ayda 40 kilo verdi.

Sınıf arkadaşları içerisinde alay söz konusu olan Begüm  Bayar parklarda doğal 

yöntemle yaptığı spor ile kilo vermeyi başardı. Arkadaşları ise Begüm Bayar'ın  kilo 

vermiş durumunu görünce şaşkınlıklarını gizleyemediler.

Begüm  Bayar kilo verme süreci hakkında 
bilgiler verdi. Bayar   “Diyete başlama 
sebebim öncelikle çok fazla kiloluydum. 
Kilolarım rahatsız ediyordu. Sınıf 
arkadaşlarımın içerisinde mahcup 
oluyordum. Arkadaşlarım  arasında alay 
söz konusu oluyordu. Herhangi bir 
mağazaya gittiğimde üstüme yaşımdan 
çokça büyük kıyafetler almak zorunda 
kalıyordum. Kendi yaşıtımın insanı 
değildim.  Bende böylelikle diyetisyene 
gidip bir uzman tarafından yardım alarak 
diyete başlamaya karar verdim. Spor çok 
yaptım yapmaya devam ediyorum.  6 ayda 
40 kile verdim. şuan halen kilo verme 
sürecim devam ediyor”  dedi.Begüm  
Bayar'ın arkadaşı   Mürüvvet Kavukcu  ise 
Begüm'ü  ilk gördüğünde  çok şaşırdığını 
söyledi.  Uzun süredir Bayar'ı  görmediğini 
söyleyen  Kavukcu arkadaşı  Begüm'ün bu 
kadar kısa sürede kilo  verdiğini kendisinin 
çok şaşırdığını aktardı.

Beslenme ve Diyet Uzmanı  diyetisyen  

Ceyna Uysal Kilo problemi olan kişiler 

öncelikle herhangi bir hekime veya 

diyetisyene başvurmaları gerektiğini 

Sağlıklı besin adı altında satılan  ürünlerin 

alınmaması gerektiğini söyledi  ve 

sözlerine şöyle devam etti;  

“Kilo problemi olan kişiler öncelikle 

herhangi bir hekime veya diyetisyene 

başvurması gerekiyor. Kendi yaptıkları 

programlar da kas kayıpları yanlış 

beslenme yada doğru bildikleri yanlışları 

orta çıkarmış oluyoruz. Mutlaka birinin 

desteği olursa hem iletişim anlamında hem 

motivasyon anlamında ona bir destek 

sağlamış oluyoruz. 

Kişinin kesinlikle beslenmeyi öğrenmesi 

lazım. Sağlıklı besin adı altında satılan 

bazı ürünler kişi için yanlış olabilir  yada 

kişiye zarar verebilir. O yüzden beslenme 

kişiye özeldir. Mutlaka diyetisyen kontrolün 

de olursa bütün bölgesel yağlanmaları 

giderme yada motivasyon anlamda da bir 

destek sağlanmış olunur” şeklinde  

konuştu. HABER:KENAN YÜCEEL

Cimnastikte Mersin'de Büyükşehir Rüzgarı Esti 
Manisa Büyükşehir Belediyespor'da bir başarı da Cimnastik branşında geldi. Türkiye 

Cimnastik Federasyonu (TCF) tarafından düzenlenen Cimnastik Türkiye Şampiyonası'nda 

Manisa Büyükşehir Belediye Spor Jimnastik Takımı, 15-17 yaş grubunda Türkiye Şampiyonu 

olurken, 15-17 Yaş Tek Bayanlarda ise Nil Deniz Bal, Türkiye şampiyonu olmayı başardı. 

Türkiye Cimnastik 

Federasyonu (TCF) 

tarafından 

düzenlenen 

Cimnastik Türkiye 

Şampiyonası, sona 

erdi.  Mersin 

Cimnastik Salonu'nda 

düzenlenen 

organizasyona, 

artistik, ritmik, 

trampolin ve aerobik 

branşlarında 444 

sporcu katıldı.  , 

Mersin'de düzenlenen Aerobik Türkiye 

Şampiyonası'nda Manisa Büyükşehir 

Belediye Spor Cimnastik Takımı'nda 15-17 

Yaş Tek Erkeklerde, Metehan Özsoy  Türkiye 

2'incisi  olurken,  Tek Bayanlarda Nil Deniz 

Bal, Türkiye 1'incisi, Ayşe Begüm Onbaşı, 

Türkiye 2'incisi oldu. 15-17 Yaş Çiftlerde ise 

Metehan Özsoy- Büşra Çiçek, Türkiye 

3'üncülüğü derecesini elde ettiler. Ayşe 

Begüm Onbaşı, Seren Solak ve Nil Deniz 

Bal'dan oluşan 15-17 Yaş Trio Takımı ise 

Türkiye 3'üncülüğü derecesini elde ettiler. 

ise Türkiye 3'üncülüğü derecesini elde ettiler. 

15-17 Yaş Grubunda Türkiye Şampiyonu 

Olduk 

Manisa Büyükşehir Belediye Spor Jimnastik 

Takımı,  15-17 Yaş Grubunda ise Türkiye 

Şampiyonu oldu.

 Ayşe Begüm Onbaşı, Seran Solak, Nil Deniz 

Bal, Sude Sözcü ve Büşra Çiçek'ten oluşan  

15-17 Yaş Grubu Takımı, rakiplerini geride 

bırakarak Türkiye Şampiyonu oldu ve önemli 

bir başarıya imza attı. 

Manisa Büyükşehir Belediye Spor Jimnastik 

Takımımızın Mersin'de Kazandığı Dereceler 

15-17 Yaş Tek Erkek: Metehan Özsoy  

(Türkiye 3'cüsü) 

15-17 Yaş Tek Bayan: Nil Deniz Bal (Türkiye 

1'incisi) 

15-17 Yaş Tek Bayan: Ayşe Begüm Onbaşı 

(Türkiye 2'incisi) 

15-17 Yaş Çift: Metehan Özsoy- Büşra Çiçek 

(Türkiye 3'üncüsü) 

15-17 Yaş Trio: Ayşe Begüm Onbaşı- Seren 

Solak- Nildeniz Bal (Türkiye 2'incisi) 

15-17 Yaş Grup: Ayşe Begüm Onbaşı- Seren 

Solak- Nil Deniz Bal- Sude Sözcü- Büşra 

Çiçek ( Türkiye 1'incisi) 

Ahmetli'de İtfaiye Eğitimleri Sürüyor
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

İtfaiye Dairesi Başkanlığı Ahmetli Amirliği 
ekipleri, Hükümet Konağı'nda görevli 
personeller ve Anadolu Lisesi 
öğrencilerine yangından korunma ve 
yangın sonrasında yapılaması gereken 
konular hakkında teorik ve uygulamalı 
bilgiler verdi.

İtfaiye Dairesi Başkanlığı Ahmetli Amirliği 
ekipleri, kullandıkları araç gereç ve 
teçhizatı tanıtmak ve olası yangın 
durumları karşısında yapılması 
gerekenleri öğretmek amacıyla Ahmetli 
Hükümet Konağı'nda

görevli personeller ve Anadolu Lisesi 
öğrencilerine yönelik olarak etkinlik 
düzenledi. Dünya standartlarının 5 ila 7 dakika 
arasında değişen yangına müdahale hızını 
standartların altına inerek 3 ile 5 dakikaya 
düşüren Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 
Dairesi Başkanlığı'nın verdiği teorik eğitimleri 
can kulağı ile dinleyen katılımcılar, uygulama 
eğitimi ile de olası yangın durumunda 
yapılması gereken davranışlar ve uzak 
durulması gereken durumları öğrendi. Ahmetli 
İtfaiye Amirliği'nin bilgilendirici eğitimlerinin 
devam edeceği öğrenildi. 

Grup Başkanvekili Usta'dan Başkan Ergün'e Ziyaret
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, MHP Grup Başkanvekili 
Erhan Usta'yı makamında ağırladı. Manisa'da düzenlenen bir konferansa 
katılmak üzere Manisa'ya geldiğini dile getiren MHP Grup Başkanvekili Erhan 
Usta, Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün'e çalışmalarında 
başarılar diledi.

MHP Grup Başkanvekili Erhan Usta, Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün'e ziyarette bulundu. Ziyarette 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Aytaç Yalçınkaya, 
Genel Sekreter Yardımcıları Yılmaz Gençoğlu ve Mustafa Genç, 

Büyükşehir Belediye Meclisi MHP Grup Başkanvekili Mehmet 
Güzgülü, MHP İl Başkanı Erkan Öztürk, Ülkü Ocakları İl Başkanı 

Mehmet Balaban ile ilçe başkanlarının da hazır bulundu. 
Manisa'da düzenlenen bir konferansa katılmak üzere Manisa'ya 

geldiğini dile getiren MHP Grup Başkanvekili Erhan Usta, 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün'e 

çalışmalarında başarılar diledi. Ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getiren Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün 

ise, Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin il genelinde 
gerçekleştirdiği projeler hakkında bilgiler verdi. Başkan Ergün, 

ziyaretin sonunda Grup Başkanvekili Erhan Usta'ya günün 
anısına hediye takdim etti

Kula Jeoparkı'nın Tanıtım ve Yön Levhaları 

Yenilendi                   Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'ün girişimleriyle 
kurulan Jeopark Belediyeler 
Birliği, Kula'nın turizm değeri 
olan tarihi, kültürel ve doğal 
güzelliklerine ulaşımı 
kolaylaştırmak ve ziyaretçileri 
bilgilendirmek amacıyla yön 
ve bilgilendirme levhalarını 
yeniledi. Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Kula Belediyesi ve 
Salihli Belediyesi işbirliğinde 
faaliyet gösteren Jeopark 
Belediyeler Birliği, Türkiye'nin 
ilk ve tek UNESCO sertifikalı 
Kula Jeoparkı'nın yol 
güzergâhlarındaki yön ve 
bilgilendirme levhalarını 
yeniledi. Kula'nın giriş, çıkış 
ve merkezi yerlerinde bulunan 
yön ve  bilgilendirme levhaları 
sayesinde Kula Jeoparkı'na 

gelen yerli ve yabancı 
turistlerin kentin tarihi ve 
turistik yerlerine daha 
rahat ulaşabilmesi 
amacıyla yenilenen 
levhalar turizm hizmetine 
sunuldu. Çalışmalar 
kapsamında; Divlit Volkan 
Konisi, Ofiyolitik Melanj 
Alanı, Çakırca Bazalt 
Sütunları, Şist Kaya 
Mezarları ve Sandal Divlit 
Volkan Konisi için yeni 
yönlendirme ve 
bilgilendirme levhaları 
takıldı.

Söz Verdik Yaptık
Manisa Büyükşehir Belediyesinin Mimar Sinan Bulvarı üzerinde Merkez 
Efendi ve Hafsa Sultan Mahallelerini birbirine bağlayan yolda başlattığı 

yaya üst geçidi yapım çalışmaları tamamlandı ve düzenlenen törenle 
vatandaşların kullanımına açıldı. Yolun yaya trafiği açısından tehlikeli 

olduğunu belirten Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, “Söz verdik 
yaptık. Mimar Sinan Yaya Üst Geçidi Manisalı vatandaşlarımıza hayırlı 

uğurlu olsun” dedi.   

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından 
yapılan ve Merkez Efendi Mahallesi ile Hafsa 
Sultan mahallesini birbirine bağlayan Mimar Sinan 
Yaya Üst Geçidi düzenlenen törenle açıldı.Açılışa, 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri 
Aytaç Yalçınkaya, MASKİ Genel Müdürü Yaşar 
Coşkun, Teftiş Kurulu Başkanı Ahmet Türkgüler, 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Yılmaz Gençoğlu, Mustafa Genç, MHP 
İl Başkanı Erkan Öztürk, Manisa Ülkü Ocakları 
Başkanı Mehmet Balaban, Büyükşehir Belediyesi 
Daire Başkanları, Manisa Pazarcılar Odası Başkanı 
Halim Şener, Yunusemre Belediyesi MHP'li Meclis 
üyesi Hüseyin Köroğlu, mahalle muhtarları, iş 
adamları ve vatandaşlar da katıldı. Okunan 
duaların ardından Başkan Ergün protokol üyeleri ile 
birlikte açılış kurdelesini kesti.

Güle Güle Kullanın
“Haydi Kadınlar Manisa'ya” projesi kapsamında 
Salihli, Turgutlu, Akhisar ve Kula'dan gelen kadınlar 
da açılışta Başkan Ergün'e yoğun ilgi gösterdi. 
Açılış kurdelesinin kesilmesinden sonra, üst geçitte 
incelemelerde bulunan Başkan Ergün, “burası bir 
sürat yolu. Dolayısıyla yaya trafiği açısından tehlike 
arz eden bir yoldu.
 Herhangi üzücü bir olaya mahal vermemek ve 
vatandaşlarımızın güvenle karşıdan karşıya 
geçmelerini sağlamak adına üst geçit yapma sözü 
vermiştik ve yaptık. Modern bir üst geçidi Manisa'ya 
kazandırdığımız için mutluyum. Vatandaşlarımız 
artık güvenli bir şekilde ulaşım sağlayacaklar. 
Hayırlı uğurlu olsun, güle güle kullansınlar” dedi. 
Üst geçidi kullanmaya başlayan vatandaşlar da 
Başkan Ergün'e teşekkür etti.

 

Paşaköy'ün Üst Yapısında Özenli Çalışma
Kentin ihtiyaçları noktasında 

yatırımlarını bir bir hayata geçiren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Saruhanlı'nın 

Paşaköy Mahallesi'nde yürütülen alt yapı 
çalışmasının ardından üst yapı 

çalışmalarına hızla devam ediyor. MASKİ 
tarafından içme suyu hattından yağmur 
suyu hattına kadar alt yapısı yenilenen 

Paşaköy Mahallesi'nde, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi tarafından özenle üst yapı 

çalışmaları gerçekleştiriliyor. 
MASKİ Genel Müdürlüğü'nün Saruhanlı 

Paşaköy Mahallesi'nde yürüttüğü alt yapı 
çalışmasının ardından Manisa Büyükşehir 

Belediyesi tarafından mevcut mahallede üst 

Mevsim şartlarına rağmen özenle sürdürülen çalışmayla Paşaköy Mahallesi 
daha güzel bir görünüm kazanacak. Yürütülen çalışmaları inceleyen Saruhanlı 
Koordinasyon Şube Müdürü Ali Aybars Özbilgin, içme suyu hattından yağmur suyu 
hattına kadar Paşaköy'ün MASKİ tarafından alt yapısının yenilendiğini belirterek “ 
Paşaköy Mahallesi'nde önemli bir yatırımda sona gelindi. İlk olarak mahallemizin alt 
yapısını yeniledik. Ardından da kilit parke çalışmasına başladık. Vatandaşlarımız yazın 
tozdan, kışın çamurdan kurtulacak” dedi.

Başkan Ergün'den Dünya Kadınlar Günü Mesajı
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, 8 Mart Dünya Kadınlar Günü dolayısıyla bir mesaj 

yayınladı. Tüm kadınların gününü kutlayan Başkan Ergün, “Evladını, eşini bu vatan için şehit veren kahraman 
kadınlarımızın gününü de ayrıca kutluyor, ellerinden öpüyorum” dedi.

8 Mart Dünya Kadınlar Günü dolayısıyla bir 
mesaj yayınlayan Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün, mesajında 
şunlara yer verdi; “Bugün 8 Mart Dünya 
Kadınlar Günü'nü kutluyoruz. Kadının 
toplumdaki yerini ve önemini anlamak, 
anlatmak ve cinsiyet eşitliğine dikkat 
çekilmesi açısından bu önemli günleri en iyi 
şekilde idrak etmemiz gerektiği 
kanaatindeyim. Dünyanın birçok gelişmiş 
ülkesinde kadınlar her alanda söz 
sahibiyken, ne yazık ki ülkemizde 3. sayfa 
haberlerinde kadınlarımıza yönelik şiddet, 
taciz ve tecavüz olaylarını büyük bir 
üzüntüyle okuyoruz. Bu önemli gün 
vesilesiyle tüm bu olumsuzlukların son 
bulması en büyük temennimdir. Şiddetin 
son bulması ve kadının toplumsal alanda 
eşit olduğu gerçeğini genç nesillere 
anlatmak için Manisa Büyükşehir Belediyesi 
olarak üzerimize düşeni fazlasıyla yerine 

. İlçelerimizde, kırsal mahallelerimizde ve 
kıraathanelerde kadın-erkek eşitliği ve şiddet 
faktörünün yanı sıra kadın sağlığı üzerine eğitim 
seminerleriyle önemli farkındalık oluşturduk ve 
oluşturmaya devam ediyoruz. İslam dünyasının ışığı, 
son peygamber Hz. Muhammed'in “Cennet anaların 
ayakları altındadır.” ve Cumhuriyetimizin kurucusu, 
büyük lider Mustafa Kemal Atatürk'ün “Ey kahraman 
Türk kadını! Sen yerlerde sürünmeye değil, omuzlar 
üzerinde yükselmeye layıksın.” 

sözleri bizlere bu konuda ışık olmalıdır. Bu duygularla 
kadının erkekten, erkeğin kadından üstün olmadığı 
gerçeğini tam manasıyla idrak edeceğimiz, kötü 
haberler duymayacağımız mutlu ve huzurlu bir yaşam 
içinde geçirilen ülke hayaliyle tüm kadınlarımızın 8 
Mart Dünya Kadınlar Günü'nü kutluyorum. Evladını, 
eşini bu vatan için şehit veren kahraman 
kadınlarımızın da gününü ayrıca kutluyor, ellerinden 
öpüyorum.”
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Geçtiğimiz günlerde Kredi ve 

Yurtlar Kurumu Manisa İl 

Müdürlüğü görevine yeni atanan 

İl Müdürü Semih Coşkun, 

Şehzadeler Belediye Başkanı 

Ömer Faruk Çelik'i makamında 

ziyaret etti. Başkan Çelik, 

Coşkun'a yeni görevinde 

başarılar diledi.

Şehzadeler Belediye Başkanı 

Ömer Faruk Çelik, Kredi ve Yurtlar 

Kurumu Manisa İl Müdürlüğü 

görevine yeni atanan Semin 

Coşkun'u makamında misafir etti. 

Coşkun'a yeni görevinde başarılar 

dileyen Başkan Çelik “KYK İl 

Müdürlüğü görevine yeni atanarak 

ziyaretimize gelen değerli İl 

Müdürümüz Semih Coşkun 

kardeşimize bu nazik ziyaretleri 

nedeni ile çok teşekkür ediyorum. 

Uzun yıllardır yakından tanıdığımız 

sevdiğimiz bir arkadaşımızın 

böylesine önemli bir göreve gelmiş 

olması bizleri son derece mutlu 

etmiştir..

Cumhurbaşkanımızı Recep Tayyip 

Erdoğan'ın belediyecilik vizyonundan 

ilham alarak yaptığımız 

projelerimizin, hizmetlerimizin 

semeresini alıyoruz. Mesai 

mevhumu gözetmeksizin şehrimizin, 

ülkemizin gelişmesi adına çalışmalar 

yapıyoruz. 

Çocuklarımız, gençlerimiz, 

kadınlarımız kısacası toplumun tüm 

kesimleri için çalışıyoruz. 

Çalışmalarımızı yaparken; bir yana 

eşyayı yani yapılaşmayı,  diğer yana 

da insanı yani sosyal projeleri 

koyduk.

Bütün projelerimizde insana hizmeti 

merkezimize koyduk. Şu anda 18 

tane sosyo-kültürel merkezimiz var. 

Hedefimiz bu sayısı seçimlere kadar 

26'ya çıkarmak. Yine kentte konut 

sorununu ortadan kaldıracak 10 bin 

500 konut projemiz tüm hızıyla 

devam ediyor. Yine kentsel dönüşüm 

projemiz onay için gün sayıyor. 

Kısacası kentimizin geleceği için 

çalışıyor, vatandaşımızın güzel bir 

şehirde yaşamasını amaçlıyoruz” 

dedi. 

BİLEN'DEN BAŞKAN ÇERÇİ'YE 

HİZMET TEŞEKKÜRÜ
Belediye Başkanı Çerçi'nin ardından 
söz alan AK Parti Manisa Milletvekili 
İsmail Bilen de konuşmasına Afrin'de 
şehit düşen askerlerimizin ailelerine

Kongreleri yapılan esnaf odaları Başkanlarını ziyaret eden Şehzadeler 

Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, 30 yıldır aralıksız olarak Manisa 

Terziler Odası Başkanlığı görevini yürüten ve geçtiğimiz günlerde yapılan 

kongreyle yeniden Başkanlık görevine seçilen Naci Kömüldaş ve 

yönetimine hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Başkan Çelik, Coşkun'u makamında ağırladı

Değerli Semih Coşkun 

kardeşimizin başarılı bir şekilde 

görevini layığı ile yerine 

getireceğine yürekten inanıyorum. 

Çünkü geçmiş dönemlerde hangi 

görevlerde bulunduysa o görevleri 

en iyi şekilde yerine getirdiğini çok 

iyi biliyoruz.. Kredi ve Yurtlar 

Kurumunda güzel işlere imza 

atacaktır. 

Kendisini bir arkadaşı ve bu şehrin 

bir Belediye Başkanı olarak değerli 

KYK İl Müdürümüzün yanında ve 

destekçisi olacağız” dedi.

Kendisini misafir eden Başkan 

Çelik'e teşekkür eden KYK İl 

Müdürü Semih Coşkun, 

Şehzadeler Belediyesi ile birçok 

ortak projeye imza atacaklarını 

ifade etti.

Başkan Çelik'ten 30 yıllık Oda Başkanına ziyaret

Her gün farklı bir esnaf odasını ziyaret 

eden Şehzadeler Belediye Başkanı 

Ömer Faruk Çelik'in son durağı Manisa 

Terziler Odası oldu. 30 yılıdır aralıksız 

bir şekilde Manisa Terziler Odası 

Başkanlığını görevini sürdüren ve 

geçtiğimiz günlerde yapılan kongre ile 

yeniden başkan seçilen Naci Kömüldaş 

ve yönetimini ziyaret ederek hayırlı 

olsun dileklerini iletti. 

“30 YILLDIR BAŞKANLIK GÖREVİNİ 

BAŞARI İLE SÜRDÜRÜYOR”

Terziler Odası Başkanı Naci 

Kömüldaş'ın 30 yıldır Terziler Odası 

Başkanlığı görevini başarı ile 

sürdürdüğünü belirten Şehzadeler 

Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik 

“Geçtiğimiz günlerde yapılan kongreyle 

güven tazeleyerek yeniden Başkanlık 

görevine seçilen Naci Kömüldaş 

ağabeyimize ve yönetimini tebrik ediyor 

ve başarılar diliyorum.Naci ağabeyimiz 

Oda Başkanı olmasının yanı sıra bizim 

değer verdiğimiz değerli bir 

büyüğümüzdür. Terziler Odası 

Başkanlığı görevinde de 30 yılı geride 

bırakmıştır. 30 yıllık bir tecrübe ve 

birikimi var. Bu 30 yıllık süre gerçekten 

sevilen ve sayılan bir kişi olduğunun 

göstergesidir. Rabbim sağlık içerisinde 

daha nice yıllar boyunca hizmet etmeyi 

nasip etsin.

  Şehzadeler Belediyesi olarak bizim 

esnaf ve sanatkârımız ile çok güzel bir 

diyaloğumuz var. Onları kendimizden 

bir parça olarak görüyoruz. Esnaf 

dostu bir belediye olarak 

hemşerilerimizin hizmetinde olmaktan 

büyük bir gurur duyuyoruz. Bugüne 

kadar her zaman Naci ağabeyimiz ve 

üyelerinin yanında olduk. Bundan 

sonra da aynı şekilde yanlarında 

olmaya devam edeceğiz” dedi.

“ŞEHZADELER'İN GÜZEL 

HİZMETLERİNİ GÖRÜYORUZ”

Ziyaret nedeni ile Şehzadeler Belediye 

Başkanı Ömer Faruk Çelik' e teşekkür 

eden Terziler Odası Başkanı Naci 

Kömüldaş “Bu nazik ziyaretleri dolayısı 

ile değerli Belediye Başkanımız Ömer 

Faruk Çelik'e çok teşekkür ediyorum. 

Bizim Ömer Faruk Çelik ile 

Başkanlığın ötesinde bir bağımız var. 

Kendisini uzun zamandır tanıyor ve 

seviyoruz. 

Şehzadeler Belediyesinin yapmış 

olduğu güzel hizmetleri hep birlikte 

görüyor ve beğeniyoruz. Terziler Odası 

olarak esnaflarımız tüm sorunları ile 

ilgili olarak Belediyemiz ile her zaman 

ortak çalışma halinde olacak ve 

çözümü noktasında birlikte hareket 

edeceğiz” dedi.

Yunusemre Belediyesi, bu kez sivil 

toplum kuruluşu temsilcileriyle buluştu. 

Şehir Buluşmaları kapsamında 

gerçekleştirilen programda konuşan 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 

Mehmet Çerçi, yönetimde 4. yılı geride 

bırakmaya hazırlanırken; vaadettikleri 

projelerin birçoğunu hayata geçirmenin 

gururunu yaşadıklarını söyledi. Gecede 

Türk Ordusunun Afrin'de yürüttüğü 

operasyonda şehit düşen askerler 

unutulmadı. 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 

Mehmet Çerçi Şehir Buluşmaları'nın 3. 

toplantısında sivil toplum kuruluşu 

temsilcileriyle bir araya geldi. 

Anemon Otel'de gerçekleştirilen 

toplantıya AK Parti Manisa Milletvekilleri 

Murat Baybatur ve İsmail Bilen, AK Parti 

İl Başkanı Berk Mersinli, AK Parti 

Yunusemre İlçe Başkanı Fatih Katıöz, 

Belediye Başkan Yardımcıları, Belediye 

Meclis Üyeleri ve sivil toplum kuruluşu 

temsilcileri katıldı.

 Toplantı öncesi Türk Ordusu'nun 

Afrin'de yürüttüğü Zeytin Dalı 

Operasyonu'nda şehit düşen 

askerlerimiz için Yunusemre Kent 

Konseyi Başkanı Halil Arslan Kur'an-ı 

Kerim okudu. 

ODAKLI BİR ANLAYIŞLA 

ÇALIŞIYORUZ”

 “BU GÜNLERİ DE ATLATACAĞIZ”

Toplantıda açılış konuşmasını yapan 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, konuşmasına Zeytin 
Dalı Operasyonu'nda şehitlerimizi 
anarak başladı. Türkiye'nin zor 
dönemden geçtiği bu günlerde birlik ve 
beraberliğin önemine dikkat çeken 
Başkan Mehmet Çerçi,
“Milletimizin başı sağ olsun, ordumuz 
muzaffer olsun. Haberleri, süreci 
yakından takip ediyoruz. Büyük bir 
mücadelenin içerisindeyiz. Türkiye'nin 
geleceği tehdit ediliyor. Biz yedi 
düvelle, Ortadoğu'nun geleceğini 
tehdit edenlerle mücadele ediyoruz. 
Bizi bin yıldır rahat bırakmadılar, 
bırakmayacaklar. Bizler de yine 
ordusuyla, milletiyle birlik içerisinde 
bunun da üstesinden geleceğiz. Çok 
daha güçlenerek bu mücadeleden de 
çıkacağız. Mazlumların, yetimlerin 
duası bizlerle beraber. Biz adalet ve 
merhameti inşa etmiş bir milletiz. 
Mazluma karşı silah çeken bir millet 
hiçbir zaman olmadık” diye konuştu.

“MERKEZİMİZE İNSANİ HİZMETİ 

KOYDUK” 
Yönetimde 4 yılı geride bırakmaya 
hazırlanırken hayata geçirdikleri 
projeler hakkında bilgi veren Başkan 
Çerçi yaptığı konuşmada, “Yeni 
kurulan bir belediye olarak bugün 
geldiğimiz noktada güzel projeler 
yapmanın, birçok köklü belediyeyi 
gölgede bırakmanın haklı gururunu 

BAŞKAN ÇERÇİ ŞEHİR BULUŞMALARI KAPSAMINDA  başsağlığı;yaralanan askerlere de 

geçmiş olsun dileklerini ileterek 

başladı. 
“Bu coğrafya zor bir coğrafya” diyen 
Bilen Türkiye'nin gelişerek, 
çalışarak, üreterek ilerleyişini 
sürdüreceğini söyledi. Belediye 
Başkanı Mehmet Çerçi'yle 
parlamentoda 2 dönem birlikte 
çalıştıklarını aktaran İsmail Bilen, 
yaptığı hizmetlerin takdire şayan 
olduğuna vurgu yaptı. Bilen 
konuşmasında şu ifadelere yer 
verdi: “Allah yar ve yardımcısı 
olsun. Vadettiği hizmetleri yerine 
getirmeye gayret ediyor. Ekibiyle, 
sizlerle birlikte şehri daha 
yaşanabilir bir hale getirmek adına 
yaptığı çalışmalara bizler de destek 
veriyoruz. Ankara'da projelerine 
destek olmak için çalışıyoruz.

 30-35 yıldır siyaset yapıyorum. 

Engelli arkadaşlarımıza akülü araç 

bulamazdık. Şimdi Allah'a şükürler 

olsun ki belediyelerimiz de onların 

hayatını kolaylaştırmak için 

çalışıyor. Yeni kurulan Yunusemre 

Belediyesi bunu başarıyla yapıyor. 

Örnek çalışmalara imza atıyor. 

Toplu konut projeleri, kentsel 

dönüşüm projeleri bunlara en güzel 

örnek. Sadece bu çalışmalar bile 

başlı başına alkışı hak ediyor.”

“KÜÇÜK ŞEHRİN BÜYÜK 

BAŞKANI”

AK Parti İl Başkanı Berk Mersinli de 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 

Mehmet Çerçi'ye teşekkür ederek, 

“Ben başkanımıza küçük şehrin 

büyük projeler yapan başkanı 

diyorum. Toplumun her kesimini 

birleştiren bir belediye başkanı var 

karşımızda. Bir ilçede böyle 

vizyonel bir başkan olması mutluluk 

verici. Başkanımızın projelerini 

tamamlama oranı yüzde yüz on 

beştir. Büyükşehire baktığımızda 

vaadettiklerinin yüzde 20'sini 

yaptığını görüyoruz. Büyükşehirde 

AK Partili bir başkan seçtiğinizde bu 

şehrin sıkıntıları da ortadan 

kalkacaktır. Kendisine tekrar çok 

teşekkür ediyorum” dedi. 

STK'LAR TALEP VE İSTEKLERİNİ 

İLETTİ 

Manisa Şairler ve Ozanlar Derneği 

Başkanı Aşık Osman Feryadi de 

Zeytin Dalı Operasyonu ve 

askerlerimiz için yazdığı “Zeytin 

Dalı” isimli şiirini okudu. Program 

sivil toplum kuruluşları 

temsilcilerinin dilek temennileriyle 

sona erdi. 

STK'LARLA BULUŞTU

ÖZEL AKHİSAR HASTANESİNDE 
YENİ RADYOLOJİ UZMANI GÖREVE BAŞLADI
'Sağlıkta Kalite' ilkesiyle hizmetlerine hızla devam eden Özel 
Akhisar Hastanesi, yeni Radyoloji Uzmanı Dr. Mete Şahin'le 
birlikte MR, BT, Renkli Doppler, Ultrason, Mammografi ve 
Kemik Ölçümü alanlarında hizmet verecektir.

Özel Akhisar Hastanesine gelmesiyle ilgili konuşan Uzm. Dr. 

Mete Şahin, “Özel Akhisar Hastanesi'nde çalışma 

arkadaşlarımla olmaktan çok mutluyum, çalışma 

arkadaşlarımızla birlikte Akhisar ve bölge halkına radyolojik 

çözümlerimizle en iyi hizmeti vermek için elimizden geleni 

yapacağız.” dedi.

Uzm. Dr. Mete Şahin;
1970 yılında Sivas'ta doğan Uzm. Dr. Mete Şahin, GATA 
mezunudur. İhtisasını GATA Radyoloji Anabilim Dalında  
tamamlamıştır. Zorunlu hizmetini Erzurum Aşkale ilçesinde 
tamamladıktan sonra Girne Asker Hastanesi (KKTC), Manisa 
Asker Hastanesi, Manisa Gediz Tıp Merkezi, Akhisar Özel 
Doğuş Hastanesi'nde görev yapmıştır. Bugünden itibaren Özel 
Akhisar Hastanesi Radyoloji Biriminde hizmet vermeye 
başlamıştır.

YUNUSEMRE'DE GERÇEĞİNİ ARATMAYAN TATBİKAT
Yunusemre Belediyesi personeli, deprem 
anında neler yapılması gerektiğini 
uygulamalı olarak öğrendi. Gerçeğini 
aratmayan tatbikatta yaralılara anında 
müdahale edilirken; çıkan yangın da 
anında söndürüldü.

Olası bir deprem anında yaşanan 
sıkıntıları en aza indirmek, personelin bu 
konuda bilinçlendirilmesi ve binadan 
tahliyesinin sağlanması amacıyla 
eğitimler veren Yunusemre Belediyesi, 
eğitim sonrası deprem tatbikatı yaptı. 
Tatbikat, Belediye İnsan Kaynakları ve 
Eğitim Müdürlüğü İş Sağlığı ve Güvenliği 
Birimi koordinesinde İl Afet ve Acil Durum 
Müdürlüğü (AFAD), İl Sağlık Müdürlüğü 
Acil ve Afetlerde Sağlık Hizmetleri 
Başkanlığı Ekipleri (UMKE)'nin katılımları, 
Manisa Amatör Telsizciler ve Arama 
Kurtarma Derneği (MAT), Arama 
Kurtarma Derneği'nin (AKUT) desteğiyle 
gerçekleşti. 

Tatbikatta çalan sirenle birlikte 
belirlenen alanda kendilerini 
korumaya alan personeller, sirenin 
susmasıyla birlikte binalar, tahliye 
sorumluları eşliğinde boşaltıldı. 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi ve tüm personel, güvenli alan 
olarak belirlenen Yunuspark bahçesinde 
toplandı.

KRİZ MASASI OLUŞTURULDU 
Afet sonrası gerekli idarenin sağlanması 
amac ıy la  Yunuspark  i ç i nde  K r i z 
Başkanlığı oluşturdu. Belediye Başkan 
Yardımcısı İdris Avşar'ın başkanlığını 
yürüttüğü kriz masasında süreç an an 
takip edildi. Senaryo gereği yaralılara 
anında müdahale edilirken; çıkan yangın 
da  an ında  söndürü ldü .  Be led iye 
Şantiyesinde de enkaz altında kalan 
işç i ler  AKUT ve AFAD taraf ından 
kurtarıldı. Başkan Çerçi de yaşananları 
kriz masasından takip etti. Gerçeğini 
aratmayan tatbikat sonrasında personele 
seslenen Belediye Başkan Yardımcısı 
İdris Avşar, “Unutulmamalıdır ki ilimiz fay 
hattı üzerinde. Daha önce de depremler 
yaşamıştık. Bu anlamda önemli bir 
tatbikat... Allah belediyemize böyle afetler 
yaşatmasın. Ancak deprem anında ne 
yapmamız gerektiği de hayati önem 
taşıyor” dedi. 

DEPREM ÜLKEMİZİN GERÇEĞİ 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi de deprem gerçeğine dikkat çekerek 
şunları söyledi: “Deprem ülkemizin 
gerçeği. Tarihte i l imizde de yıkıcı 
depremlerin olduğunu unutmamak 
gerekiyor.
 İ lg i l i  b i r imimiz,  tüm bir imlerdeki 
personelimize bu konuda eğitim vermişti. 
Şimdi de tatbikatta bu bilgileri uyguladık. 
Organizasyonda katkıda bulunan bütün 
arkadaşlarımıza teşekkür ediyorum.”

YUNUSEMRE'DEN UNCUBOZKÖY'DE YOL ÇALIŞMASI 
Yunusemre Belediyesi, Uncubozköy 
Mahallesi'nde yol yapım çalışması 
gerçekleştiriyor. 

Yunusemre Belediyesi ilçede yol 
genişletme ve yapım çalışmalarını 
sürdürüyor. Manisa Adliyesi'nin 
güneyinde, daha önce sürücü 
kurslarının kullandığı alanda yol 
genişletme çalışması yapan Fen İşleri 
Müdürlüğü ekipleri, alanda hummalı bir 
çalışma yürütüyor. Çalışmaları yerinde 
inceleyen Belediye Fen İşleri Müdürü 
Fuat Balcı konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Alanın mülkiyeti Manisa 
Büyükşehir Belediyesi'ndeydi.

Büyükşehir Belediyesi bu alanı satınca inşaat ruhsatı Büyükşehir Belediyesi 
tarafından verilen müteahhit firma inşaata başlamak için belediyemize müracaat etti. 
Özellikle Adliye ve Manisa Celal Bayar Üniversitesi Uncubozköy Kampüsü tarafına 
olan trafik akışının inşaattan dolayı kesilme durumu söz konusu. Alınan meclis kararı 
gereği genişliği 18 metrenin üzerinde olan yolların bakımı Büyükşehir Belediyesi'ne bu 
rakamın altında olan yolların bakımı ise ilçe belediyesine aittir. Bu alanda 12 metre 
olduğu için bu yolun yapımını belediyemiz yapıyor. Bununla ilgili Büyükşehir 
Belediyesi ve ilgili firma tarafından bizlere talepte bulunulunca çalışmalarımıza 
başladık” dedi. 

Çocuklar Cengiz Amcalarının Hediyesini Çok Sevdi

Manisalı çocuklar Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'ün karne hediyesini çok 
sevdi. Başkan Ergün'ün karne 
hediyesi olarak Şubat ayı 
boyunca ücretsiz yapılan Atatürk 
Kent Park içerisindeki Zipline, 
1453 Parkuru ve İp Parkurlarını 
8 bin 672 çocuk ziyaret ederek 
karne hediyesinin keyfini çıkardı. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
tarafından şehre kazandırılan 
Atatürk Kent Parkı içerisinde 
bulunan Zipline, 1453 Parkuru 
ve İp Parkurları, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'ün 2017-2018 eğitim 
öğretim yılının ara tatilinde karne 
hediyesi olarak Şubat ayı 
boyunca 6-15 yaş arası 
çocuklara ücretsiz sunuldu. 
Şubat ayı sonuna kadar 
herhangi bir ücret ödemeden 
oyun gruplarından yararlanabilen 
çocuklar,hem Atatürk Kent 
Parkı'nın hem tatilin hem de 
Başkan Ergün'ün hediyesinin 
keyfini çıkardı. Şubat ayı 
boyunca Zipline, 1453 Parkuru 
ve İp Parkurlarını 8 bin 672

çocuk ziyaret etti. Ulu Önder 
Mustafa Kemal Atatürk'ün izinde, 
çocuklara en güzel hizmetleri 
verebilmek adına ne gerekiyorsa 
yaptıklarını söyleyen Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün,“Manisa 
Büyükşehir Belediyesi olarak en 
büyük hedeflerimizden bir tanesi, 
çocuklarımıza güzel bir gelecek 
ile yaşanılabilir bir Manisa 
bırakmak. Bu nedenle 
çocuklarımızın arkadaşları ile 
birlikte güzel vakit geçirmeleri, 
gülüp eğlenebilmeleri en çok 
bizleri mutlu ediyor” diye konuştu.
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Yunusemre Belediyesi ilçedeki 
ihtiyaç sahiplerinin yardımına 
koşmaya devam ediyor. 

Yunusemre Belediyesi Karaali 
Mahallesi'nde yaşayan ve elektrik 
kontağından çıkan yangın sonucu 
evleri büyük zarar gören, eşyaları 
ise kullanılmaz hale gelen Denli 
ailesine de sahip çıktı. 

Yaşadığı mağduriyeti Yunusemre 
Belediyesi Sosyal Yardım İşleri 
Müdürlüğü'ne bildiren aileye 
yardım elini uzatan belediye 
ekipleri, yanan evi temizleyerek, 
hayırsever vatandaşlar tarafından 
belediyeye bağışlanan eşyaları, 
Denli ailesine teslim etti. 

 Evde tamirat ve tadilat yapacak 
olan belediye ekipleri evi yeniden 
oturulabilir hale getirecek.

 AİLENİN EVİ TEMİZLENEREK 
EŞYALARI YENİLENDİ 

Aileyi ziyaret eden Sosyal Yardım 
İşleri Müdürü Ahmet Mustafa Süzer, 
sıkıntılarını dinledi.Belediye olarak 
zor günler el ele aşılır şiarıyla 
hareket ettiklerini kaydeden Süzer 
konuya ilişkin yaptığı açıklamada,  
“Denli ailemizin başına kötü bir olay 
gelmiş. 
Evi yanan, eşyaları kullanılamaz 
hale gelen aile müdürlüğümüze 
başvurdu. Yapılan incelemeler 
s o n r a s ı n d a  a i l e m i z i n  e v i 
temizlenerek eşya yardımında 
bulunuldu. Tamirat ve tadilat 
ekibimiz yangında zarar gören 
y e r l e r i  o n a r a c a k .  B e l e d i y e 
Başkanımız Dr. Mehmet Çerçi, 
s o s y a l  y a r d ı m  ç a l ı ş m a l a r ı 
konusunda oldukça duyarlı. Bizler 
de  başkanımız ın  ta l im at la r ı 
doğrultusunda çalışmalarımızı 

sürdüreceğiz. Denli ailesinin 
mağduriyetini bir nebze de olsa 

azaltmak bizleri mutlu ediyor” diye 
konuştu. 

“ALLAH BAŞKANIMIZDAN 
RAZI OLSUN”

Yaşadığı zor günleri Yunusemre 
Belediyesi'yle atlattıklarını dile 

getiren Necla Denli ise belediyeye 
teşekkür etti. Denli duygularını şu 

sözlerle ifade etti: “Elektrik 
kontağından kaynaklanan 

yangında evimiz büyük zarar 
gördü, eşyalarımız yandı. 

Yunusemre Belediyesi Sosyal 
Yardım İşleri Müdürlüğü'ne 
başvuruda bulunduk. Sağ 

olsunlar ekibimiz önce evimizde 
temizlik çalışması yaptı, eşya 

yardımında bulundu. Allah 
Yunusemre Belediye Başkanımız 
Dr. Mehmet Çerçi'den razı olsun. 

Çok teşekkür ederiz” dedi

Yunusemre Belediyesi, Karaali Mahallesi'nde çıkan yangın sonucu evleri büyük 
zarar gören ve eşyaları kullanılamaz hale gelen Denli ailesine yardım elini uzattı. 

Belediye ekipleri, ailenin evini temizleyerek eşyalarını yeniledi. Manisa Büyükşehir Belediyesi, il 
merkezindeki trafik akışının 
rahatlamasına yönelik çalışmalarına 
devam ederken, Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün, 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Ulaşım Dairesi Başkanlığında 
yapılan brifing ile Fatih Köprülü 
Kavşağı'nda uygulamaya başlanılan 
akıllı kavşak projesi hakkında bilgi 
aldı.
 Brifingde Ulaşım Dairesi Başkanı 
Mümin Deniz, Bilgi İşlem Dairesi 
Başkanı Metin Memiş, Zabıta 
Dairesi Başkanı Aydoğan İra ve 
firma yetkilileri hazır bulundu. 
Ulaşım Dairesi Başkanı Mümin 
Deniz, brifing öncesinde yaptığı 
konuşmasında,
 “Ulaşım Dairesi Başkanlığımız 
Manisa merkezde Gediz Kavşağı, 
Kanuni Köprülü Kavşağı, Fatih 
Köprülü Kavşağı, Laleli'de bulunan 
Lale Kavşağı ve Devlet Hastanesi 
önünde bulunan altyapısını 
tamamladığımız kavşakta akıllı 
kavşak sistemlerimizi kurduk.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Kırkağaç ilçesi Muzaffer 
Tezcan Caddesi'nde asfalt 
çalışması başlattı. Yaklaşık 5 
kilometrelik yol, sıcak asfaltla birlikte 
vatandaşların konforlu, güven 
içerisinde ulaşım yapmalarına 
imkân sağlayacak. 

İl genelinde başlattığı asfalt hamlesi 
ile vatandaşların huzur ve güven 
içerisinde ulaşımlarını sağlayan 
Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Kırkağaç ilçesinde de asfalt 
çalışmalarına devam ediyor. 
Kırkağaç ilçesi Muzaffer Tezcan 
Caddesi'nde, Yol Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanlığı ekipleri, sıcak 
asfalt çalışmalarına başladı. 

Çalışmaları Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Kırkağaç Koordinatörü 
Ethem Karasoy yerinde inceledi. 
Mevcut yolun mahaller arasında 
bağlantı yolu olduğunu ve sıkça 
kullanıldığını ifade eden Karasoy, 
“Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz Ergün'ün 
talimatları ile ilçemizde en güzel 
hizmetleri hayata geçiriyoruz. 

Yol Yapım ve Onarım Dairesi 
Başkanlığı ekiplerimiz, çalışmalarına 
başladı ve en kısa zamanda 
tamamlayacaklardır. Yolun 
tamamlanmasıyla birlikte yolun 
konforu ve güvenliği daha da 
artacaktır. İlçe halkımıza hayırlı olsun” 
diye konuştu.

MANİSA Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, il genelinde toplu 
taşımada dönüşüm yapılan 30 kooperatifin başkanı ve temsilcilerinin katılımıyla bir 
toplantı düzenledi. Toplantıda konuşan Başkan Ergün, 30 Büyükşehir Belediyesi 
arasında ulaşım master planlarını tamamlayan 4-5 ilden biri olduklarını vurguladı. 
Ergün ayrıca, Manisa ilindeki 1088 mahallenin 1056'sına toplu taşıma hizmetinin 

verildiğinin altını çizdi ve ulaşım noktasında hüner gerektiren işlerin hayata geçirildiğini 
söyledi.

  Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün, 17 ilçede toplu taşımada 
dönüşüm kapsamında hizmet veren 
kooperatiflerin başkanları ile yemekli bir 
toplantı düzenledi. Atatürk Kent Parkı 
Kanyon Kafe'deki toplantıya Başkan 
Ergün'ün yanı sıra Ulaşım Daire 
Başkanı Mümin Deniz, MANULAŞ 
Genel Müdürü Mehmet Özgür Temiz, 
Toplu Taşıma Şube Müdürü Himmet 
Güneş ile birlikte;  Soma Motorlu 
Taşımacılar Kooperatifi, 155 Nolu 
Manisa Özel Halk Otobüsleri 
Kooperatifi, Akhisar Şehiriçi Kooperatifi, 
19 Nolu Kooperatif, SS176 Kooperatifi, 
29 Özsalihli Kooperatifi, Gölmarmara 
Kooperatifi, Özlem Seyahat, Kula 
Motorlu Taşıtlar Kooperatifi, 65 Nolu 
Tütünkent Kooperatifi, 24 Nolu Salihli 
Kooperatifi, 66 Nolu Sarıgöl Kooperatifi, 
141 Nolu Özel Halk Otobüsleri 
Kooperatifi, Cenkyeri Kooperatifi, 13 
Nolu Ahmetli Minibüsçüler Kooperatifi, 
172 Nolu Kırkağaç Karakurt Kooperatifi, 
Turgutlu Mahalleleri Kooperatifi, Akhisar 
Mahalleleri Motorlu Taşıtlar Kooperatifi, 
163 Nolu Şehzadeler Kooperatifi, 17 
Nolu Turgutlu Şehiriçi Kooperatifi, 57 
Nolu Gördes Kooperatifi, 10 Nolu 
Kooperatif, Salihli Mahalleleri Yolcu 
Taşıma Kooperatifi, Alaşehir Turizm 
Yolcu Taşımacılığı Kooperatifi, 145 Nolu 
Kooperatif, 60 Alaşehir Mahalleleri 
Kooperatifi, Pelitalan Kooperatifi, 132 
Genç Servisçiler Kooperatifi, 146 Nolu 
Ozanca Motorlu Taşımacılar 
Kooperatifi'nin başkan ve temsilcileri 
katıldı. 

Ulaşım Dairesi'nden Toplu Taşıma 
Sunumu

 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

Ulaşım Dairesi Başkanı Mümin Deniz, 
toplantıda bir sunum gerçekleştirdi. 17 
ilçede toplu ulaşımda dönüşüm 
kapsamında yapılan faaliyetleri ilçe ilçe, 
mahalle mahalle aktaran Deniz, ulaşım 
rotasyonları, günlük seferler, toplu taşıma 
araç sayıları, günlük yolcu taşıma 
kapasiteleri hakkında bilgiler verdi. 
Deniz'in sunumlarının arasında kooperatif 
temsilcileri de söz alarak, dönüşümden 
duydukları memnuniyetlerini dile getirdi ve 
taleplerini de aktardılar.

30 Büyükşehir'de İlin Tamamında 
Dönüşümü Sağlayan İlk Belediyeyiz 

 
 Toplantıda son olarak Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, konuşma yaptı. Kooperatif 
başkanları ve temsilcileri bir arada 
olmaktan duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek konuşmasına başlayan Başkan 
Ergün, “3 yıl önce başlayan ulaşım 
master planlarını tamamlayan 3-4 ilden 
biriyiz. Yaklaşık 1 buçuk senelik bir 
çalışma sonucunda master planları ortaya 
çıktı.Sahadan verileri elde etmeden, 
master planlarını uygulayamıyorsunuz. 
Sizlerin de verdiği destekle 30 tane 
Büyükşehir Belediyesi arasında ilin 
tamamının sınırları içerisinde bu 
dönüşümü başaran ilk belediye, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi oldu. Bizim için 
gurur verici. 

Büyükşehir'le 1088 Mahallenin 1056'sına Toplu Ulaşım 
 

Daire Başkanımıza, çalışanlarımızı ve 
sizlere teşekkür ediyorum” diye konuştu.17 
İlçede Dönüşüm Sağlandı

Başkan Ergün, konuşmasında il 
genelindeki toplu taşıma hakkındaki en yeni 
bilgileri de konuklarıyla paylaştı. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi ve kooperatiflerin 
işbirliği ile, il genelindeki hüner gerektiren bir 
işi başardıklarını belirten Başkan Ergün, 
“1088 mahallenin 1056'sına toplu taşıma 
hizmeti veriyoruz. Bunu aile çatısı altında, 
sizlerin de desteğiyle yapmak çok önemli” 
diye konuştu.
Ergün, “Manisa'da Akıllı Kavşakların 
Sayısı Artacak”
 Manisa Büyükşehir Belediyesi 
tarafından yürütülen akıllı kavşak 
sinyalizasyon sistemleri hakkında 
açıklamalarda bulunan Başkan Ergün, 
Gediz Kavşağı, Eski Garaj Kavşağı, YSE 
Kavşağı, Lale Kavşağı'nda akıllı kavşak 
sinyalizasyon sistemlerinin aktif olduğunu 
belirterek, pazartesi günü itibariyle Devlet 
Hastanesi Kavşağı'nın da faaliyete 
geçeceğini söyledi. Merkezdeki akıllı 
kavşakların sayısını 2 aylık bir çalışma ile 
arttıracaklarını açıklayan Başkan Ergün, 
“Manolya Meydanı, Evkur Kavşağı, Kenzi 
ve Halil Yurtseven Kavşağı, Moris Şinasi 
Kavşağı, Şelale Plaza kavşağı da akıllı 
sisteme geçmesi için talimat verdim. 2 ay 
içerisinde bunları da hayata geçireceğiz” 
dedi. Başkan Ergün, Akhisar'da da akıllı 
kavşak uygulamaları yapacaklarını 
müjdeledi.

Durak Sayılarını Arttıracağız
 Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, toplu taşımacıları ilgilendiren diğer bir önemli konu 
olan duraklar hakkında da bilgi verdi. İl genelinde bin adetlik 
durak talebi olduğunu bildiren Başkan Ergün, önümüzdeki 
günlerde gerçekleşecek ihale ile ihtiyaçları karşılama 
noktasında olacaklarını söyledi. 

Başkan Ergün, “Ulaşımda gerçekleştirdiğimiz önemli 
çalışmalar ve hayata geçen dönüşüm projesindeki 
destekleriniz ve çalışmalarınız için teşekkür ediyorum. Sağ 
olun var olun” diye konuştu.

Manisa'nın Trafiği Akıllı Kavşaklar İle Rahatlayacak
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, il merkezinde bazı kavşaklarda uygulanmaya 

başlanan ve ilçelerde de uygulanması için planlamaları yapılan akıllı kavşak uygulaması hakkında brifing aldı. 

Bu akıllı kavşak sistemlerini 
de trafik kontrol merkezimizde 
görüntü, bilgisayar donanımlarıyla, 
sayım ve planlaması ile birlikte 
takip ve kontrolü gerekiyor. Aynı 
zamanda programsal müdahale 
edilmesi gereken bir sistem. Bu 
sistemi kavşaklarda kurarak 
uygulamaya başladık” dedi. 

“Akıllı kavşaklar sırasıyla 
hizmete başlayacak”
Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün, yapılan 
sunumun ardından Manisa'daki 
trafik akışını rahatlatmaya yönelik 
çalışmalara devam ettiklerini 
belirterek, “Manisa'nın şehir içi 
trafik sorununa büyük ölçüde 
çözüm yaratan

Devlet Bahçeli Köprülü Kavşağı'nı 
kısa zaman önce açarak hizmete 
sunduk. Bununla birlikte 
vatandaşların yoğun olarak 
kullandıkları ve günün belli 
saatlerinde yoğunluk yaşanan 
Fatih, Kanuni, Devlet Hastanesi ve 
Gediz Kavşağı'nda akıllı kavşak 
projelerimizi sürdürüyoruz. Fatih 
Köprülü Kavşağı'nda başlattığımız 
akıllı kavşak projemizi Pazartesi 
günü itibari ile de Devlet Hastanesi 
Kavşağı'nda uygulamaya 
başlayacağız. Sonrasında etap 
etap kavşaklarda sistemlerimiz 
devreye alınarak Manisa'nın trafik 
sıkışıklığına yönelik 
çalışmalarımıza devam edeceğiz” 
dedi. 

Engelliler Komisyonu Akhisar'da Toplandı
Manisa Büyükşehir Belediye 

Meclisi Engelliler ve Kadın Hakları 
Komisyonu, Akhisar'da sivil toplum 
kuruluşu temsilcileri ile bir araya 
geldi.

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi 
Engelliler ve Kadın Hakları Komisyonu, Şubat 
ayı toplantısını Akhisar'da gerçekleştirdi. 
Komisyon Başkanı Süleyman Kahramanlar ve 
komisyon üyeleri Hatice Gözeten, Ahmet 
Cülen, Muhittin Yıldız ve Hikmet Çağan, ilk 
olarak Manisa Büyükşehir Belediyesi Akhisar 
Koordinasyon İşleri Müdürlüğünü ziyaret etti. 

Büyükşehir Belediye Meclis Üyesi ve 
Akhisar  Koord inatörü Doğan Ensivr i 
tarafından ağırlanan komisyon üyeleri, 
ilçedeki engelli ve kadın dernekleri hakkında 
bilgi aldı.

Engelli Temsilcilerini Dinlediler
Koordinasyon Merkezi ziyaretinin ardından 
Engelli ve Kadın Hakları Komisyonu, Türkiye 
Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri 
Derneği Akhisar Şubesi'ni ziyaret etti. Burada 
Akhisar Şube Başkanı Celaleddin Çabuk 
tarafından karşılanan komisyon üyeleri, 
engelli dernek temsilcilerin sorunlarını 
dinledi. Buradaki toplantıya Akhisar Engelliler 
Kent Konseyi Başkanı Yeliz Dedeoğlu, 
Türkiye Engelliler Konfederasyonu Üyesi 
Fikret Türk, En-Der Başkanı Mücahit Şahin, 
Beyaz Yunus Derneği Başkanı Orhan Ejder, 
Down Sendromlular Derneği Başkan 
Yardımcısı Nevin Çolakoğlu katıldı.

 Komisyon üyeleri, toplantının ardından 
Akhisar Belediye Başkanı Salih Hızlı ve 

Akhisar Bakım ve Rehabilitasyon 
Merkezi'ni de ziyaret ederek, Akhisar 

temaslarını noktaladı.

Kırkağaç'ta asfaltlama devam ediyor DENLİ AİLESİNİN YÜZÜ YUNUSEMRE'YLE GÜLDÜ

Şehzadeler Belediyesi Hep Yanınızda
Toplumun her kesimini ilgilendiren her türlü konuda yeni projeleri ardı ardına 

hayata geçiren Şehzadeler Belediyesi, 'Şehzadeler Hep Yanınızda' projesi 

kapsamında yeni projesi olan Evde Bakım Hizmetini hayata geçirdi. Belediye 

bünyesinde oluşturulan bir ekip, belirlenmiş periyotlarla ihtiyaç sahibi vatandaşların 

evlerine giderek ev temizliği ve ihtiyaçlar noktasında vatandaşlara destek olacak.

Şehzadeler Belediyesi, yaptığı sosyal 

içerikli projelerle vatandaşlarının 

yanında olmaya devam ediyor. 

Şehzadeler Hep Yanınızda projesi 

kapsamında, Evde Bakım Hizmetlerini 

hayata geçiren Şehzadeler Belediyesi, 

Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü 

bünyesinde oluşturulan ekiple engelli, 

kimsesiz ve ihtiyaç sahibi vatandaşlara 

destek oluyor. Şehzadeler Belediye 

Başkanı Ömer Faruk Çelik, evde bakım 

hizmetleri kapasımdan, bir ekip ile 

birlikte Peker Mahallesinde yalnız 

yaşayan 70 yaşında ki Fatma Gülfidan'ı 

evinde ziyaret etti. Yapılan ziyarette 

Başkan Çelik'e Başkan Yardımcısı 

Ahmet Songüler, Peker Mahalle Muhtarı 

Saffet Taşkıncan ve Kültür ve Sosyal 

İşler Müdürü Enes Karataş' ta eşlik 

ettiler.

“ŞEHZADELER' DE HİÇ KİMSE 

YALNIZ DEĞİLDİR”

Şehzadeler'de hiçbir vatandaşın yalnız 

olmadığını ifade eden Şehzadeler 

Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik 

“Şehzadeler Belediyesi Hep Yanınızda 

projesi ile bugüne kadar hemşerilerimizi 

hiç yalnız bırakmadık. 

Bugünde yani başlattığımız proje 

kapsamında Peker Mahallemizde 

ikamet eden ve yalnız yaşayan Fatma 

Teyzemizi evinde ziyaret ediyoruz.  

Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğümüze 

bağlı ekiplerimiz belli periyotlarla 

buraya gelerek, evin ihtiyaçlarını, 

tertibini, temizlik ve düzenini temin 

edecekler. Sosyal ve ekonomik 

durumları olmayan yaşlı ve engellilerimizin 

bakımlarını Şehzadeler Belediyesi olarak biz 

üstleniyoruz. Şehzadelerimizde yaşayan hiçbir 

vatandaşımız yalnız değildir. Kimsesi olmayan yaşlı, 

engelli ve ekonomik durumu iyi olmayan 

vatandaşlarımız için Şehzadeler Belediyesi var diyor, 

ihtiyaç ve eksikliklerini belediye olarak biz temin 

ediyoruz. 

    Bu durum da olan vatandaşlarımız belediyemize 

başvurabilirler. Ekonomik durumları olmayan, engelli 

ve yaşlı olan vatandaşlarımıza evde bakım 

hizmetimizi vermeye devam edeceğiz.

 Bu güzel projemizin hayata geçmesinde emeği 

geçen tüm mesai arkadaşlarımıza teşekkür 

ediyorum. Şehzadeler' de hiç kimse yalnız değildir” 

dedi.
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Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik, 28 Ocak tarihinde 

yapılan kongre ile Bakkallar Odası 

Başkanlığına yeni seçilen Saffet 

Taşkıncan ve yönetimine hayırlı 

olsun ziyaretinde bulundu. Bakkal 

esnaflarını şehir için önemli bir yere 

sahip olduğunu ifade eden Başkan 

Çelik “Her Mahalle, her sokakta olan 

bakkal esnafımız bizim gören 

gözümüz, duyan kulağımızdır” dedi

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik, Bakkallar Odası 

Başkanlığı görevine yeni seçilen 

Saffet Taşkıncan ve yönetimine 

tebrik ziyaretinde bulundu. Manisa' 

da ki esnaf odaları içerisinde en çok 

üyeye sahip olan odalardan birinin 

Bakkallar Odası olduğunu ifade 

eden Başkan Çelik “Kongrelerini 

tamamlamış olan Odalarımızın 

ziyaretlerine devam ediyoruz. Hem 

yeni seçilen Başkanlarımızı ziyaret 

ediyor, hem de yönetimleri ile 

tanışarak onlara başarı dileklerimizi 

iletiyoruz.Bu çerçevede bugün 
de Bakkallar Odamızı ziyaret 
ediyoruz. Bakkallar Odası her 
mahallede, her sokakta en 
fazla üyesi olan önemli bir 
odamız. Dolayısı ile halkın 
nabzını en iyi şekilde tutan 
esnaflarımız bakkallardır. 
Birlikte görev yaptığımız 
Peker Mahalle Muhtarımız 
Saffet Taşkıncan ve ekibi 
geçtiğimiz ay yapılan 
kongrede Bakkallar Odası 
yönetimine seçildiler.Başkan ve 

yönetimini tebrik ediyorum. 

Şehzadeler Belediyesi olarak biz 

Sivil Toplum kuruluşlarımız ve 

Odalarımız ile bugüne kadar güzel 

bir iletişim içerisinde olduk.

 Ben inanıyorum ki bundan 

sonrada aynı şekilde iletişimimizi 

sürdüreceğiz. Biz Esnafımızı 

önemseyen onları gören 

gözlerimiz, işiten kulağımız 

hisseden duyularımız olarak kabul 

eden bir belediyeyiz. Bu şehirde 

birlikte yaşıyoruz. Bu nedenle 

şehrimizin geleceğine birlikte karar 

vermeliyiz. Bu nokta da her sokak 

ta temsilcisi bulunan Bakkal 

esnafımız bizim için ayrı bir önem 

ifade etmektedir. Bu güne kadar ki 

birlikteliğimiz ve işbirliğimiz 

bundan sonra da artarak devam 

edecektir. Bakkallar Odası 

Başkanlığı görevine seçilen Saffet 

Taşkıncan ve yönetimine başarılar 

diliyorum” dedi.

“BAKKAL ESNAFININ 
SORUNLARININ ÇÖZMEK 

İÇİN ÇALIŞACAĞIZ”
M a n i s a '  d a  y a p ı l a n  O d a 

seçimlerinde Başkanlık değişiminin 

ilk olarak Bakkallar Odasında 

yaşandığını ifade eden Bakkallar 

Odası Başkanı Saffet Taşkıncan

 “Yönetim kurulu üyelerimiz ve tüm 

esnaflarımız adına değerli Belediye 

Başkanımıza bu nazik ziyaretleri 

nedeni ile çok teşekkür ediyorum. 

Şahsen 4 yıldız sizinle birlikte 

M a h a l l e  M u h t a r ı  o l a r a k 

çalışmaktayım. Bu süre zarfında ne 

zaman bir sıkıntımız olduysa her 

zaman yanımızda oldunuz. 28 Ocak 

tarihinde yapılan Bakkallar Odası 

seçimlerinde arkadaşlarımız ile 

birlikte Oda yönetimine talip olduk. 

Esnaflarımızın da destekleri ile 

Manisa' da merkezde değişim 

yaşanan ilk oda Bakkallar Odası 

oldu. Bakkallar Odasının yeni 

y ö n e t i m i  o l a r a k  e l i m i z d e n 

geldiğince esnaflarımız içi bir şeyler 

yapmanın  gayre t i  i çer is inde 

olacağız. 

Esnafla r ım ız ın  so run la r ı  ve 

sıkıntıları ile ilgileneceğiz. İnşallah 

bu sorunların üstesinden yerel 

yönetimlerimiz ile birlikte geleceğiz. 

Sizlerin her konuda bizlere destek 

vereceğinize olan inancımız tamdır” 

dedi.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Çevre Koruma 
ve Kontrol Daire Başkanı 
Ertuğrul Yıldırım, Akhisar 
şehir çöplüğüyle ilgili 
basında yer alan iddiaların 
ardından alana giderek 
açıklamalarda bulundu. 
Büyükşehir Belediyesi'nin 
çevre sorunlarının önüne 
geçebilmek adına önemli 
yatırımlar gerçekleştirdiğini 
belirten Daire Başkanı 
Ertuğrul Yıldırım, “Alanda 
uzun yıllardır dökülen 
çöplerden dolayı sürekli 
yangın oluşması nedeniyle 
bunu önlemek için günlük 
üst örtü toprağı yapılması 
gerekli. Bunu da Akhisar'da 
bulunan hafriyatları 
ihtiyacımız dahilinde ve 
Zabıta kontrolünde çöp 
sahasına alarak çöplerin 
üzerini kapatıyoruz. 
Söylemek istediğim tek şey, 
çevre sorunu siyasi bir 
sorun değildir” dedi. 

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Çevre 
Koruma ve Kontrol 
Daire Başkanı Ertuğrul 
Yıldırım, Akhisar 
basınında yer alan, Akhisar 
çöplüğü ile ilgili 
açıklamalara yanıt verdi. 
Akhisar Koordinatörü 
Doğan Ensivri ile birlikte 
şehir çöplüğüne giderek 
konuyla ilgili açıklama 
yapan Çevre Koruma ve 
Kontrol Daire Başkanı 
Ertuğrul Yıldırım,

“Manisa'nın sorunlarını 
kendi sorunlarını bilen 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız bu sorunları 
iyileştirmek için sürekli 
yeni atılımlar yaptıkça 
birilerinin hoşuna 
gitmeyen olaylar oluyor. 
Bu tarz açıklamalar, 
iznimiz dışında tel çit 
kesilerek alana girenler iyi 
bilsinler ki Büyükşehir tüm 
karalamalara rağmen 
görevini tam anlamıyla 
yapıyor ve yapmaya da 
devam edecek” dedi.
30 Yıldır Kullanılıyor
 Akhisar'daki 
çöplük alanının Akhisar 
Belediyesi tarafından 
yaklaşık 30 yıldır 
kullanıldığını dile getiren 
Daire Başkanı Ertuğrul 
Yıldırım, “Manisa'nın 
Büyükşehir olmasının 
ardından alan 2015'ten 
sonra bize devroldu. Biz 
de herhangi bir önlemi 
olmayan, sürekli yanan ve 
herkesin rahatça girip 
çıkabildiği bir alanı 
tamamen çitle çevirip 24 
saat kontrol altında tutulan 
bir alan haline getirdik. 
Son iki yıldır da yangın 
riskinin bile ortadan 
kalktığı bir duruma 
çevirmeye çalışıyoruz” 
diye konuştu. ,

74 Vahşi Depolama 
Alanından 68 Tanesi 

Kapatıldı
 Uzunburun Katı 
Atık ve Bertaraf Tesisi'nin  

açıldığını hatırlatan Daire 
Başkanı Ertuğrul Yıldırım,
“İlk olarak 5 ilçeyi 
kapsayan bir tesisimizdi. 
Biz yine Büyükşehir 
Belediye Başkanımızın 
talimatıyla Manisa'nın 17 
ilçesindeki çöpleri 
bertaraf edeceğiz. 74 
tane vahşi depolama 
alanlarının çoğunu 
kapatmış durumdayız. Şu 
anda 6 tane çöplük açık 
halde. Bu 6 çöplükte 
Uzunburun'daki kapasite 
artışının bitmesiyle 
birlikte kapatılıp, 
Uzunburun Katı Atık ve 
Bertaraf Tesisi'nin tüm 
atıkların bertaraf 
edileceği entegre bir tesis 
halini alacak” dedi. 
2 0 1 8  S o n u n d a 
Kullanıma Kapatılacak 
Akhisar çöplüğünün çok 
eskiden beri kullanılıyor 
olması nedeniyle sürekli 
yanan çöplük oluştuğunu 
belirten Daire Başkanı 
Yıldırım, “Sinek, koku, 
yangın ve benzeri 
durumların oluşmaması 
adına bunun günlük üst 
örtü toprağının yapılması 
gerekli. Akhisar'da 
bulunan hafriyatları 
ihtiyacımız dahilinde ve 
Zabıta kontrolünde 
buradaki çöp sahasına 
alarak çöplerin üzerini 
kapatıyoruz. Borulama 
sistemimiz de yapılıyor. 
İçindeki metanı çekip 
elektrik enerjisi 
üreteceğiz.

Afrin Kahramanına Ziyaret
Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi Engelliler ve Kadın Hakları Komisyonu, Afrin'de 
bölücü hainlere yönelik çarpışmada gazi olan Yunus Emre Işık'ı evinde ziyaret 
ederek, geçmiş olsun dileklerini ilettiler.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Engelliler ve 

Kadın Hakları 
Komisyonu, Afrin gazisi 

Yunus Emre Işık'ı ziyaret 
etti. Ziyarette Manisa 
Büyükşehir Belediye 

Meclis Üyesi ve Akhisar 
Koordinatörü Doğan 

Ensivri ile birlikte 
Engelliler ve Kadın 
Hakları Komisyonu 
Başkanı Süleyman 

Kahramanlar, komisyon 
üyeleri Hatice Gözeten, 
Ahmet Cülen ve Muhittin 

Yıldız yer aldı. 

Hastanede tedavi 
gördükten sonra evinde 
dinlenen Yunus Emre 

Işık'a ve ailesine geçmiş 
olsun dileklerini ileten 
Büyükşehir Belediye 
Meclis üyeleri, Işık'a 

Türk Bayrağı hediye etti. 
Işık ailesine ve Afrin 
kahramanına Manisa 
Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz 
Ergün'ün selamlarını da 
ileten komisyon üyeleri, 

geçmiş olsun 
dileklerinde bulundular.

Büyükşehir'den Akhisar'a Müjde
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, 17 ilçeden toplu taşıma kooperatiflerinin başkanları ve 
temsilcileri ile bir araya geldiği toplantıda, Akhisar ilçesinin trafiğini rahatlatmak amacıyla akıllı kavşak 
sinyalizasyon sistemlerinin hayata geçirileceğini açıkladı. Başkan Ergün, Akhisar ilçesi içerisindeki 9 
kavşaktan 6'sının akıllı kavşak olacağını müjdeledi.

 İl genelinde 
ulaşımda dönüşüm 
noktasında hayata 
geçirilen çalışmaları 
değerlendirmek üzere, 17 
ilçeden 30 kooperatifin 
başkanı ve temsilcileri ile 
bir araya gelen Manisa 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün, 
gündeme ilişkin 
değerlendirmelerin 
ardından, Akhisar ilçesini 
mutlu edecek bir 
gelişmeyi daha 
kamuoyuyla paylaştı.
Akhisar ilçesi içerisinde 
yaşanan trafik sıkışıklığı 
sorununu bildiklerini ve 
vatandaşlardan bu 
konuyla ilgili talepleri 
aldıklarını aktaran Başkan 
Ergün,

Akhisar'da 6 kavşağın akıllı 
kavşağa dönüştürülmesi için 
çalışmaları başlattıklarını 
ifade etti. Başkan Ergün, 
“Akhisar içerisinden geçen 9 
kavşak var. Bunlardan, 6 
tanesinde muazzam sıkıntı 
yaşanıyor. Akhisar'a bir 
müjde vereyim. 15 Mayıs'ta 
bitmek üzere, bu 6 kavşağı 
da akıllı kavşak 
sinyalizasyon sistemi 
kuracağız. Cadde şu anda, 
Karayolları sorumluluğunda. 
Protokol yoluyla bu 
uygulamayı hayata 
geçireceğiz. Trafik 
sıkışıklığının yanı sıra, 
emisyon oranlarının ve 
karbon salınımının azalması 
ve hatta yakıt giderlerinin de 
azalması söz konusu 
olacak. Akhisar'a hayırlı 
olsun” diye konuştu.

Başkan Çelik 'Bakkal esnafı bizim gören gözümüz, hisseden duyularımızdır'

Çevre Sorunu Siyasi Bir Sorun Değil

Bu da bir iki aylık süre 
içerisinde gerçekleşecek 
bir olay. 2018 yılının 
sonunda bu alan inşallah 
tamamen kullanıma 
kapanıp rehabilitasyon 
işlemlerine başlanmış bir 
alan olacak” diye konuştu.  
H a f r i y a t  A r a ç l a r ı 
Endüstriyel Atık Taşıyan 
Araçlarla Karıştırılmış
 Akhisar çöplüğüyle 
ilgili yapılan açıklamaya 
üzüldüğünü aktaran Daire 
Başkanı Ertuğrul Yıldırım, 
“Gelen hafriyat araçları da 
endüstriyel atık taşıyan 
araçlarla karıştırılmış. Ben 
yine de ilçe başkanımızın 
o söylemini kulak ardı 
etmeyip bununla ilgili 
gerekli çalışmaları 
başlatacağım.

 Kim sorumluysa bunun gerekli 
cezai müeyyideleri 
gerçekleştirilip, kirlilik ivedi bir 
şekilde önlenmiş olacak. 
Burada söylemek istediğim tek 
şey, çevre sorunu siyasi bir 
sorun değildir. İlçe başkanımız 
kaç senedir burada yaşıyor 
bilmiyorum ama herhalde ilk 
defa çöplüğe geldi. Önceki 
halini de bilmediği için şu anki 
halini çok kötü bir durum gibi 
lanse ediyor. Ondan ricam 
çevre ile ilgili sorunlarla 
ilgilenmek istiyorsa buyursun 
gelsin, bize hem 
tecrübelerinden bilgi versin, 
hem de çevre kirliliği eğer ki 
oluyorsa görüldüğü gibi biz 
kirliliği bertaraf ediyoruz, 
olduğunu düşünüyorsa beraber 
tespit edelim, kirliliğe birlikte 
çözüm bulalım” diye konuştu.

MANİSA Büyükşehir Belediyesi 
Ulaşım Dairesi Başkanlığı 
ekipleri, Ahmetli Halk Eğitim 
Merkezi önüne, öğrencilerin 
güvenliği için hız kesici kasisi ve 
sürücülerin dikkatini çekmesi için 
okul geçidi levhalarını monte etti. 
Trafikte yaya ve sürücü güvenliği 
için çeşitli çalışmalar yapan 
Ulaşım Dairesi Başkanlığı Trafik 
Hizmetleri Şube Müdürlüğü 
ekipleri,bu kez de Ahmetli 
ilçesinde öğrencilere yönelik bir 
düzenleme yaptı. Öğrencilerin 
yoğun olarak kullandıkları Halk 
Eğitim Merkezi Müdürlüğü önüne, 
öğrencilerin giriş çıkış saatlerinde 
trafik kazası yaşanmasın ve 
sürücülerin daha dikkatli 
davranmaları için hız kesici kasis 
ve okul geçidi levhalarını monte 
etti. Ekipler, trafikte güvenlik 
seviyesinin arttırılması için 
çalışmaların sürdürüleceğini 
belirtti. 

Bu Çalışma da Öğrenciler İçin

Demircili Kadınlar Manisa'da
Manisa Büyükşehir 

Belediyesinin başarıyla sürdürdüğü 
“Haydi Kadınlar Manisa'ya” projesi 
kapsamında, Demirci Halk Eğitim 
Merkezi'nde kurs gören kadınlar 
Manisa'yı gezdi. Şehrin tarihi ve 
turistik güzelliklerinin yanı sıra 
Manisa Büyükşehir Belediyesinin 
dev projelerini de yakından görme 
imkanı bulan kadınlar, Manisa 
Büyükşehir Belediyesine ve Başkan 
Cengiz Ergün'e teşekkür etti.Demirci 
Halk Eğitim Merkezi'nde kurs gören 
kadınlar, Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin “Haydi Kadınlar 
Manisa'ya” projesi kapsamında 
Manisa'ya geldi. Manisa Büyükşehir 
Belediyesi tarafından kendilerine 
tahsis edilen otobüslerle Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Demirci 
Koordinasyon İşleri Müdürlüğü 
önünden uğurlanan kadınlar, 

Manisa'nın tarihi ve turistik yerlerinin yanı sıra 
Manisa Büyükşehir Belediyesinin dev projelerini 
yakından görme fırsatı buldu.Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin kadınların el emeği ürünlerini sergileme 
ve satma imkanı tanıdığı Hanımeli Pazarı'nı da gezen 
Demircili kadınlar, Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün'e kadınlara sağladığı imkan 
nedeniyle teşekkür ettiler. Gönüllü Rehber Canan 
Çağlayan Akyüz eşliğinde gün boyu tarihi mekanları 
da gezen kadınlar, Atatürk Kent Parkı ziyaretinin 
ardından ilçelerine döndüler.

Dündar Çiloğlu Onkoloji Hastanesi yapımı 
hızla devam ediyorÖnemli projelere imza atarak başarılı 

çalışmalarına hızla devam eden 

Manisa Celal Bayar Üniversitesinde, 

Hafsa Sultan Hastanesi yanındaki 

alana hayırsever Manisalı iş adamı 

Dündar Çiloğlu tarafından yaptırılan 

Dündar Çiloğlu Onkoloji 

Hastanesinin, 28 Eylül 2017 tarihinde 

düzenlenen törenle temeli atılarak 

inşaatına başlanmıştı. Kısa bir süre 

önce inşaatı yapan taşeron firma ile 

çıkan anlaşmazlık nedeniyle duran 

inşaat çalışmaları, firma değişikliği 

yapılmasının ardından tekrar başladı.

İnşaatın durması ile ilgili değişik 

söylentilerin gerçeği yansıtmadığını 

ifade eden MCBÜ Rektörü Prof. Dr. 

A. Kemal Çelebi,inşaatın taşeron 

firma değişikliği nedeniyle geçici 

olarak durduğunu söyledi.  
Oturma alanı 1388, toplam 
kapalı alanı 5148 metrekare olan 
inşaatta, bodrum dâhil 4 kat 
yangın yönetmeliğine ve 
engelliler için erişebilirlik 
standartlarına uygun olarak 
yapılıyor. Hastanede 6 tanesi 
engelli olmak üzere 20 hasta 
odası, 12 doktor ve hemşire 
odası, 9 poliklinik odası, aynı 
anda 27 hastanın tedavi 
görebileceği kemoterapi odası ve 
palyatif hasta bakım servisi 
olacak. Dündar Çiloğlu Onkoloji 
Hastanesi'nin 2018 yılı içinde 
faaliyete geçmesi için, çalışmalar 
tüm hızıyla devam ediyor.

Minik Semazenlerden Hafta Sonu Şöleni Manisa 
Büyükşehir 
Belediyesinin minik 
semazenleri, Manisa 
Semazenler Derneği 
işbirliğiyle mest eden 
bir gösteriye imza attı.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin aylık kültür ve sanat 
etkinlikleri kapsamında Manisa 
Semazenler Derneği'nin işbirliğiyle 
'Manisa'da Sema' adlı sema gösterisi 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Fatih 
Sergi Salonu'nda gerçekleştirildi. 
Çalınan ilahiler eşliğinde sema 
gösterilerini gerçekleştiren Manisa 
Büyükşehir Belediyesinin minik 
semazenleri, vatandaşların büyük 
beğenisini kazandı. Gösterileriyle 
herkesi büyüleyen minik semazenler, 
vatandaşların ilgi odağı olurken, bazı 
vatandaşlar da gösteriyi cep 
telefonlarıyla kaydederek anı 
ölümsüzleştirdi.

BAŞARILI WUSHUCULARDAN

 BAŞKAN ÇERÇİ'YE TEŞEKKÜR 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, 
Antalya'da gerçekleştirilen 15 Temmuz darbe 
girişiminde şehit olan Polis Memuru Muhammed 
Oğuz Kılınç, anısına düzenlenen şampiyonada 
dereceye giren başarılı wushucuları ağırladı. 

Katıldığı şampiyonalarda madalyaları toplayan 
Yunusemre Belediyespor, Antalya'da minik-
yıldızlar, gençler ve büyükler olarak üç etap 
halinde gerçekleştirilen şampiyonada da başarı 
elde etti. Şampiyona sonrası Manisa'ya dönen 
başarılı sporcular, Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi'yi ziyaret ederek kupa sevincini 
paylaştı. Ziyarette sporculara Spor İşleri Müdürü 
Cengiz Şişmanlar ve Wushu Antrenörü Yusuf 
Çetinkaya'da eşlik etti.  Sporcuların elde ettiği 
başarılarla guru duyduklarını kaydeden Başkan 
Çerçi, sporculara başarılarının devamını diledi. 
Başkan Çerçi yaptığı açıklamada, “Belediyespor 
b ü n y e m i z d e k i  s p o r c u l a r ı m ı z  T ü r k i y e 
şampiyonalarında başarıdan başarıya koşuyor.
Geçtiğimiz günlerde Antalya'da gerçekleştirilen 
şampiyonada Wushu sporcularımız başarılı 
sonuçlar elde etti. Sporcularımız bizleri de ziyaret 
ederek onurlandırdılar. 

Başarılı 
sporcularımızı ve 
antrenörlerimizi 

başarılarından dolayı 
kutluyorum” dedi. 
Wushu Antrenörü 

Yusuf Çetinkaya ise, 
sporcuların 

başarıdan başarıya 
koştuğunu 

vurgularken 
desteklerini hiçbir 

zaman esirgemeyen 
Belediye Başkanı 

Çerçi ve Yunusemre 
Belediyespor 

Başkanı Arif Alkan'a 
teşekkür etti. Başkan 
Çerçi günün anısına 
başarılı sporculara 

spor malzemesi 
hediye etti. 



manisadasondakika@gmail.com www.manisadasondakika.com SAYI 43   2 TL

HAFTALIK-SİYASİ-AKTÜEL

 08 MART 2018-PERŞEMBE

Büyükşehir'in Sultanları Deplasmanda Geçit Vermedi

Manisa Büyükşehir Belediyesi Kadın Voleybol Takımı, Yeşilyurt Spor Kulübü
 deplasmanında ev sahibine geçit vermedi. Çekişmeli geçen maçta hakem hatalarına rağmen Büyükşehir'in Sultanları sezonun son deplasmanından 
galibiyetle ayrıldı.Manisa Büyükşehir Belediyespor Bayan Voleybol Takımı, Bayanlar Voleybol 1. Ligi normal sezonunun son maçında deplasmanda Yeşilyurt 
Spor Kulübü'nün konuğu oldu. Yeşilyurt Spor Salonu'nda oynanan mücadelede temsilcimiz, rakibine şans tanımadı. Rakibine yalnızca bir set veren Manisa 
Büyükşehir Belediyespor, sahadan 3-1 galip ayrıldı. Takımda yüzler gülerken Baş Antrenör Burhan Şaik Canbolat, play-off'a odaklandıklarını söyledi.

YUNUSEMRE 

1 PUAN İLE DÖNDÜ

       Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırkağaç 
ilçesi Muzaffer Tezcan Caddesi'nde asfalt 
çalışması başlattı. Yaklaşık 5 kilometrelik yol, 
sıcak asfaltla birlikte vatandaşların konforlu, 
güven içerisinde ulaşım yapmalarına imkân 
sağlayacak.  10'da

  Toplumun her kesimini ilgilendiren her türlü konuda yeni 
projeleri ardı ardına hayata geçiren Şehzadeler Belediyesi, 
'Şehzadeler Hep Yanınızda' projesi kapsamında yeni 
projesi olan Evde Bakım Hizmetini hayata geçirdi. 10'da

Ahmetli'de İtfaiye Eğitimleri Sürüyor

      Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi 
Başkanlığı Ahmetli Amirliği ekipleri, Hükümet 
Konağı'nda görevli personeller ve Anadolu Lisesi 
öğrencilerine yangından korunma ve yangın 
sonrasında yapılaması gereken konular hakkında 
teorik ve uygulamalı bilgiler verdi.     8'de

Kırkağaç'ta asfaltlama devam ediyor

Şehzadeler Belediyesi Hep Yanınızda

Afrin Kahramanına Ziyaret
Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi Engelliler ve Kadın 

Hakları Komisyonu, Afrin'de bölücü hainlere yönelik çarpışmada 
gazi olan Yunus Emre Işık'ı evinde ziyaret ederek, geçmiş olsun 
dileklerini ilettiler.     2'de

Yunusemre Çevreci Nesiller Yetiştiriyor
Yunusemre 
Belediyesi, 

çevreci 
nesiller 

yetiştirmek 
amacıyla 

öğrencilere 
2018 yılında 

da geri 
dönüşümün 

önemini 
anlatıyor. 

S 7'de

Başkan Çelik'ten 30 yıllık Oda Başkanına ziyaret

      Kongreleri yapılan 

esnaf odaları 

Başkanlarını ziyaret 

eden Şehzadeler 

Belediye Başkanı Ömer 

Faruk Çelik, 30 yıldır 

aralıksız olarak Manisa 

Terziler Odası 

Başkanlığı görevini 

yürüten ve                   geçtiğimiz günlerde yapılan kongreyle yeniden Başkanlık görevine 

seçilen Naci Kömüldaş ve yönetimine hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. S 4'de

Manisa'nın Trafiği Akıllı Kavşaklar İle Rahatlayacak
Manisa Büyükşehir 

Belediye Başkanı Cengiz Ergün, 
il merkezinde bazı kavşaklarda 
uygulanmaya başlanan ve 
ilçelerde de uygulanması için 
planlamaları yapılan akıllı kavşak 
uygulaması hakkında brifing aldı. 

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, il merkezindeki trafik 
akışının rahatlamasına yönelik 
çalışmalarına devam ederken, 
Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Ulaşım 
Dairesi Başkanlığında yapılan 
brifing ile Fatih Köprülü Kavşağı'nda uygulamaya başlanılan akıllı kavşak projesi hakkında bilgi aldı.S 3'de

Engelliler Komisyonu Akhisar'da Toplandı
Manisa Büyükşehir 

Belediye Meclisi Engelliler ve Kadın 
Hakları Komisyonu, Akhisar'da sivil 
toplum kuruluşu temsilcileri ile bir 
araya geldi.Manisa Büyükşehir 

Belediye Meclisi Engelliler ve Kadın 
Hakları Komisyonu, Şubat ayı 

toplantısını Akhisar'da 
gerçekleştirdi. Komisyon Başkanı 

Süleyman Kahramanlar ve 
komisyon üyeleri Hatice Gözeten, 
Ahmet Cülen, Muhittin Yıldız ve 
Hikmet Çağan, ilk olarak Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Akhisar 

Koordinasyon İşleri Müdürlüğünü 
ziyaret etti. S 3'de

YUNUSEMRE'DE GERÇEĞİNİ ARATMAYAN TATBİKAT

      Yunusemre Belediyesi personeli, deprem anında 
neler yapılması gerektiğini uygulamalı olarak öğrendi. 
Gerçeğini aratmayan tatbikatta yaralılara anında 
müdahale edil irken; çıkan yangın da anında 
söndürüldü.                                                 S 9'da

DEPLASMANDAN 

Bölgesel Amatör Lig'de (BAL) mücadele eden 
Yunusemre Belediyespor, ligin 21. haftasında 
deplasmanda karşılaştığı Çiğli Belediyespor ile 
golsüz berabere kaldı.

Yunusemre Belediyespor, Çiğli Belediyespor ile 
k a r ş ı l a ş t ı .  Ç i ğ l i  B e l e d i y e s i  A t a t ü r k 
Stadyumu'nda gerçekleşen müsabaka 0 - 0 
berabere bitti. 

Oldukça çekişmeli geçen maçtan gol sesi 
çıkmayınca Yunusemre Belediyespor, 
deplasmandan 1 puan ile döndü. 
Ligin 22. haftasını Yunusemre Belediyespor 
Bay geçeceği için herhangi bir maç 
yapmayacak. Yunusemre Belediyespor ligin 
23. haftasında ise, Modafen Spor ile kendi 
evinde oynayacak.

SÖZ VERDİK YAPTIK

      Manisa Büyükşehir Belediyesinin Mimar Sinan Bulvarı üzerinde Merkez Efendi ve Hafsa Sultan Mahallelerini birbirine 
bağlayan yolda başlattığı yaya üst geçidi yapım çalışmaları tamamlandı ve düzenlenen törenle vatandaşların 

kullanımına açıldı.     5'de


